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Κεραμέως: Απένειμε Βραβείο για την Βιοϊατρική Τεχνολογία που έχει καθιερώσει η

PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η εταιρεία προσφέρει ιατρικό εξοπλισμό στα δημόσια σχολεία του Ν. Ψυχικού
Αναδεικνύοντας με συνέπεια την αμφίδρομη αξία της διασύνδεσης του επιχειρηματικού κόσμου
και των πανεπιστημιακών ιδρυμάτων, η εταιρεία PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies,
απονέμει για έκτη συνεχή χρονιά το βραβείο αριστείας «ΓΙΑΝΝΗ ΚΥΡΙΤΣΗ», στον
πρωτεύσαντα απόφοιτο του τμήματος Μηχανικών Βιοιατρικής του Πανεπιστημίου Δυτικής
Αττικής. Η εταιρεία επίσης ανακοίνωσε την προσφορά  7 απινιδωτών και άλλο αναγκαίο
εξοπλισμό για τα ιατρεία των δημοσίων σχολείων του  Ν. Ψυχικού, στο πλαίσιο της πολιτικής
στον τομέα της Kοινωvικής Eυθύνης, που αποτελεί κεντρικό άξονα της φιλοσοφίας
της  PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies  ως ενεργό μέλος της κοινωνίας.
Το βραβείο στον αριστεύσαντα Ανδρέα Τορίδη απένειμε η Υπουργός Παιδείας και
Θρησκευμάτων Νίκη Κεραμέως την Τετάρτη 25 Ιανουαρίου, κατά την διάρκεια της ετήσιας
εκδήλωσης για τον Αγιασμό και την κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας στον εκθεσιακό χώρο
της PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies στο Νέο Ψυχικό.
Tην εκδήλωση, μεταξύ άλλων, τίμησαν με την παρουσία τους ο Δήμαρχος Φιλοθέης –
Ψυχικού, Δημήτρης Γαλάνης, οι Αντιπρυτάνεις του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής Ευσταθία
Παπαγεωργίου και Γραμματή Πάντζιου, ο Πρόεδρος του Τμήματος Μηχανικών Βιοϊατρικής
Ιωάννης Καλατζής, η Διοικήτρια Α.Τ. Ψυχικού Βασιλική Βαμβάτσικου, δημοσιογράφοι και άλλοι
καλεσμένοι.
Οι δεσμοί της ΠΑΠΑΠΟΣΤΟΛΟΥ, της μακροβιότερης ελληνικής επιχείρησης στον χώρο του
ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού, και του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής είναι ισχυροί εδώ και
πολλά χρόνια. Με εφαλτήριο τον θεσμό της πρακτικής άσκησης των φοιτητών, ήδη
περισσότεροι από 40 απόφοιτοι του Τμήματος Μηχανικών Βιοϊατρικής του ΠΑΔΑ εξελίχθηκαν
σε στελέχη της PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies. Μαζί με πλήθος άλλων
αποφοίτων τεχνολογικών σχολών, οι μηχανικοί της εταιρείας ΠΑΠΑΠΟΣΤΟΛΟΥ
μετεκπαιδεύονται διαρκώς σε κορυφαίους κατασκευαστικούς οίκους και υπηρετούν την
βιοϊατρική τεχνολογία εξασφαλίζοντας την αδιάληπτη και αξιόπιστη λειτουργία του ιατρικού
εξοπλισμού σε όλη την Ελλάδα. Παράλληλα εκπαιδεύουν το υγειονομικό προσωπικό σε
καινοτόμες εφαρμογές συμβάλλοντας στην αναβάθμιση του επιπέδου των υπηρεσιών υγείας
στην χώρα
«Γνωρίζω ότι αξιοποιείτε τον θεσμό της πρακτικής άσκησης, που γεφυρώνει το χάσμα μεταξύ
της εκπαίδευσης και των πραγματικών αναγκών της αγοράς. Είναι μείζονος σημασίας τα νέα
παιδιά να μπορούν να βλέπουν στην πράξη τι σημαίνει το κάθε επάγγελμα, γεγονός που εσείς
στην εταιρεία σας το ενισχύετε στο έπακρο. Θεωρώ, επίσης, πολύ σημαντικό ότι επιβραβεύετε
την αριστεία και ότι σήμερα βραβεύεται ένας φοιτητής για την πορεία του τόσο στον
ακαδημαϊκό χώρο, όσο και στον επαγγελματικό», επεσήμανε η Υπουργός Παιδείας και
Θρησκευμάτων Νίκη Κεραμέως.
«Το Τμήμα Μηχανικών Βιοϊατρικής Τεχνολογίας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής
εξελίσσεται και αναβαθμίζεται διαρκώς, ενώ την περσινή χρονιά είχαμε την τιμή οι φοιτητές του
να έχουν την υψηλότερη βάση εισαγωγής από τους φοιτητές της Σχολής Μηχανικών. Θέλω να
ευχαριστήσω την εταιρεία για τη συνεργασία όλες αυτές τις δεκαετίες, κατά τις οποίες πολλά
άλλαξαν στο Τμήμα μας, η συνεργασία με την  PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies
όμως παραμένει σταθερή και αυξανόμενη» δήλωσε ο Πρόεδρος του Τμήματος, Ιωάννης
Καλατζής.
Το βραβείο θεσπίστηκε στην PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies το 2018 στη μνήμη
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του Γιάννη Κυρίτση, που υπηρέτησε για 30 και πλέον χρόνια την βιοϊατρική τεχνολογία ως
Συνεργάτης της εταιρείας.
Πηγή: lykavitos.gr
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Η υπουργός Παιδείας απένειμε Βραβείο σε φοιτητή του ΠΑΔΑ

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η υπουργός Παιδείας απένειμε Βραβείο σε φοιτητή του ΠΑΔΑ
Αναδεικνύοντας με συνέπεια την αμφίδρομη αξία της διασύνδεσης του επιχειρηματικού κόσμου
και των πανεπιστημιακών ιδρυμάτων, η εταιρεία PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies,
απονέμει για έκτη συνεχή χρονιά το βραβείο αριστείας «ΓΙΑΝΝΗ ΚΥΡΙΤΣΗ», στον
πρωτεύσαντα απόφοιτο του τμήματος Μηχανικών Βιοιατρικής του Πανεπιστημίου Δυτικής
Αττικής. Η εταιρεία επίσης ανακοίνωσε την προσφορά 7 απινιδωτών και άλλο αναγκαίο
εξοπλισμό για τα ιατρεία των δημοσίων σχολείων του Ν. Ψυχικού, στο πλαίσιο της πολιτικής
στον τομέα της Kοινωvικής Eυθύνης, που αποτελεί κεντρικό άξονα της φιλοσοφίας της
PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies ως ενεργό μέλος της κοινωνίας. 
Το βραβείο στον αριστεύσαντα Ανδρέα Τορίδη απένειμε η υπουργός Παιδείας και
Θρησκευμάτων Νίκη Κεραμέως την Τετάρτη 25 Ιανουαρίου, κατά την διάρκεια της ετήσιας
εκδήλωσης για τον Αγιασμό και την κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας στον εκθεσιακό χώρο
της PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies στο Νέο Ψυχικό. 
Ακολούθησε τα Φοιτητικά Νέα και στο Viber! Πατήστε εδώ για να μπείτε στην ομάδα μας!
Ακόμη, μην ξεχνάς να επισκέπτεσαι καθημερινά τα Φοιτητικά Νέα πατώντας
www.foititikanea.gr για να μην σου ξεφεύγει κανένα νέο.
Tην εκδήλωση, μεταξύ άλλων, τίμησαν με την παρουσία τους ο Δήμαρχος Φιλοθέης –
Ψυχικού, Δημήτρης Γαλάνης, οι Αντιπρυτάνεις του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής Ευσταθία
Παπαγεωργίου και Γραμματή Πάντζιου, ο Πρόεδρος του Τμήματος Μηχανικών Βιοϊατρικής
Ιωάννης Καλατζής, η Διοικήτρια Α.Τ. Ψυχικού Βασιλική Βαμβάτσικου, δημοσιογράφοι και άλλοι
καλεσμένοι. 
Οι δεσμοί της ΠΑΠΑΠΟΣΤΟΛΟΥ, της μακροβιότερης ελληνικής επιχείρησης στον χώρο του
ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού, και του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής είναι ισχυροί εδώ και
πολλά χρόνια. Με εφαλτήριο τον θεσμό της πρακτικής άσκησης των φοιτητών, ήδη
περισσότεροι από 40 απόφοιτοι του Τμήματος Μηχανικών Βιοϊατρικής του ΠΑΔΑ εξελίχθηκαν
σε στελέχη της PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies. Μαζί με πλήθος άλλων
αποφοίτων τεχνολογικών σχολών, οι μηχανικοί της εταιρείας ΠΑΠΑΠΟΣΤΟΛΟΥ
μετεκπαιδεύονται διαρκώς σε κορυφαίους κατασκευαστικούς οίκους και υπηρετούν την
βιοϊατρική τεχνολογία εξασφαλίζοντας την αδιάληπτη και αξιόπιστη λειτουργία του ιατρικού
εξοπλισμού σε όλη την Ελλάδα. Παράλληλα εκπαιδεύουν το υγειονομικό προσωπικό σε
καινοτόμες εφαρμογές συμβάλλοντας στην αναβάθμιση του επιπέδου των υπηρεσιών υγείας
στην χώρα
«Γνωρίζω ότι αξιοποιείτε τον θεσμό της πρακτικής άσκησης, που γεφυρώνει το χάσμα μεταξύ
της εκπαίδευσης και των πραγματικών αναγκών της αγοράς. Είναι μείζονος σημασίας τα νέα
παιδιά να μπορούν να βλέπουν στην πράξη τι σημαίνει το κάθε επάγγελμα, γεγονός που εσείς
στην εταιρεία σας το ενισχύετε στο έπακρο. Θεωρώ, επίσης, πολύ σημαντικό ότι επιβραβεύετε
την αριστεία και ότι σήμερα βραβεύεται ένας φοιτητής για την πορεία του τόσο στον
ακαδημαϊκό χώρο, όσο και στον επαγγελματικό», επεσήμανε η υπουργός Παιδείας και
Θρησκευμάτων Νίκη Κεραμέως. 
«Το Τμήμα Μηχανικών Βιοϊατρικής Τεχνολογίας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής
εξελίσσεται και αναβαθμίζεται διαρκώς, ενώ την περσινή χρονιά είχαμε την τιμή οι φοιτητές του
να έχουν την υψηλότερη βάση εισαγωγής από τους φοιτητές της Σχολής Μηχανικών. Θέλω να
ευχαριστήσω την εταιρεία για τη συνεργασία όλες αυτές τις δεκαετίες, κατά τις οποίες πολλά
άλλαξαν στο Τμήμα μας, η συνεργασία με την PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies
όμως παραμένει σταθερή και αυξανόμενη» δήλωσε ο Πρόεδρος του Τμήματος, Ιωάννης
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Καλατζής.
Το βραβείο θεσπίστηκε στην PAPAPOSTOLOU Healthcare Technologies το 2018 στη μνήμη
του Γιάννη Κυρίτση, που υπηρέτησε για 30 και πλέον χρόνια την βιοϊατρική τεχνολογία ως
Συνεργάτης της εταιρείας.
Φοιτητικά Νέα/Foititikanea.gr
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ΠΑΔΑ: Εκπροσώπηση στην 33η Γενική Συνέλευση Συνόδου Πρυτάνεων των

Κυπριακών Πανεπιστημίων και Συμφωνία Διμερούς Συνεργασίας με το Τεχνολογικό

Πανεπιστήμιο Κύπρου

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής καθηγητής Παναγιώτης Ε. Καλδής και μέλος
του Προεδρείου της Συνόδου Πρυτάνεων των Ελληνικών Πανεπιστημίων, ύστερα από
πρόσκληση του Προεδρεύοντος της Συνόδου Πρυτάνεων των Κυπριακών Πανεπιστημίων
Πρύτανη του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου Κύπρου (ΤΕΠΑΚ) καθηγητή Παναγιώτη Ζαφείρη
συμμετείχε στις εργασίες της 33ης Γενικής Συνέλευσης τους που πραγματοποιήθηκε στις
εγκαταστάσεις του ΤΕΠΑΚ στη Λεμεσό (27-01-2023).
Συμμετείχαν οι Πρυτάνεις από τα Κυπριακά Ιδρύματα: Πανεπιστήμιο Νεάπολις Πάφου,
Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο Κύπρου, University of Central Lancashire Cyprus, Πανεπιστήμιο
Κύπρου, Ανοικτό Πανεπιστήμιο Κύπρου, Frederick University, European University, University
of Nicosia και Philips University, όπως και εκπρόσωπος του  Φορέα Διασφάλισης και
Πιστοποίησης της Ποιότητας της Ανώτερης Εκπαίδευσης (ΔΙΠΑΕ) της Κυπριακής
Δημοκρατίας.
Ο Πρύτανης του ΤΕΠΑΚ καθηγητής Παναγιώτης Ζαφείρης υποδεχόμενος τον Πρύτανη του
ΠΑΔΑ καθηγητή Παναγιώτη Ε. Καλδή ανάμεσα σε άλλα εξήρε την ταχεία ανάπτυξη του
Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής και την ανοδική πορεία του στα Ελληνικά και διεθνή
ακαδημαϊκά δρώμενα.
Ο Πρύτανης του ΠΑΔΑ καθηγητής Παναγιώτης Ε. Καλδής ευχαρίστησε για τις διαπιστώσεις και
μετέφερε ένθερμο χαιρετισμό των Πρυτάνεων των Ελληνικών Πανεπιστημίων. Ακολούθως, σε
ειδική θεματική ενότητα, ενημέρωσε για την πορεία των Ελληνικών ΑΕΙ από την εφαρμογή του
νόμου 4957/2022: «Νέοι Ορίζοντες στα Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα: Ενίσχυση της
ποιότητας, της λειτουργικότητας και της σύνδεσης των ΑΕΙ με την κοινωνία και λοιπές
διατάξεις», γεγονός που προκάλεσε εκτεταμένη συζήτηση. Επίσης, εξετάσθηκαν δυνατότητες
περαιτέρω συνεργασίας των Ελληνικών με τα Κυπριακά ΑΕΙ σε τομείς εκπαίδευσης, έρευνας,
καινοτομίας και ανταλλαγών τεχνογνωσίας.
Ακόμη, στο πλαίσιο της καλλιέργειας των σχέσεων μεταξύ του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου
Κύπρου και του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής και της κοινής προσπάθειας για αμοιβαία
κατανόηση και προώθηση πολυεπίπεδης συνεργασίας, τα δυο Ιδρύματα μέσω των Πρυτάνεών
τους υπέγραψαν διμερή συμφωνία διεύρυνσης της επιστημονικής, εκπαιδευτικής και λοιπής
συνεργασίας.
Κυριότεροι τομείς ενδιαφέροντος είναι οι κοινές πολιτιστικές, εκπαιδευτικές εκδηλώσεις και 
δραστηριότητες, οι συμβουλευτικές-επιστημονικές υπηρεσίες και μελέτες, η κοινή συμμετοχή
σε ερευνητικά και αναπτυξιακά προγράμματα, η τοποθέτηση φοιτητών σε εργασιακούς
χώρους, η ανταλλαγή πληροφοριών και τεχνογνωσίας σε θέματα κοινού ενδιαφέροντος, καθώς
και οι ανταλλαγές επισκέψεων προσωπικού και φοιτητών.
Παναγιώτης Καλδής Παναγιώτης Ζαφείρης Κύπρος Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής
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ΠΑΔΑ: Συνεργασία με το Μουσείο Dumbarton Oaks του Πανεπιστημίου Harvard, ΗΠΑ

και το Smithsonian Museum Research Center, ΗΠΑ

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ένα πρωτοποριακό ερευνητικό πρόγραμ μ α μ ε θέμ α τη μ ελέτη της παθολογίας, των υλικών και

της τεχνολογίας κατασκευής των ψηφιδωτών εικόνων του Μουσείου Dumbarton Oaks του

Πανεπιστημ ίου Harvard, ΗΠΑ, συντονίζει η Επίκουρη Καθηγήτρια Στεφανία Χλουβεράκη του

Τμ ήμ ατος Συντήρησης Αρχαιοτήτων & Έργων Τέχνης της Σχολής Εφαρμ οσμ ένων Τεχνών και

Πολιτισμ ού του Πανεπιστημ ίου Δυτικής Αττικής μ ετά από πρόσκληση του Μουσείου. Την

ψηφιοποίηση των έργων έχει αναλάβει ο Αναπληρωτής Καθηγητής Δημ ήτρης Μακρής του

ίδιου Τμ ήμ ατος. 

Πρόκειται για δύο ιδιαίτερα σπάνιες βυζαντινές ψηφιδωτές εικόνες, μ ε ψηφίδες μ ικροσκοπικών

διαστάσεων (κάτω του χιλιοστού) που για πρώτη φορά μ ελετώνται και εξετάζονται διεξοδικά

από το επιστημ ονικό προσωπικό του ΠΑΔΑ στο Ερευνητικό Κέντρο του Smithsonian Institute,

ΗΠΑ, μ ε ιστορία σε θέμ ατα πολιτισμ ού και επιστημ ών που φθάνει τα 180 χρόνια.

Η κατασκευή των εικόνων αυτών αποτελεί μ έχρι σήμ ερα ένα ανοιχτό ερώτημ α λόγω της

σπανιότητας τους (38 σωζόμ ενες στο σύνολο τους) και των μ ικροσκοπικών διαστάσεων τους.

Οι εικόνες μ ελετήθηκαν μ ε μ η καταστρεπτικές διαγνωστικές και αναλυτικές μ εθόδους (Xray, UV

και IR imaging, XRF scanner και SEM-EDS) ενώ παραχωρήθηκε η άδεια δειγμ ατοληψίας για

τη μ εταφορά δειγμ άτων στο ΠΑΔΑ για περαιτέρω μ ελέτη στα εργαστήρια του Τμ ήμ ατος ΣΑΕΤ

σε συνεργασία μ ε τα μ έλη ΔΕΠ του τμ ήμ ατος.   

Ο Πρύτανης του Πανεπιστημ ίου Δυτικής Αττικής Καθηγητής Παναγιώτης Ε. Καλδής συγχαίρει

τους εξαιρετικούς συναδέλφους του ΠΑΔΑ για την διεθνή αναγνώριση της τεχνογνωσίας τους

και την επιστημ ονική εμ πιστοσύνη και συνεργασία που τους παρέχεται από κορυφαία

παγκοσμ ίως ερευνητικά ιδρύμ ατα. Η εν λόγω συνεργασία οδηγεί το ΠΑΔΑ στην πρωτοπορία

των ερευνητικών προσπαθειών και στην καταξίωση της συνεχούς προσπάθειας για βελτίωση

της εξωστρέφειάς του.

Πανεπιστήμ ιο Δυτικής Αττικής

https://www.esos.gr/arthra/81637/pada-synergasia-me-moyseio-dumbarton-oaks-toy-panepistimioy-harvard-ipa-kai-smithsonian
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Σύνοδος Πρυτάνεων: Να θεσπιστεί νέο μισθολόγιο για τα μέλη ΔΕΠ σε συμμόρφωση με

την απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Να προβλεφθούν πιστώσεις που απαιτούνται για την εκτέλεση δικαστικών αποφάσεων από τα
Πανεπιστήμια, που αφορούν σε αγωγές που ασκούνται από μέλη ΔΕΠ
Το Προεδρείο της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών Επιτροπών των
Ελληνικών Πανεπιστημίων υπενθυμίζει την πρόσφατη ομόφωνη απόφαση της 101ης Συνόδου
(14 Δεκεμβρίου 2022) με την οποία ζητείται από το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων:  
(α) να προβλέψει τις πιστώσεις που απαιτούνται για την εκτέλεση δικαστικών αποφάσεων από
τα Πανεπιστήμια, που αφορούν σε αγωγές που ασκούνται από μέλη ΔΕΠ για την καταβολή
μισθολογικών διαφορών, και  
(β) να δρομολογήσει άμεσα τη θέσπιση ενός νέου μισθολογίου για τα μέλη ΔΕΠ σε
συμμόρφωση με την απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας, για την οριστική επίλυση του
προβλήματος, διαφορετικά ο κρατικός προϋπολογισμός θα επιβαρύνεται σε συνεχή βάση με
την καταβολή μισθολογικών διαφορών σε συμμόρφωση δικαστικών αποφάσεων που θα
εκδίδονται από εδώ και πέρα».
Το Προεδρείο δηλώνει επίσης την πρόθεσή του να συμβάλλει ουσιαστικά στο πλαίσιο ενός
ουσιαστικού διαλόγου στην βάση της άμεσης διευθέτησης των ανωτέρω. 
Το  Προεδρείο  της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών Επιτροπών των
Ελληνικών Πανεπιστημίων  
Καθηγητής Ανδρέας Φλώρος, Πρύτανης Ιόνιου Πανεπιστημίου, Προεδρεύων 
Καθηγητής Θεόδωρος Θεοδουλίδης, Πρύτανης Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας 
Καθηγητής Παναγιώτης Καλδής, Πρύτανης Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής 
Σύνοδος Πρυτάνεων

https://www.esos.gr/arthra/81715/synodos-prytaneon-na-thespistei-neo-misthologio-gia-ta-meli-dep-se-symmorfosi-me-tin
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Η Σύνοδος Πρυτάνεων για τον σεισμό στην Τουρκία

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Εκ μέρους του συνόλου των Ελληνικών Ανώτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, το Προεδρείο
της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών Επιτροπών των Ελληνικών
Πανεπιστημίων εκφράζει την αμέριστη συμπαράστασή του προς τον δοκιμαζόμενο από μια
πρωτοφανή σεισμική καταστροφή Τουρκικό λαό. Συμπαράσταση η οποία ήδη εκδηλώνεται και
εμπράκτως μέσω της άμεσης ανταπόκρισης των Πανεπιστημίων προς την κατεύθυνση
συλλογής και αποστολή ειδών πρώτης ανάγκης.
Είναι δεδομένο ότι το μέγεθος της ανθρωπιστικής κρίσης που θα εκδηλωθεί ως απόρροια της
σεισμικής καταστροφής απαιτεί πανανθρώπινη στήριξη. Τα Ελληνικά Πανεπιστήμια είναι
έτοιμα να συμβάλλουν προς την κατεύθυνση αυτή στο πλαίσιο του ευρύτερου εκπαιδευτικού,
ερευνητικού και κοινωνικού τους ρόλου.
Το Προεδρείο  της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών Επιτροπών των
Ελληνικών Πανεπιστημίων
Καθηγητής Ανδρέας Φλώρος, Πρύτανης Ιόνιου Πανεπιστημίου, Προεδρεύων
Καθηγητής Θεόδωρος Θεοδουλίδης, Πρύτανης Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας
Καθηγητής Παναγιώτης Καλδής, Πρύτανης Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής
 
Σύνοδος Πρυτάνεων

https://www.esos.gr/arthra/81714/i-synodos-prytaneon-gia-ton-seismo-stin-toyrkia
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Ανακοίνωση του Προεδρείου της Συνόδου των Πρυτάνεων για το σεισμό στην

Τουρκία…

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
KefaloniaNews
On 9, February 2023
Ανακοίνωση του Προεδρείου της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών
Επιτροπών των Ελληνικών Πανεπιστημ ίων για τον Σεισμ ό στην Τουρκία και  Συρία
Εκ μ έρους του συνόλου των Ελληνικών Ανώτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμ άτων, το Προεδρείο
της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών Επιτροπών των Ελληνικών
Πανεπιστημ ίων εκφράζει την αμ έριστη συμ παράστασή του προς τον δοκιμ αζόμ ενο από μ ια
πρωτοφανή σεισμ ική καταστροφή Τουρκικό και Συριακό λαό. Συμ παράσταση η οποία ήδη
εκδηλώνεται και εμ πράκτως μ έσω της άμ εσης ανταπόκρισης των Πανεπιστημ ίων προς την
κατεύθυνση συλλογής και αποστολής ειδών πρώτης ανάγκης.
Είναι δεδομ ένο ότι το μ έγεθος της ανθρωπιστικής κρίσης που θα εκδηλωθεί ως απόρροια της
σεισμ ικής καταστροφής απαιτεί πανανθρώπινη στήριξη. Τα Ελληνικά Πανεπιστήμ ια είναι
έτοιμ α να συμ βάλλουν προς την κατεύθυνση αυτή στο πλαίσιο του ευρύτερου εκπαιδευτικού,
ερευνητικού και κοινωνικού τους ρόλου.
8 Φεβρουαρίου 2023
Καθηγητής Ανδρέας Φλώρος, Πρύτανης Ιόνιου Πανεπιστημ ίου, Προεδρεύων
Καθηγητής Θεόδωρος Θεοδουλίδης, Πρύτανης Πανεπιστημ ίου Δυτικής Μακεδονίας
Καθηγητής Παναγιώτης Καλδής, Πρύτανης Πανεπιστημ ίου Δυτικής Αττικής
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Το προεδρείο της συνόδου Πρυτάνεων και Προέδρων ΔΕ των Πανεπιστημίων για το

σεισμό σε Τουρκία, Συρία

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ανακοίνωση του Προεδρείου της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών
Επιτροπών των Ελληνικών Πανεπιστημ ίων για τον Σεισμ ό στην Τουρκία και Συρία
Η ανακοίνωση
Εκ μ έρους του συνόλου των Ελληνικών Ανώτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμ άτων, το Προεδρείο
της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών Επιτροπών των Ελληνικών
Πανεπιστημ ίων εκφράζει την αμ έριστη συμ παράστασή του προς τον δοκιμ αζόμ ενο από μ ια
πρωτοφανή σεισμ ική καταστροφή Τουρκικό και Συριακό λαό. Συμ παράσταση η οποία ήδη
εκδηλώνεται και εμ πράκτως μ έσω της άμ εσης ανταπόκρισης των Πανεπιστημ ίων προς την
κατεύθυνση συλλογής και αποστολής ειδών πρώτης ανάγκης.
Είναι δεδομ ένο ότι το μ έγεθος της ανθρωπιστικής κρίσης που θα εκδηλωθεί ως απόρροια της
σεισμ ικής καταστροφής απαιτεί πανανθρώπινη στήριξη. Τα Ελληνικά Πανεπιστήμ ια είναι
έτοιμ α να συμ βάλλουν προς την κατεύθυνση αυτή στο πλαίσιο του ευρύτερου εκπαιδευτικού,
ερευνητικού και κοινωνικού τους ρόλου.
 
Καθηγητής Ανδρέας Φλώρος, Πρύτανης Ιόνιου Πανεπιστημ ίου, Προεδρεύων
Καθηγητής Θεόδωρος Θεοδουλίδης, Πρύτανης Πανεπιστημ ίου Δυτικής Μακεδονίας
Καθηγητής Παναγιώτης Καλδής, Πρύτανης Πανεπιστημ ίου Δυτικής Αττικής
Η ανάρτηση Το προεδρείο της συνόδου Πρυτάνεων και Προέδρων ΔΕ των Πανεπιστημ ίων για
το σεισμ ό σε Τουρκία, Συρία προέρχεται από το CorfuPress.com.
Κάντε click να δείτε το άρθρο απ’ ευθείας από την πηγή του: Το προεδρείο της συνόδου
Πρυτάνεων και Προέδρων ΔΕ των Πανεπιστημ ίων για το σεισμ ό σε Τουρκία, Συρία

https://kerkyra.net/?p=384686
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Πρυτάνεις προς Κεραμέως: Να θεσπιστεί νέο μισθολόγιο για τα μέλη ΔΕΠ σε

συμμόρφωση με την απόφαση του ΣτΕ

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σύνοδος Πρυτάνεων: Να θεσπιστεί νέο μισθολόγιο για τα μέλη ΔΕΠ σε συμμόρφωση με την
απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας
Σύνοδος Πρυτάνεων: Το Προεδρείο της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών
Επιτροπών των Ελληνικών Πανεπιστημίων υπενθυμίζει την πρόσφατη ομόφωνη απόφαση της
101ης Συνόδου (14 Δεκεμβρίου 2022) με την οποία ζητείται από το Υπουργείο Παιδείας και
Θρησκευμάτων:
(α) να προβλέψει τις πιστώσεις που απαιτούνται για την εκτέλεση δικαστικών αποφάσεων από
τα Πανεπιστήμια, που αφορούν σε αγωγές που ασκούνται από μέλη ΔΕΠ για την καταβολή
μισθολογικών διαφορών, και
Ακολούθησε τα Φοιτητικά Νέα και στο Viber! Πατήστε εδώ για να μπείτε στην ομάδα μας!
Ακόμη, μην ξεχνάς να επισκέπτεσαι καθημερινά τα Φοιτητικά Νέα πατώντας
www.foititikanea.gr για να μην σου ξεφεύγει κανένα νέο.
(β) να δρομολογήσει άμεσα τη θέσπιση ενός νέου μισθολογίου για τα μέλη ΔΕΠ σε
συμμόρφωση με την απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας, για την οριστική επίλυση του
προβλήματος, διαφορετικά ο κρατικός προϋπολογισμός θα επιβαρύνεται σε συνεχή βάση με
την καταβολή μισθολογικών διαφορών σε συμμόρφωση δικαστικών αποφάσεων που θα
εκδίδονται από εδώ και πέρα».  
Το Προεδρείο δηλώνει επίσης την πρόθεσή του να συμβάλλει ουσιαστικά στο πλαίσιο ενός
ουσιαστικού διαλόγου στην βάση της άμεσης διευθέτησης των ανωτέρω. 
Το Προεδρείο της Συνόδου των Πρυτάνεων και Προέδρων Διοικουσών Επιτροπών των
Ελληνικών Πανεπιστημίων:
Καθηγητής Ανδρέας Φλώρος,
Πρύτανης Ιόνιου Πανεπιστημίου, Προεδρεύων 
Καθηγητής Θεόδωρος Θεοδουλίδης,
Πρύτανης Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας 
Καθηγητής Παναγιώτης Καλδής,
Πρύτανης Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής
Φοιτητικά Νέα/Foititikanea.gr
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1. ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΝΕΩΝ ΙΔΡΥΕΤΑΙ ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΠΕΙΡΑΙΑ

Μέσο: . . . . . . . . .Η ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Ημ. Έκδοσης: . . .13/02/2023 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .13/02/2023

Σελίδα: . . . . . . . . 18

Δημοτικό Συμβούλιο Νέων ιδρύεται στον Δήμο Πειραιά
ΕΓΚΡΙΘΗΚΕ ΟΜΟΦΩΝΑ στο δημοτικό συμβούλιο
η δημιουργία Δημοτικού Συμβουλίου Νέων ΔΣΝ

στον Δήμο Πειραιά έπειτα από εισήγηση του Δ.Σ

του Οργανισμού Πολιτισμού Αθλητισμού Νεολαίας

ΟΠΑΝ Το νέο αυτό όργανο διαβούλευσης της

νεολαίας που λειτουργεί ήδη στη θεσσαλονίκη

και άλλους δήμους της Αττικής και της χώρας συνιστά

μηχανισμό δομημένου διαλόγου μεταξύ των

νέων της περιοχής και των αρχών Τοπικής Αυτοδιοίκησης

που φιλοδοξεί να αναδείξει ζητήματα που

αφορούν τους νέους της περιοχής και να συμβάλει
στη διαμόρφωση τοπικής νεανικής ατζέντας

Στοχεύει στην ενεργοποίηση των νέων και την

ανίχνευση καταγραφή και χαρτογράφηση των

τοπικών προβλημάτων νεολαίας Στο ΔΣΝ θα λειτουργούν

δύο επιτροπές μία πολιτισμού αθλητισμού

και περιβάλλοντος και μία προώθησης και

εξωτερικών σχέσεων Μπορούν να συμμετέχουν
νέοι και νέες ηλικίας 1 5 30 κάτοικοι Πειραιά συμπεριλαμβανομένων

φοιτητών-σπουδαστών στα

Πανεπιστήμια Πειραιά και Δυτικής Αττικής χωρίς

αποκλεισμούς και διακρίσεις Οι ενδιαφερόμενοι

μπορούν να ενημερωθούν από την ιστοσελίδα
του ΟΠΑΝ και να επικοινωνήσουν στο email dsn®

outlook.com.gr για να δηλώσουν συμμετοχή
XPJIAIL
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Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α.

Τρίτσης», σημείο αναφοράς για την Αττική

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
NewsRoom 14 Φεβρουαρίου 2023 21:56 Τελευταία ενημέρωση:9:58 μμ
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε σήμερα ο Περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γ.
Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε
δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών,  Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η Πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως  Αθηναγόρας και ο Αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α. Στο νέο σχεδιασμό και τα πεπραγμένα της
περιόδου 2020-2022 αναφέρθηκαν η Πρόεδρος του Φορέα κ. Μαυρίκου καθώς και η Γενική
Διευθύντρια του Φορέα Διαχείρισης Μ. Χατζηαθανασίου. Η παρουσίαση της έκθεσης των
σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μ. Σίνου,
ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης του πλάνου ανάπτυξης έγινε από τον
Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο.
Δείτε το σχετικό βίντεο της πρότασης
 
Στην ημερίδα παραβρέθηκαν επίσης οι Αντιπεριφερειάρχες: Δυτικού Τομέα Αθηνών, Α.
Λεωτσάκος και Παιδείας Χ. Αλεξανδράτος, οι Εντεταλμένοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι Δ.
Αγγελάκη, Μ. Αγγελοπούλου και Αθ. Βαθειώτης, ο Διοικητής Πυροσβεστικού Σώματος Π.
Μπούγιας μέλη του Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί Σύμβουλοι,
εκπρόσωποι Φορέων, κ.α.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
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προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε στο όραμα
για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και επισήμανε ότι σε
διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου». Στη συνέχεια
τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν μια όαση πρασίνου και ηρεμίας,
αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική
του φυσικού περιβάλλοντος με τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα
επίπεδα. Η στοχοθεσία μας είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο
Περιβαλλοντικό Πάρκο και χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με
σκοπό την ανάδειξη του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης
χωρίς όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η ένταξη
νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του
πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα, και ένταξη νέων λειτουργιών,
η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική
ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του
πάρκου, η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές
μελέτες με νέο σχεδιασμό».
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το Πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού  κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά
πρότυπα. Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να
διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής
Πάρκου, αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου
τριάντα χρόνια, την λειτουργία του.
ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
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Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες  πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
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Ένα πρόγραμμα «όνειρο» για τους φοιτητές

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Αγγελική Μεταξά
γράφει ο
Απόστολος Λακασάς
Η Ιζαμπέλα Πρίφτι, πτυχιούχος του τμήματος Βιοϊατρικών Επιστημών του Πανεπιστημίου
Δυτικής Αττικής, έλαβε υποτροφία για μεταπτυχιακό πρόγραμμα στο Πανεπιστήμιο Λουντ στη
Σουηδία.
«Η αγάπη και ο ενθουσιασμός μου για τον κλάδο της μοριακής βιολογίας αποτέλεσαν την
κινητήριο δύναμη για να μην το βάλω κάτω. Η αφοσίωση και η αποφασιστικότητά μου για την
επίτευξη των στόχων μου. Η προσαρμοστικότητά μου στις ακαδημαϊκές απαιτήσεις,
εντατικοποιώντας τους ρυθμούς μου ώστε να ανταποκρίνομαι με επιτυχία. Ο ζήλος και η
φιλοδοξία μου για βελτίωση και προσωπική ανάπτυξη», λέει στην «Κ» για την επιτυχία της
η Ιζαμπέλα Πρίφτι, πτυχιούχος του τμήματος Βιοϊατρικών Επιστημών του Πανεπιστημίου
Δυτικής Αττικής. «Αν δεν είχα την υποτροφία, η καθημερινότητά μου στις ΗΠΑ θα ήταν σαφώς
πιο δύσκολη οικονομικά, λόγω του συγκριτικά υψηλού κόστους ζωής, ιδίως τον τελευταίο καιρό
με τις μεγάλες αυξήσεις τιμών ακόμα και σε βασικά καταναλωτικά αγαθά», συμπληρώνει
ο Γιάννης Ασμάνης, ο οποίος είναι αριστούχος απόφοιτος της Σχολής Ηλεκτρολόγων
Μηχανικών και Μηχανικών Η/Υ του ΕΜΠ. Η Ιζαμπέλα και ο Γιάννης έχουν λάβει υποτροφία
από το Ιδρυμα Μποδοσάκη. Η Ιζαμπέλα για μεταπτυχιακό πρόγραμμα στο Πανεπιστήμιο
Λουντ στη Σουηδία και ο Γιάννης για διδακτορικό στο Πανεπιστήμιο της Πενσιλβάνια στις ΗΠΑ.
Το Πρόγραμμα Υποτροφιών του Ιδρύματος Μποδοσάκη φέτος κλείνει 51 χρόνια ζωής και έως
τώρα έχει χορηγήσει περισσότερες από 2.600 υποτροφίες σε άριστους φοιτητές για
μεταπτυχιακές, διδακτορικές και μεταδιδακτορικές σπουδές στην Ελλάδα και στο εξωτερικό.
Λαμβάνει ετησίως περί τις 500 αιτήσεις, ενώ το σύνολο των ετήσιων υποτροφιών είναι περίπου
70. Αυτή την περίοδο είναι ανοιχτές οι αιτήσεις για μεταπτυχιακές και διδακτορικές σπουδές με
προθεσμία έως και τις 15 Φεβρουαρίου καθώς και για το Πρόγραμμα Μεταδιδακτορικών
Υποτροφιών στη μνήμη «Σταμάτη Γ. Μαντζαβίνου», για το οποίο η περίοδος των αιτήσεων
λήγει στις 15 Μαρτίου. Επιπλέον, για το ακαδ. έτος 2023-2024 προστίθεται ένα νέο πρόγραμμα
υποτροφιών για επιστημονική έρευνα σε ΑΕΙ ή ερευνητικά κέντρα του εξωτερικού, για
επιστήμονες που διαμένουν στην Ελλάδα, με προθεσμία υποβολής αιτήσεων τη 12η Απριλίου.
Οι άριστες επιδόσεις είναι ένα βασικό κριτήριο για την επιλογή των υποψηφίων, αλλά δεν είναι
το μόνο. Η διαδικασία αξιολόγησης για το Ιδρυμα Μποδοσάκη πραγματοποιείται σε δύο
στάδια. Στο πρώτο στάδιο γίνεται έλεγχος των ακαδημαϊκών προσόντων, της συνάφειας του
επιστημονικού πεδίου των επιδιωκόμενων σπουδών με τα πεδία της εκάστοτε προκήρυξης,
των συστατικών επιστολών, καθώς και της οικονομικής κατάστασης των υποψηφίων και των
οικογενειών τους. Παράλληλα, μελετώνται οι απαντήσεις στα ερωτήματα της αίτησης, καθώς
και τα στοιχεία που παρέχονται σε σχέση με το ερευνητικό έργο των υποψηφίων, τις διακρίσεις
τους, τις δημοσιεύσεις και τις συμμετοχές τους σε συνέδρια. Στο δεύτερο στάδιο εξέτασης,
πραγματοποιείται προσωπική συνέντευξη, κατά την οποία οι υποψήφιοι αξιολογούνται σε
επίπεδο προσωπικότητας, ως προς την πνευματική ικανότητα και τον προσωπικό χαρακτήρα.
Αξιολογούνται χαρακτηριστικά όπως η ανθεκτικότητα, η δημιουργικότητα, η εργατικότητα και η
στοχοπροσήλωση.
Πώς μπορούν να βοηθηθούν οι υποψήφιοι να ξεχωρίσουν; «Θα τους συμβουλεύαμε
πρωτίστως να είναι ο εαυτός τους. Η συνέντευξη αποτελεί αξιακά για το ίδρυμα μια πολύ
σημαντική διαδικασία, η οποία αναδεικνύει την ανθρώπινη διάσταση στην αξιολόγηση μιας
υποψηφιότητας. Πέρα από τα πτυχία, τις διακρίσεις και την αξία των επιδιωκόμενων σπουδών
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που καταγράφονται στην αίτηση, είναι μείζονος σημασίας η διαμόρφωση μιας σαφούς εικόνας
για την προσωπικότητα του νέου. Δεν πρόκειται για στείρα προφορική εξέταση
πανεπιστημιακών γνώσεων, αλλά για ευχάριστη κουβέντα, στην οποία μας δίνεται η
δυνατότητα να γνωριστούμε. Στο πλαίσιο της αναγνωριστικής αυτής συζήτησης, βοηθάει πολύ
όταν οι υποψήφιοι είναι άνετοι, ειλικρινείς και ομιλητικοί», λέει η Τζένιφερ Κλαρκ, διευθύντρια
Προγραμμάτων και Δωρεών του Ιδρύματος. «Κατά τη διάρκεια της συνέντευξης, ο υποψήφιος
μπορεί να μιλήσει για τα μελλοντικά του σχέδια και τις φιλοδοξίες του. Εχει επίσης τη
δυνατότητα να ρωτήσει όσα επιθυμεί να μάθει και να λάβει συμβουλές για τις επιδιωκόμενες
σπουδές του.
Για την καλύτερη προετοιμασία, θα πρότεινα σε κάθε υποψήφιο να καταγράψει επιγραμματικά
τα σημεία-σταθμούς στην πορεία του, τα επόμενα βήματα και τις φιλοδοξίες του, καθώς και
όποιες ερωτήσεις έχει. Αυτό θα τον βοηθήσει να οργανώσει τις σκέψεις του και μπορεί να του
φανεί χρήσιμο κατά τη διάρκεια της συνέντευξης», προσθέτει ο κ. Σοφοκλής
Δανασσής-Αφεντάκης που έχει αναλάβει τη διαχείριση προγραμμάτων στον τομέα της Παιδείας
του Ιδρύματος Μποδοσάκη.
«Να μη φοβούνται», αυτό συμβουλεύει τους υποτρόφους που ξεκινούν σήμερα την πορεία
τους ο κ. Μιχάλης Ζέρβας, που έλαβε την υποτροφία του Ιδρύματος Μποδοσάκη το 1988 και
σήμερα είναι καθηγητής Φωτονικής στο Πανεπιστήμιο του Σαουθάμπτον της Αγγλίας.
Συγκεκριμένα, τονίζει: «Να βάζουν υψηλούς στόχους και να τους κυνηγούν με αστείρευτο
ενθουσιασμό και αλύγιστη θέληση. Να μη φοβούνται το καινούργιο και άγνωστο και να
θυμούνται ότι όταν είσαι νέος και ξεκινάς την πορεία σου έχεις την πολυτέλεια και να
αποτυγχάνεις».
πηγή:https://www.kathimerini.gr
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Στον Περιφερειακό Διαγωνισμό Αττικής “FIRST® LEGO® LeagueChallenge Αθήνα” ο

Δήμαρχος Αιγάλεω Γιάννης Γκίκας

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Στον Περιφερειακό Διαγωνισμό Αττικής “FIRST® LEGO® LeagueChallenge Αθήνα”, που

πραγματοποιήθηκε στο Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, παρευρέθηκε ο Δήμαρχος Αιγάλεω

Γιάννης Γκίκας.

Ο διαγωνισμός συνδιοργανώθηκε από την Eduact και την Περιφέρεια Αττικής, υπό την Αιγίδα

του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας και αφορούσε στην έρευνα, την επίλυση

προβλημάτων, τον προγραμματισμό και την ρομποτική.

Εισήγαγε σε παιδιά ηλικίας 9-16 τις έννοιες της επιστήμης, της τεχνολογίας, της μηχανικής και

των μαθηματικών (STEM) μέσω μιας διασκεδαστικής, και πρακτικής μάθησης. Οι

συμμετέχοντες απέκτησαν πραγματική εμπειρία επίλυσης προβλημάτων μέσω ενός

καθοδηγημένου, παγκόσμιου προγράμματος ρομποτικής.

TagsΓιάννης ΓκίκαςΔήμαρχος ΑιγάλεωΔήμος Αιγάλεω
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Περιφέρεια Αττικής: Ποιο το σχέδιο για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώ νης Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020.
Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3 βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο
σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια
εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική
ανασυγκρότηση καθώς και στη στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του
Σαββατοκύριακου φτάνουν τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω
δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας»,
σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
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την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
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Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώ νης

Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε ο Περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γ.
Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη διαβούλευση
προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς και οι κάτοικοι της
περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών,  Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η Πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως  Αθηναγόρας και ο Αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α. Στο νέο σχεδιασμό και τα πεπραγμένα της
περιόδου 2020-2022 αναφέρθηκαν η Πρόεδρος του Φορέα κ. Μαυρίκου καθώς και η Γενική
Διευθύντρια του Φορέα Διαχείρισης Μ. Χατζηαθανασίου. Η παρουσίαση της έκθεσης των
σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μ. Σίνου,
ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης του πλάνου ανάπτυξης έγινε από τον
Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο.
Στην ημερίδα παραβρέθηκαν επίσης οι Αντιπεριφερειάρχες: Δυτικού Τομέα Αθηνών, Α.
Λεωτσάκος και Παιδείας Χ. Αλεξανδράτος, οι Εντεταλμένοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι Δ.
Αγγελάκη, Μ. Αγγελοπούλου και Αθ. Βαθειώτης, ο Διοικητής Πυροσβεστικού Σώματος Π.
Μπούγιας μέλη του Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί Σύμβουλοι,
εκπρόσωποι Φορέων, κ.α.
Οι προτάσεις που διακρίθηκαν
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας Green Ribon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’s Park των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’s Tracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Απολογισμός πεπραγμένων
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην

https://www.usay.gr/koinonia/to-schedio-kai-to-orama-tis-perifereias-attikis-gia-to-mitropolitiko-parko-a-tritsis/


https://www.usay.gr/

 Publication date: 15/02/2023 08:29

 Alexa ranking (Greece): 0

 link

προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
Οι οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυπο Περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό Πάρκο
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε στο όραμα
για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και επισήμανε ότι σε
διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου». Στη συνέχεια
τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν μια όαση πρασίνου και ηρεμίας,
αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική
του φυσικού περιβάλλοντος με τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα
επίπεδα. Η στοχοθεσία μας είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο
Περιβαλλοντικό Πάρκο και χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με
σκοπό την ανάδειξη του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης
χωρίς όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η ένταξη
νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του
πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα, και ένταξη νέων λειτουργιών,
η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική
ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του
πάρκου, η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές
μελέτες με νέο σχεδιασμό».
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το Πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού  κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά
πρότυπα. Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να
διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής
Πάρκου, αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου
τριάντα χρόνια, την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
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4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες  πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
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Αναγεννάται το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώ νης Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το Μητροπολιτικό Πάρκο άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020.
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας», σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
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αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
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Γιώργος Πατούλης: «Το Πάρκο «Α. Τρίτσης», αλλάζει. Στόχος μας ένα πρότυπο

περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό πάρκο

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α. Τρίτσης».
Ανοιχτό για όλους τους πολίτες, σημείο αναφοράς για την Αττική.
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε  ο Περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γ.
Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε
δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η Πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως Αθηναγόρας και ο Αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α. Στο νέο σχεδιασμό και τα πεπραγμένα της
περιόδου 2020-2022 αναφέρθηκαν η Πρόεδρος του Φορέα κ. Μαυρίκου καθώς και η Γενική
Διευθύντρια του Φορέα Διαχείρισης Μ. Χατζηαθανασίου. Η παρουσίαση της έκθεσης των
σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μ. Σίνου,
ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης του πλάνου ανάπτυξης έγινε από τον
Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο. Δείτε το σχετικό βίντεο της πρότασης:
https://m.youtube.com/watch?v=u0uiPsXY7Lc
Στην ημερίδα παραβρέθηκαν επίσης οι Αντιπεριφερειάρχες: Δυτικού Τομέα Αθηνών, Α.
Λεωτσάκος και Παιδείας Χ. Αλεξανδράτος, οι Εντεταλμένοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι Δ.
Αγγελάκη, Μ. Αγγελοπούλου και Αθ. Βαθειώτης, ο Διοικητής Πυροσβεστικού Σώματος Π.
Μπούγιας μέλη του Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί Σύμβουλοι,
εκπρόσωποι Φορέων, κ.α.
Οι προτάσεις που διακρίθηκαν
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Απολογισμός πεπραγμένων
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
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βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
Οι οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυπο Περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό Πάρκο
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε στο όραμα
για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και επισήμανε ότι σε
διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου». Στη συνέχεια
τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν μια όαση πρασίνου και ηρεμίας,
αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική
του φυσικού περιβάλλοντος με τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα
επίπεδα. Η στοχοθεσία μας είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο
Περιβαλλοντικό Πάρκο και χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με
σκοπό την ανάδειξη του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης
χωρίς όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η ένταξη
νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του
πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα, και ένταξη νέων λειτουργιών,
η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική
ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του
πάρκου, η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές
μελέτες με νέο σχεδιασμό».
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το Πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής Πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
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αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
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Περιφέρειας Αττικής: Το σχέδιο και το όραμα της για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α.

Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε ο Περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γ.
Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε
δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η Πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως Αθηναγόρας και ο Αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α. Στο νέο σχεδιασμό και τα πεπραγμένα της
περιόδου 2020-2022 αναφέρθηκαν η Πρόεδρος του Φορέα κ. Μαυρίκου καθώς και η Γενική
Διευθύντρια του Φορέα Διαχείρισης Μ. Χατζηαθανασίου. Η παρουσίαση της έκθεσης των
σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μ. Σίνου,
ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης του πλάνου ανάπτυξης έγινε από τον
Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο. Δείτε το σχετικό βίντεο της πρότασης:
https://m.youtube.com/watch?v=u0uiPsXY7Lc
Στην ημερίδα παραβρέθηκαν επίσης οι Αντιπεριφερειάρχες: Δυτικού Τομέα Αθηνών, Α.
Λεωτσάκος και Παιδείας Χ. Αλεξανδράτος, οι Εντεταλμένοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι Δ.
Αγγελάκη, Μ. Αγγελοπούλου και Αθ. Βαθειώτης, ο Διοικητής Πυροσβεστικού Σώματος Π.
Μπούγιας μέλη του Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί Σύμβουλοι,
εκπρόσωποι Φορέων, κ.α.
Οι προτάσεις που διακρίθηκαν
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Απολογισμός πεπραγμένων
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
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προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
Οι οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυποΠεριβαλλοντικό Μητροπολιτικό Πάρκο
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε στο όρμα
για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και επισήμανε ότι σε
διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου». Στη συνέχεια
τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν μια όαση πρασίνου και ηρεμίας,
αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική
του φυσικού περιβάλλοντος με τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα
επίπεδα. Η στοχοθεσία μας είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο
Περιβαλλοντικό Πάρκο και χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με
σκοπό την ανάδειξη του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης
χωρίς όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η ένταξη
νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του
πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα, και ένταξη νέων λειτουργιών,
η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική
ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του
πάρκου, η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές
μελέτες με νέο σχεδιασμό».
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το Πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης , ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής Πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
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4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
 

https://www.94fm.gr/perifereias-attikis-to-schedio-kai-to-orama-tis-gia-to-mitropolitiko-parko-a-tritsis/


1. ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΝΕΩΝ ΣΤΟΝ ΠΕΙΡΑΙΑ

Μέσο: . . . . . . . . .ΤΑ ΝΕΑ

Ημ. Έκδοσης: . . .15/02/2023 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .15/02/2023

Σελίδα: . . . . . . . . 44

ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΩΡΑΛΗΣ Η ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ ΧΡΕΙΑΖΕΤΑΙ ΤΟΥΣ ΝΕΟΥΣ

Δημοπκό Συμβούλιο Νέων οίον Πειραιά
ΤΗΣ ΕΥΗΣ ΣΑΛΤΟΥ

Συνεδριάσεις

τουλάχιστον μία
φορά τον μήνα εισηγήσεις του

προέδρου και των τακτικών

μελών θέματα ημερήσιας διάταξης
αποφάσεις αυτή είναι η λειτουργία
ενός τυπικού Δημοτικού Συμβουλίου
με τη μόνη διαφορά ότι στα δημοτικά

έδρανα κάθονται νέοι

β Τα Δημοτικά Συμβούλια Νέων είναι

ένας θεσμός που έχει αρχίσει να
αναπτύσσεται τα τελευταία χρόνια
Πρόσφατα το Δημοτικό Συμβούλιο
Πειραιά έπειτα από εισήγηση του
ΟΠΑΝ ενέκρινε τη δημιουργία Δημοτικού

Συμβουλίου Νέων
Είναι πολύ σημαντικό αυτή η γενιά

που μεγάλωσε στα χρόνια της
κρίσης που ίσως αντιμετωπίζει με

επιφυλακτικότητα την πολιτική και
την ενασχόληση με τα κοινά να

ενεργοποιηθεί

να αναδείξει ζητήματα που

την αφορούν και να βοηθήσει κι εμάς
στο Δημοτικό Συμβούλιο να διαμορφώσουμε

τις κατάλληλες πολιτικές για
τη νεολαία Η Τοπική Αυτοδιοίκηση

χρειάζεται την άποψη την όρεξη και
την αισιοδοξία των νέων Είμαι βέβαιος

ότι οι νέες και οι νέοι του Πειραιά
θα ανταποκριθούν στο κάλεσμά μας

Εμείς είμαστε έτοιμοι να ακούσουμε
τους προβληματισμούς και τις ιδέες
τους και θα είμαστε κοντά τους ώστε

να λειτουργήσει αποτελεσματικά το

εγχείρημα αυτό στην πόλη μας δηλώνει

στα ΝΕΑ ο δήμαρχος Πειραιά
Γιάννης Μώραλης

Αξίζει να σημειωθεί πως στο Δημοτικό

Συμβούλιο Νέων του Δήμου
Πειραιά στο οποίο μπορούν να

συμμετέχουν

νέοι και νέες ηλικίας 15-30

ετών κάτοικοι του δήμου συμπεριλαμβανομένων

δε και φοιτητών στο

Πανεπιστήμιο Πειραιά και Πανεπιστήμιο

Δυτικής Αττικής θα λειτουργεί
Επιτροπή πολιτισμού αθλητισμού και

περιβάλλοντος αλλά και Επιτροπή
προώθησης και εξωτερικών σχέσεων

Πρωταγωνιστέ
Οπως επισημαίνει στα ΝΕΑ ο πρόεδρος

του ΟΠΑΝ Ιωσήφ Βουράκης
η δημιουργία του Δημοτικού Συμβουλίου

Νέων από τον ΟΠΑΝ γεννήθηκε

I Το πρώτο Δημοτικό Συμβούλιο Νέων

ιδρύθηκε το 2018 στον Δήμο θεσσαλονίκηΒ

από την ανάγκη των νέων της πόλης

μας να εκφραστούν να μιλήσουν
να δημιουργήσουν ακόμα και να

διαμαρτυρηθούν Οι νέοι του Πειραιά

γίνονται πρωταγωνιστές και

αναλαμβάνουν έναν πολύ σοβαρό
ρόλο να μεταφέρουν τον παλμό της

γειτονιάς τους του σχολείου τους
της παρέας τους του πανεπιστημίου
στον ΟΠΑΝ και από εκεί στο Δημοτικό

Συμβούλιο της πόλης
Το πρώτο Δημοτικό Συμβούλιο

Νέων ιδρύθηκε το 2018 στον Δήμο
Θεσσαλονίκης ενώ σήμερα σε όλη

τη χώρα λειτουργούν μόλις οκτώ

Συμβούλια μεταξύ αυτών στα Τρίκαλα

την Κομοτηνή την Καβάλα
και τη Λάρισα

Οπως εξηγεί ο πρώην πρόεδρος
του Συμβουλίου Νέων Θεσσαλονίκης

Μάκης Μπαρμπούνης το

Συμβούλιο ξεκίνησε ως μια δομή
νεανικής ενεργοποίησης με θεσμικό
χαρακτήρα για τους νέους 16 έως
30 ετών Εχει 47 τακτικά μέλη λειτουργεί

όπως ακριβώς ένα κανονικό

Δημοτικό Συμβούλιο και συνεδριάζει
μία φορά τον μήνα σημειώνει

Η με κάθε τρόπο ενίσχυση της
συμμετοχής των νέων στα κοινά

πρέπει να είναι στόχος κάθε πολιτικού

συστήματος κάθε βαθμίδας
της Πολιτείας Η ανανέωση η οπτική

των νέων οι δικές τους αγωνίες
και προτάσεις αναζωογονούν την
πολιτική και γεφυρώνουν το χάσμα

ανάμεσα σε αυτήν και τους πολίτες

Γίνεται σοβαρή και συστηματική
δουλειά Κερδίζουν σίγουρα οι νέοι

κερδίζουμε και εμείς τονίζει στα
ΝΕΑ ο δήμαρχος Θεσσαλονίκης

Κωνσταντίνος Ζέρβας



https://atticatimes.gr/

 Publication date: 15/02/2023 11:19

 link

Γ. Πατούλης: «Το πάρκο αλλάζει. Στόχος μας ένα πρότυπο περιβαλλοντικό

Μητροπολιτικό πάρκο»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου

με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,

λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε σήμερα ο Περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γ.

Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης

Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ

ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το

Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε

δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς

και οι κάτοικοι της περιοχής.

TagsΓιώργος Πατούληςμακέταπεριβαλλοντικό Μητροπολιτικό πάρκοΠεριφέρεια

ΑττικήςΠεριφερειάρχης Αττικής
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Περιφέρεια Αττικής: Το σχέδιο για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώ νης Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020.
Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3 βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο
σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια
εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική
ανασυγκρότηση καθώς και στη στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του
Σαββατοκύριακου φτάνουν τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω
δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας»,
σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
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την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
Διαβάστε όλο το άρθρο από την πηγή
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Έρχεται ο πρώ τος εναέριος ποδηλατόδρομος στην Ελλάδα

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Έναν ποδηλατόδρομο πάνω από το έδαφος αναμένεται να έχει η χώρα μας παρέχοντας έναν
πρότυπο χώρο άθλησης και αναψυχής στους πολίτες.
Μία όαση πρασίνου που ευθυγραμμίζεται με τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε
επίπεδο άθλησης και αναψυχής σχεδιάζεται από την Περιφέρεια Αττικής, στο Μητροπολιτικό
Πάρκο «Αντώνης Τρίτσης» στο Ίλιον. Σε ειδική μερίδα που πραγματοποιήθηκε χθες 14/2 ο
Περιφερειάρχης, Γ. Πατούλης, έκανε αναλυτική αναφορά στο σχεδιασμό που θα μεταμορφώσει
πλήρως το μέχρι πρότινος παρακμάζον πάρκο, αναδεικνύοντάς το σε πάρκο… Ζωής.
Στόχος είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε ένα Πρότυπο Περιβαλλοντικό Πάρκο,
μέσω οκτώ ζωνών παρεμβάσεων που μεταξύ άλλων αφορούν στη διαμόρφωση
ενός σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του πάρκου.
Ειδικότερα, προτείνεται η κατασκευή ενός εναέριου ποδηλατοδρόμου που θα ακολουθεί
τα ευρωπαϊκά πρότυπα, ενώ θα αποτελεί την πρώτη σχετική υποδομή επί ελληνικού εδάφους.
Πέρα από αισθητικούς λόγους, η δημιουργία του ποδηλατοδρόμου πάνω από το έδαφος,
επιτάσσεται από την ύπαρξη έκτασης με καλλιέργειες φιστικιάς στην περιοχή,
όπου απαγορεύεται οποιαδήποτε παρέμβαση.
Επομένως, ο ποδηλατόδρομος θα μπορούσε να διασχίσει υπέργεια τη ζώνη με τις καλλιέργειες
φιστικιάς και να διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι με την κεντρική πλατεία.
Περαιτέρω λεπτομέρειες (π.χ. μήκος ποδηλατικής διαδρομής) δεν παρουσιάστηκαν, αλλά
όπως φαίνεται και στο βίντεο (δείτε το παρακάτω) που αποτυπώνει οπτικά το πλάνο
ανάπτυξης στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης Τρίτσης», o ποδηλατόδρομος θα μπορούσε
να αποτελέσει μια υποβλητική υποδομή αναψυχής.
Επιπροσθέτως, για την πλήρη μεταμόρφωση του πάρκου προβλέπονται και άλλες δράσεις,
μεταξύ των οποίων:
– Εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του πάρκου ως
κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα
– Ένταξη νέων λειτουργιών, η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων
– Η λειτουργική και διοικητική ενοποίηση των χώρων του πάρκου
– Η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του πάρκου
– Η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού
– Οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές μελέτες με νέο σχεδιασμό
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς και οι
κάτοικοι της περιοχής.
- Ακολουθήστε το cna.gr στο Google News για όλες τις τελευταίες εξελίξεις.
- Δείτε όλες τις τελευταίες Ειδήσεις από την Κρήτη, την Ελλάδα και όλο τον Κόσμο, τη στιγμή
που συμβαίνουν, με εγκυρότητα και αξιοπιστία, στο cna.gr
- Ακολουθήστε το cna.gr στο Facebook
- Ακολουθήστε το cna.gr στο Twitter
- Ακολουθήστε το cna.gr στο YouTube
- Ακολουθήστε το cna.gr στο Instagram
Πηγή
carandmotor.gr
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Φοιτητές του ΠΑΔΑ εκθέτουν στο Μητροπολιτικό Πάρκο «ΑΝΤΩΝΗΣΤΡΙΤΣΗΣ

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Την Τρίτη, 14 Φεβρουαρίου 2023 πραγματοποιήθηκε η Ημερίδα για τον απολογισμό του έργου
και την παρουσίαση του πλάνου της ανάπτυξης και του οράματος της επόμενης μέρας για το
Μητροπολιτικό Πάρκο «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ».
 Στο χώρο της έκθεσης οι παρευρισκόμενοι είχαν τη δυνατότητα να δουν από κοντά τις
σχεδιαστικές μελέτες για συγκεκριμένο μέρος του Πάρκου που εκπονήθηκαν από τους φοιτητές
του Τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής της Σχολής Εφαρμοσμένων Τεχνών και Πολιτισμού
του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής. Στο τέλος της εκδήλωσης μάλιστα βραβεύτηκαν οι τρεις
καλύτερες σχεδιαστικές προτάσεις εξ’ αυτών καθιστώντας περήφανη την ακαδημαϊκή κοινότητα
του Ιδρύματος εν γένει!
Εντός του κλειστού χώρου εκδηλώσεων της «Οθωνικής Αυλής» στο Πάρκο την εκδήλωση
προλόγισε ο Περιφερειάρχης Αττικής Γιώργος Πατούλης, ο οποίος στην πορεία της ομιλίας του
ανέπτυξε τις μεταρρυθμιστικές τομές που, όπως υποσχέθηκε, σύντομα θα επέλθουν και θα
εξελίξουν τη βιωματική εμπειρία στο Πάρκο για τους επισκέπτες του.
Στη συνέχεια, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής Καθηγητής Παναγιώτης Ε.
Καλδής ευχαρίστησε την Περιφέρεια για την αγαστή συνεργασία με το Ίδρυμα και συνεχάρη
τους φοιτητές του Τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής για την εκπόνηση των εκθεμάτων
μέρους του Πάρκου, ενώ τόνισε την καθοριστική συμβολή της Αναπληρώτριας Καθηγήτριας
του οικείου Τμήματος κας Μαρίας Σίνου στην όλη διοργάνωση. Σύντομη ομιλία επιβράβευσης
της όλης προσπάθειας για το Πάρκο μεταξύ άλλων απηύθυνε και ο πρύτανης του Γεωπονικού
Πανεπιστημίου Αθηνών, ο οποίος εξίσου επιβράβευσε τους φοιτητές μας!
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής Παναγιώτης Καλδής
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Πάρκο Τρίτση: Σχέδιο για τη μετατροπή του σε σύγχρονο Μητροπολιτικό Πάρκο – 8

ζώνες παρέμβασης

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής Γιώργος
Πατούλης σε ειδική ημερίδα στο Πάρκο Τρίτση.
Στο νέο σχεδιασμό, στον προβλέπονται οκτώ ζώνες παρέμβασης, συμπράττουν το Γεωπονικό
Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ θα τεθεί σε δίμηνη διαβούλευση
για προτάσεις από φορείς και κατοίκους της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας, παρουσιάστηκε η μακέτα του πάρκου καθώς και η έκθεση με τις 32
μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του Πανεπιστημίου
Δυτικής Αττικής, ενώ βραβεύθηκαν οι τρεις καλύτερες προτάσεις.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως  Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο.
Η παρουσίαση της έκθεσης των σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την
Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μ. Σίνου, ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης
του πλάνου ανάπτυξης έγινε από τον Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού  κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά
πρότυπα. Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να
διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής
Πάρκου, αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου
τριάντα χρόνια, την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται

https://doxthi.gr/122562/parko-tritsi-schedio-gia-ti-metatropi-tou-se-sygchrono-mitropolitiko-parko-8-zones-paremvasis/


http://doxthi.gr/

 Publication date: 15/02/2023 13:36

 Alexa ranking (Greece): 0

 link

ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες  πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Tags#Γεωπονικό Πανεπιστήμιο#Μητροπολιτικό Πάρκο "Αντώνης
Τρίτσης"#ΠΑΔΑ#Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής#Πάρκο Τρίτση#Περιφέρεια Αττικής
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Το σχέδιο της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α. Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin'sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit'sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 - 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας», σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ - ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ - ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
την λειτουργία του.
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3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
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Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντ.

Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε χθες (14/2) ο περιφερειάρχης Αττικής.
Ο Γ. Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε
δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Μεταξύ άλλων, στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο
«Αντώνης Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία
τριετία εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
Διαβάστε την αναλυτική ανακοίνωση της περιφερειακής αρχής
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Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α.

Τρίτσης» (ΒΙΝΤΕΟ)

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε σήμερα ο Περιφερειάρχης Αττικής.
Ο Γ. Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε
δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
 
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
 
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών,  Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η Πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως  Αθηναγόρας και ο Αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α. Στο νέο σχεδιασμό και τα πεπραγμένα της
περιόδου 2020-2022 αναφέρθηκαν η Πρόεδρος του Φορέα κ. Μαυρίκου καθώς και η Γενική
Διευθύντρια του Φορέα Διαχείρισης Μ. Χατζηαθανασίου. Η παρουσίαση της έκθεσης των
σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μ. Σίνου,
ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης του πλάνου ανάπτυξης έγινε από τον
Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο.
 
 
 
 
Στην ημερίδα παραβρέθηκαν επίσης οι Αντιπεριφερειάρχες: Δυτικού Τομέα Αθηνών, Α.
Λεωτσάκος και Παιδείας Χ. Αλεξανδράτος, οι Εντεταλμένοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι Δ.
Αγγελάκη, Μ. Αγγελοπούλου και Αθ. Βαθειώτης, ο Διοικητής Πυροσβεστικού Σώματος Π.
Μπούγιας μέλη του Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί Σύμβουλοι,
εκπρόσωποι Φορέων, κ.α.
 
Οι προτάσεις που διακρίθηκαν
 
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin'sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit'sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
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Απολογισμός πεπραγμένων
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 - 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
 
Οι οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυπο Περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό Πάρκο
 
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε στο όραμα
για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και επισήμανε ότι σε
διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου». Στη συνέχεια
τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν μια όαση πρασίνου και ηρεμίας,
αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική
του φυσικού περιβάλλοντος με τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα
επίπεδα. Η στοχοθεσία μας είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο
Περιβαλλοντικό Πάρκο και χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με
σκοπό την ανάδειξη του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης
χωρίς όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η ένταξη
νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του
πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα, και ένταξη νέων λειτουργιών,
η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική
ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του
πάρκου, η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές
μελέτες με νέο σχεδιασμό». 
 
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το Πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ - ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού  κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
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χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά
πρότυπα. Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να
διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής
Πάρκου, αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου
τριάντα χρόνια, την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες  πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
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Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α.

Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο
«Α. Τρίτσης». Ανοιχτό για όλους τους πολίτες, σημείο αναφοράς για την
Αττική.
Γ. Πατούλης: «Το πάρκο αλλάζει. Στόχος μας ένα πρότυπο περιβαλλοντικό
Μητροπολιτικό πάρκο»
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου
Μητροπολιτικού Πάρκου με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο
αειφορικού σχεδιασμού, λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε
σήμερα ο Περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γ. Πατούλης σε ειδική ημερίδα που
πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης Τρίτσης», έκανε αναλυτική
αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ ζώνες παρέμβασης.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα
τεθεί σε δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις
παρατηρήσεις οι φορείς και οι κάτοικοι της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου
καθώς και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής
Αρχιτεκτονικής του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την
βράβευση των τριών καλύτερων προτάσεων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού
Πανεπιστημίου Αθηνών,  Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π.
Καλδής, η Πρόεδρος του Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού
Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ.
Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και Πετρουπόλεως Αθηναγόρας και ο
Αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν.
Ζενέτο, κ.α. Στο νέο σχεδιασμό και τα πεπραγμένα της περιόδου 2020-2022
αναφέρθηκαν η Πρόεδρος του Φορέα κ. Μαυρίκου καθώς και η Γενική Διευθύντρια
του Φορέα Διαχείρισης Μ. Χατζηαθανασίου. Η παρουσίαση της έκθεσης των
σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια
Μ. Σίνου, ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης του πλάνου
ανάπτυξης έγινε από τον Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο. Δείτε το σχετικό βίντεο
της πρότασης: https://m.youtube.com/watch?v=u0uiPsXY7Lc
Στην ημερίδα παραβρέθηκαν επίσης οι Αντιπεριφερειάρχες: Δυτικού Τομέα Αθηνών,
Α. Λεωτσάκος και Παιδείας Χ. Αλεξανδράτος, οι Εντεταλμένοι Περιφερειακοί
Σύμβουλοι Δ. Αγγελάκη, Μ. Αγγελοπούλου και Αθ. Βαθειώτης, ο Διοικητής
Πυροσβεστικού Σώματος Π. Μπούγιας μέλη του Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης,
Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί Σύμβουλοι, εκπρόσωποι Φορέων, κ.α.
Οι προτάσεις που διακρίθηκαν
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία
αποτελείται από τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το
δεύτερο βραβείο κέρδισε η πρόταση της ομάδας Mandarin&#39;sPark των Δήμητρα Γαζή
και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο βραβείο η ομάδα Rabbit&#39;sTracks η οποία
αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα, Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά
Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά έπαθλα.
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Απολογισμός πεπραγμένων
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο
«Αντώνης Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και
μετά από μία τριετία εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις
εικόνες απαξίωσης και εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια
προσδιορίζοντας τους 3 βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο
σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην
προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην προτεραιοποίηση των δράσεων
αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη στελέχωση του Φορέα. «Οι
επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν τους 15.000 – 16.000
και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια σημαντική
αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
Οι οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυπο Περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό
Πάρκο
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε
στο όραμα για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και
επισήμανε ότι σε διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα
προόδου». Στη συνέχεια τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν
μια όαση πρασίνου και ηρεμίας, αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές
κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική του φυσικού περιβάλλοντος με τη
βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα επίπεδα. Η στοχοθεσία μας
είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο Περιβαλλοντικό Πάρκο και
χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με σκοπό την ανάδειξη
του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης χωρίς
όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα
βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η
ένταξη νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση
του χαρακτήρα του πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα,
και ένταξη νέων λειτουργιών, η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων
κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η
διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του πάρκου, η εγκατάσταση
τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές μελέτες με νέο
σχεδιασμό».
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί
το Πάρκο σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της
Νότιας Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι.
Εκατέρωθεν του καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο
του πάρκου με χρήσεις εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός
εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην
ανατολική πλευρά του καναλιού  κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι
παιχνιδιού, είτε ως εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
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Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η
υφιστάμενη χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά
τα ευρωπαϊκά πρότυπα. Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις
καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την
κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από
κατασκευής Πάρκου, αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας,
αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια, την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα
θεωρούνται ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και
ποδηλάτων. Προτείνεται η αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η
βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό
συγκρότημα του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα
πολυδύναμο χώρο αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων,
είναι επιβεβλημένη.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως
πεδίο εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και
περιπατητικές διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται
κρυμμένες  πασσαλόπηκτες κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια”
που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του
μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των
ιστορικών, διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η
μετατροπή της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας
ταυτόχρονα και την ιστορία του τόπου, είναι ο στόχος μας.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που
φιλοξενεί κατά καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο
πολιτιστικών και άλλων εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και
εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό, η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση
του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται
η διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε
συνεργασία με ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι
φοιτητές, να εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο
αυτό, θα δύναται κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
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Το σχέδιο της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο “Α. Τρίτσης”

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας», σημείωσε.
ΑΠΕ-ΜΠΕ
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
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την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
 
Ακολούθησε το tomanifesto.gr στο Google News! Οι ειδήσεις που πρέπει να διαβάσεις
ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣΓΙΩΡΓΟΣ ΠΑΤΟΥΛΗΣΕΙΔΗΣΕΙΣΕΙΔΗΣΕΙΣ ΣΗΜΕΡΑΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΙΚΟ
ΠΑΡΚΟΝΕΑΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΤΤΙΚΗΣ
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Το σχέδιο της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α. Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Πηγή Εικόνας: ΑΠΕ - ΜΠΕ
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας», σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
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Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
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Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α.

Τρίτσης». Ανοιχτό για όλους τους πολίτες, σημείο αναφοράς για την Αττική.

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Γ. Πατούλης: «Το πάρκο αλλάζει. Στόχος μας ένα πρότυπο περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό
πάρκο»
 
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε σήμερα ο Περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γ.
Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε
δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο Πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών,  Σπ. Κίντζιος, ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η Πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και Διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
Δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως  Αθηναγόρας και ο Αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α. Στο νέο σχεδιασμό και τα πεπραγμένα της
περιόδου 2020-2022 αναφέρθηκαν η Πρόεδρος του Φορέα κ. Μαυρίκου καθώς και η Γενική
Διευθύντρια του Φορέα Διαχείρισης Μ. Χατζηαθανασίου. Η παρουσίαση της έκθεσης των
σπουδαστών του ΠΑ.Δ.Α., πραγματοποιήθηκε από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μ. Σίνου,
ενώ η παρουσίαση της οπτικοποιημένης αποτύπωσης του πλάνου ανάπτυξης έγινε από τον
Αρχιτέκτονα Μηχανικό Σ. Γιαμάκο. Δείτε το σχετικό βίντεο της πρότασης:
https://m.youtube.com/watch?v=u0uiPsXY7Lc
Στην ημερίδα παραβρέθηκαν επίσης οι Αντιπεριφερειάρχες: Δυτικού Τομέα Αθηνών, Α.
Λεωτσάκος και Παιδείας Χ. Αλεξανδράτος, οι Εντεταλμένοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι Δ.
Αγγελάκη, Μ. Αγγελοπούλου και Αθ. Βαθειώτης, ο Διοικητής Πυροσβεστικού Σώματος Π.
Μπούγιας μέλη του Δ.Σ. του Φορέα Διαχείρισης, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί Σύμβουλοι,
εκπρόσωποι Φορέων, κ.α.
Οι προτάσεις που διακρίθηκαν
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Απολογισμός πεπραγμένων
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
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εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
 
Οι οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυποΠεριβαλλοντικό Μητροπολιτικό Πάρκο
 
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε στο όρμα
για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και επισήμανε ότι σε
διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου». Στη συνέχεια
τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν μια όαση πρασίνου και ηρεμίας,
αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική
του φυσικού περιβάλλοντος με τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα
επίπεδα. Η στοχοθεσία μας είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο
Περιβαλλοντικό Πάρκο και χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με
σκοπό την ανάδειξη του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης
χωρίς όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η ένταξη
νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του
πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα, και ένταξη νέων λειτουργιών,
η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική
ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του
πάρκου, η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές
μελέτες με νέο σχεδιασμό». 
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το Πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης , ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού  κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά
πρότυπα. Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να
διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής
Πάρκου, αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου
τριάντα χρόνια, την λειτουργία του.

https://kifissiacity.gr/%cf%84%ce%bf-%cf%83%cf%87%ce%ad%ce%b4%ce%b9%ce%bf-%ce%ba%ce%b1%ce%b9-%cf%84%ce%bf-%cf%8c%cf%81%ce%b1%ce%bc%ce%b1-%cf%84%ce%b7%cf%82-%cf%80%ce%b5%cf%81%ce%b9%cf%86%ce%ad%cf%81%ce%b5%ce%b9%ce%b1%cf%82/


https://kifissiacity.gr/

 Publication date: 15/02/2023 13:28

 Alexa ranking (Greece): 0

 link

3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες  πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΗΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
 
ΚΑΤΕΒΑΣΤΕ ΤΟ APP
Περισσότερα ....για εσάς
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Περιφέρεια Αττικής: Το σχέδιο για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώ νης Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020.
Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3 βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο
σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια
εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική
ανασυγκρότηση καθώς και στη στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του
Σαββατοκύριακου φτάνουν τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω
δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας»,
σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
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την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
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Το σχέδιο της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α. Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πρώτη καταχώρηση: Τετάρτη, 15 Φεβρουαρίου 2023, 10:00
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας», σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
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την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
ΠΗΓΗ
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Το πάρκο «Αντώ νης Τρίτσης» αλλάζει: Το σχέδιο της Περιφέρειας Αττικής και οι 8

ζώ νες παρέμβασης (tweet)

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη διαβούλευση
Ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης παρουσίασε την Τρίτη (14/2) τον νέο σχεδιασμό
του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα.
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα.
Το σχέδιο και το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α. Τρίτσης».
Ανοιχτό για όλους τους πολίτες, σημείο αναφοράς για την Αττική.https://t.co/hToOfM5NoZ
pic.twitter.com/719FQ2eCte
— Περιφέρεια Αττικής (@perattikis) February 14, 2023
Σε 3 άξονες ο σχεδιασμός
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας», σημείωσε.
Ο περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ – ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ – ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
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οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
την λειτουργία του.
3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών, Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α.
Διαβάστε ακόμη
Ανέβηκαν οι ναύλοι στα δεξαμενόπλοια λόγω των νέων κυρώσεων σε βάρος της Ρωσίας
Βρετανία: Τρίτος μήνας πτώσης για τον πληθωρισμό – Στο 10,1% τον Ιανουάριο
Απαλλάσσονται από ΕΝΦΙΑ ακίνητα σε πληγείσες από φυσικές καταστροφές περιοχές
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Σε αδιέξοδο η εκλογή
συμβουλίου τριών ΑΕΙ
Καθώς αναμένεται εντός Φεβρουαρίου

να προκηρυχθούν
εκλογές για χη διοίκηση στα

μεγάλα ΑΕΙ xns χώρας με τον
νόμο Κεραμέως χθες υπεγράφη

η πρώτη απόφαση με την
οποία κηρύσσεται άγονη η διαδικασία

εκλογής εξωτερικών
μελών στο Πανεπιστήμιο Μακεδονίας

Ο λόγος είναι η αστοχία

του ίδιου του νόμου όπως

δηλώνουν τα ΑΕΙ

Συγκεκριμένα στα Πανεπιστήμια

Μακεδονίας Θεσσαλίας

και Αιγαίου οι εκλογές για
την ανάδειξη των πέντε εξωτερικών

μελών του Ιΐμελούς
συμβουλίου όπως ορίζει ο νόμος

4957/2022 έχουν κολλήσει

λόγω της ισοψηφίας μεταξύ
των έξι εσωτερικών καθηγητές
του ΑΕΙ μελών του συμβουλίου

Ετσι ο πρύτανης του Πανεπιστημίου

Μακεδονίας Σταύρος

Κατρανίδης υπέγραψε τη
Δευτέρα απόφαση με την οποία

κηρύσσει άγονη τη διαδικασία

εκλογής των πέντε εξωτερικών
μελών του συμβουλίου διοίκησης

του ιδρύματος του και πως

θα προχωρήσει στις απαιτούμενες

ενέργειες για την εκ νέου

προκήρυξη ανάδειξης συμβουλίου
δηλαδή των έξι εσωτερικών

μελών και έπειτα από διεθνή
πρόσκληση των πέντε εξωτερικών

μελών Το ερώτημα είναι
πώς θα καλυφθεί το κενό διοίκησης

καθώς τέλος Φεβρουαρίου
λήγει η θητεία της νυν πρυτανικής

αρχής στο ίδρυμα
Ο νόμοε δεν προβλέπει τι πρέπει

να γίνει σε περίπτωση ισοψηφίας

και το υπουργείο Παιδείας

διό του γενικού γραμματέα
Ανώτατης Εκπαίδευσης Οδυσσέα

Ζώρα είχε δώσει οδηγία
το ίδιο το ΑΕΙ να βρει λύση Το

θέμα θα συζητηθεί στην επόμενη

συνεδρίαση της Συνόδου

Πρυτάνεων τον Μάρτιο Ωστόσο

το ΕΚΠΑ έχει αποφασίσει
σε περίπτωση ισοψηφίας να

επαναπροκηρύξει εκλογές εάν

Ο πρύτανης ίου Πανεπιστημίου Μακεδονίας

θα προχωρήσει σε εκ νέου

προκήρυξη ανάδειξης συμβουλίου

Υπεγράφη απόφαση
που κηρύσσει άγονη
τη διαδικασία ανάδειξης

εξωτερικών μελών
στο Παν Μακεδονίας
Ο νότιος δεν προβλέπει
τι γίνεται σε περίπτωση

ισοψηφίας

δεν τελεσφορήσουν πέντε
προσπάθειες

Στα μεγάλα πανεπιστήμια
Την ίδια στιγμή εντείνονται

οι διεργασίες εκλογών για συμβούλιο

στα μεγάλα πανεπιστήμια

που παίρνουν σειρά evzös

του 2023 Συγκεκριμένα μέσα
στον Φεβρουάριο αναμένεται
να προκηρυχθούν εκλογές για
ανάδειξη συμβουλίου στο ΕΜΠ
στο Αριστοτέλειο Θεσσαλονίκης

στην Ανώτατη Σχολή Καλών

Τεχνών και στα Πανεπιστήμια

Αθηνών Δυτικής Αττικής
και Δυτικής Μακεδονίας Η θητεία

των πρυτάνεων ολοκληρώνεται

στη λήξη του τρέχοντος
ακαδημαϊκού έτους τον προσεχή

Αύγουστο
ΑΠ Λ
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Πρυτανικές εκλογές ΠΑΔΑ: Δώδεκα υποψήφιοι για τις 6 θέσεις του Συμβουλίου

Διοίκησης

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ως ημερομηνία διεξαγωγής της εκλογικής διαδικασίας ορίστηκε η 10η Μαρτίου , ημέρα
Παρασκευή
Συνολικά δώδεκα  καθηγητές δήλωσαν υποψηφιότητα για τις 6 θέσεις   εσωτερικών μελών του
Συμβουλίου Διοίκησης του     Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής .
Από το νυν Πρυτανικό Συμβούλιο υποψηφιότητα έθεσαν   ο Πρύτανης Παναγιώτης  Καλδής
 και οι  Αντιπρυτάνεις  Πάντζιου Γραμματή,Παπαγεωργίου Ευσταθία και Σγουροπούλου Κλειώ .
Ειδικότερα οι υποψήφιοι κατά  αλφαβητική σειρά έχουν ως εξής:
 Ως ημερομηνία διεξαγωγής της εκλογικής διαδικασίας ορίστηκε  η 10η Μαρτίου , ημέρα
Παρασκευή.
Η εκλογική διαδικασία θα διενεργηθεί αποκλειστικά ηλεκτρονικά με τη χρήση του ειδικού
πληροφοριακού συστήματος με την ονομασία «Ψηφιακή Κάλπη ΖΕΥΣ» της ανώνυμης
εταιρείας του Ελληνικού Δημοσίου με την επωνυμία «Εθνικό Δίκτυο Υποδομών Τεχνολογίας
και Έρευνας Α.Ε.» (Ε.Δ.Υ.Τ.Ε. Α.Ε.) και η ψηφοφορία θα διαρκέσει από τις 9:00 π.μ. έως τις
16:00.
Εάν για οποιονδήποτε λόγο η εκλογική διαδικασία αποβεί άγονη κατά την ως άνω οριζόμενη
ημερομηνία, η διαδικασία επαναλαμβάνεται μετά από επτά (7) ημέρες, ήτοι την 17η Μαρτίου
2023, ημέρα Παρασκευή, και η ψηφοφορία θα διαρκέσει από τις από τις 9:00 π.μ. έως τις
16:00.
Εξωτερικά μέλη: Ως καταληκτική ημερομηνία υποβολής υποψηφιοτήτων για τα εξωτερικά μέλη
 ορίστηκε  η 17η Φεβρουαρίου 2023, ημέρα Παρασκευή και ώρα Ελλάδας 15:00.
Η προθεσμία υποβολής των υποψηφιοτήτων δύναται να παραταθεί άπαξ για χρονικό διάστημα
που δεν υπερβαίνει τις είκοσι (20) ημέρες ακόμη, αν έως την καταληκτική ημερομηνία
υποβολής δεν έχει υποβληθεί επαρκής αριθμός υποψηφιοτήτων. Σε κάθε περίπτωση η
ημερομηνία υποβολής υποψηφιοτήτων δεν μπορεί να υπερβεί την 10η Μαρτίου 2023 ημέρα
Παρασκευή.
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής Πρυτανικές Εκλογές
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ΜΕΤΑΞΥ ΤΩΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ

Προβληματισμός για την ομαλή

λειτουργία του Πανεπιστημίου Αιγαίου
Σε

εμπλοκή έχει οδηγήσει

την λειτουργία

των Πανεπιστημίων ο

νόμος Κεραμέως με συνέπεια

να είναι ορατός ο

κίνδυνος για την ομαλή
διαδοχή στην διοίκηση
των ΑΕΙ Όπως έγραψε σε

προηγούμενο ρεπορτάζ η

δημοκρατική το Πανεπιστήμιο

Αιγαίου μαζί με
τα Πανεπιστήμια Θεσσαλίας

και Μακεδονίας αντιμετωπίζουν

το ενδεχόμενο

να μην μπορούν να

εκλέξουν νέα διοίκηση

μετά τη λήξη της θητείας
η οποία παρατάθηκε λόγω

των κωλυμάτων που

προέκυψαν από το νόμο
στο τέλος του τρέχοντος
μηνός

Υπάρχει πρόβλημα και με την διοίκηση
Το ζήτημα που έχει προκαλέσει

σωρεία αντιδράσεων
στπν εκπαιδευτική κοινότητα

αφού πρόκειται για τα

Πανεπιστήμια Θεσσαλίας

Μακεδονίας και Αιγαίου
έχει έρθει και στπ Βουλή με

σχετικές παρεμβάσεις και

επερωτήσεις βουλευτών από

άλλες περιοχές τπς χώρας
που αντιμετωπίζουν το ίδιο

πρόβλπμα
Στα Πανεπιστήμια Θεσσαλίας

Μακεδονίας και Αιγαίου

τα έξι εσωτερικά μέλη
των Συμβουλίων Διοίκπσπς

αδυνατούν να επιλέξουν τα

πέντε εξωτερικά μέλπ

Η απόλυτη ισοψηφία και

η μη υπαναχώρηση κανενός
εκ των δύο στρατοπέδων

που έχουν δπμιουργηθεί
έχουν παγώσει τπ διαδικασία

εκλογής πρύτανπ
Οι πλπροφορίες που είδαν

το φως της δημοσιότητας

αναφέρουν πως είναι ενδεικτικό

ότι τα εσωτερικά μέλπ
του Πανεπιστπμίου Αιγαίου
έχουν συνεδριάσει ανεπιτυχώς

επτά φορές του Πανεπιστπμίου

Μακεδονίας τουλάχιστον

10 και ακόμπ περισσότερες

του Πανεπιστπμίου

Θεσσαλίας

ΣΤΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ
ΑΙΓΑΙΟΥ

Για το ζήτημα μίλησε στην

δημοκρατική η πρόεδρος
του Συλλόγου Διοικπτικού

και Ερευνητικού Προσωπικού

του Πανεπιστημίου Αιγαίου

κα Τίνα Ζορμπαλά

Εμείς από τπν αρχή πριν

ακόμπ τπν ψήφισπ του νόμου

όταν ήταν σε διαβούλευση

είχαμε εκφράσει τπν

κάθετη διαφωνία μας και ειδικότερα

με τπ ρύθμιση εκείνη

η οποία αφορούσε στο

συγκεκριμένο μοντέλο διοίκπσπς

Είχαμε ήδπ αναφέρει
ότι αυτό το μοντέλο διοίκπσπς

θα λειτουργήσει με πλή

ρπ αδιαφάνεια χωρίς την

παραμικρή λογοδοσία και

έλεγχο από τπν πανεπιστημιακή

κοινότητα και θα χειρίζεται

και θα αποφασίζει για
τα επόμενα τέσσερα χρόνια
στην κυριολεξία όλα τα θέματα

εν λευκώ που αφορούν

στα τμήματα και στο

ίδρυμά μας

Επίσης είχαμε πει και είχαμε

συμφωνήσει με την

Ομοσπονδία μας ότι με τον

νόμο Κεραμέως και ειδικότερα

με το συγκεκριμένο μοντέλο

διοίκησης ξεκινά μια

γκρίζα εποχή για τσ πανεπιστήμια

με επικράτηση μη¬

χανισμών υπόγειας συνεννόησης

συμφερόντων και

ανταλλαγμάτων

Ακριβώς αυτό τελικά

βλέπουμε να γίνεται και

στην πράξη Εμείς σαν Σύλλογος

είχαμε καλέσει σε

αποχή τα μέλη μας αφενός
να μην συμμετέχουν ως

υποψήφιοι για τα εσωτερικά

μέλπ του Συμβουλίου Διοίκησης

αφετέρου ούτε στις

εκλογές για τα Συμβούλια

Διοίκησης γνωρίζοντας ότι

τελικά θα ισχύσουν όλα τα

παραπάνω όπως κι έγινε
Στην πράξη επιβεβαιωθήκαμε

Επιπλέον αυτό που
συμβαίνει

στα τρία Πανεπιστήμια

Μακεδονίας Θεσσαλίας
και Αιγαίου είναι ξεκάθαρα
η αποτυχία της εφαρμογής
αυτού του νόμου την οποία

εμμέσως παραδέχεται και το

ίδιο το υπουργείο με την έκδοση

σχετικής υπουργικής

εγκυκλίου όπου επαναπρο

κηρύσσει τις εκλογές από

την αρχή τόσο για τα εσωτερικά

όσο και για τα εξωτερικά

μέλη Δυστυχώς στο

πνεύμα του εν λόγω νόμου

υπάρχουν πολλές ασάφειες
και προβλήματα που όλα τα

πανεπιστήμια όχι μόνον για
τις εκλογές αλλά γενικότερα

για την εύρυθμη λειτουργία

τους αντιμετωπίζουν
Ήδη τα πανεπιστήμια βρίσκονται

σε μια αδράνεια

ακριβώς λόγω αυτού του

νόμου
Να σημειώσουμε ότι το

ίδιο πρόβλημα μπορεί να αντιμετωπίσουν

και στις επικείμενες

εκλογές τα έξι Πανεπιστήμια

ΕΚΠΑ Μετσό

βιο ΑΠΘ Πανεπιστήμιο Δυτικής

Αττικής και Δυτικής

Μακεδονίας και Ανώτατη
Σχολή Καλών Τεχνών των

οποίων η θητεία των πρυτανικών

αρχών λήγει στις
31/8/2023 και αντιστοίχως

στις εκλογές του 2024 το Οικονομικό

Πανεπιστήμιο
Αθηνών το Πάντειο τα Πανεπιστήμια

Πατρών και

Κρήτης καθώς και το Ιόνιο

Πανεπιστήμιο και το Χαρο
κόπειο

Σύμφωνα με πηγές που

πρόσκεινται στην κυβέρνηση

το ζήτημα είναι πλέον

πολύ δύσκολο να λυθεί άμεσα

με συνέπεια να εκφράζονται

φόβοι ότι θα χρειαστεί
να μείνει σε εκκρεμότητα

για μετά τις εθνικές εκλο¬

γές που μεταφράζεται ότι θα

το εξετάσει η όποια κυβέρνηση

προκύψει από τον

προσεχή Σεπτέμβριο κι έπειτα

Σύμφωνα με την κα
Ζορμπαλά

Είναι ξεκάθαρο ότι ο νόμος

δεν προέβλεψε τίποτε

για την επίλυση του προβλήματος

της εκλογής στα πανεπιστήμια

Αυτή η αδυναμία
στο ενδεχόμενο ισοψηφίας

δεν είναι άσχετη με την αδυναμία

των περισσοτέρων

εσωτερικών μελών να
αρθρώσουν

έναν εσωτερικό

κριτικό λόγο απέναντι σε αυτό

το νόμο Επιπρόσθετα όλο

αυτό το χρονικό διάστημα
δεν είχαμε καμία απολύτως

ενημέρωση για το θέμα Ό,τι

μάθαινε η πανεπιστημιακή
κοινότητα ήταν μέσω του

Τύπου Καταλαβαίνετε ότι

δεν είχαμε ούτε κι εμείς ενημέρωση

για ποιο λόγο δεν

προχωρούσε η διαδικασία

Εάν συνεχιστεί αυτό θα

υπάρχει κώλυμα για όλα τα

πανεπιστήμια

Ερωτηθείσα για το ενδεχόμενο

να εμποδιστεί η διαδικασία

και να μετατεθεί λόγω

εκλογών για μετά τον Σεπτέμβριο

η πρόεδρος του

Συλλόγου Διοικητικού και

Ερευνητικού Προσωπικού
του Πανεπιστημίου Αιγαίου
ήταν κατηγορηματική

Δεν μπορεί να μετατεθεί

μετά τον Σεπτέμβριο Είναι

σίγουρο ότι θα πάμε σε εκλογές

Από την στιγμή που

υπάρχει ο νόμος και
εφαρμόζεται

θα πρέπει να εκλεγούν

Συμβούλια Διοίκησης
και πρυτάνεις Μπορεί το

κάθε Πανεπιστήμιο να το

κάνει μόνο του ή και τα τρία

μαζί Αυτό όμως είναι το
μικρότερο

πρόβλημα Αυτό

που ενδιαφέρει εμάς είναι

το δημόσιο Πανεπιστήμιο να

λειτουργεί να μπορούν τα

παιδιά να φοιτούν και να

παίρνουν πτυχία με αξία για
να μπορέσουν να βγουν
στην αγορά εργασίας

Σημειώνεται πως την επόμενη

Πέμπτη 23 Φεβρουαρίου

2023 οι εκπαιδευτικοί θα

προχωρήσουν σε απεργιακή
κινητοποίηση με αντικείμενο

την διεκδίκηση των οικονομικών

απολαβών τους
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Πανεπιστήμιο Δυτική ς Αττική ς: «Εξελίσσεται με εξωστρέφ εια και επενδύει στους

φ οιτη τές»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

«Είμαστε μια κοινωνία γνώσης που πληθυσμιακά θα λέγαμε ισούται με δύο Δήμους» λέει ο

πρύτανης και υποστηρίζει πως στο πανεπιστημιακό ίδρυμα δεν υπάρχει παραβατικότητα αλλά

«σεβασμός»

Ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, Παναγιώτης Καλδής, μιλάει στο Reader για

την εξέλιξη του νεοσύστατου ιδρύματος που μετράει μόλις 4 χρόνια «ακαδημαϊκής ζωής».

«Είμαστε μια κοινωνία γνώσης που πληθυσμιακά θα λέγαμε ισούται με δύο Δήμους» λέει ο

πρύτανης και υποστηρίζει πως στο πανεπιστημιακό ίδρυμα δεν υπάρχει παραβατικότητα αλλά

«σεβασμός». 

Ποια είναι η ανθρωπογεωγραφία του Πανεπιστημίου;

Το Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής αποτελεί τη συνένωση τριών ιστορικών ιδρυμάτων, του ΤΕΙ

Αθήνας, του ΤΕΙ Πειραιά και της Εθνικής Σχολής Δημόσιας Υγείας η οποία ιδρύθηκε από τον

Ελευθέριο Βενιζέλο το 1929. Πλέον αριθμεί περίπου 55.000 φοιτητές, πάνω από 5.500

μεταπτυχιακούς και περίπου 800 υποψήφιους διδάκτορες. Είμαστε μια κοινωνία γνώσης που

πληθυσμιακά θα λέγαμε ισούται με δύο Δήμους. Έχουμε δυο μεγάλες πανεπιστημιουπόλεις,

αυτή που λέγεται άλσος Αιγάλεω και η άλλη του αρχαίου Ελαιώνα. Με χαρά σας λέω ότι

δημιουργούμε μια καινούργια στο Μοσχάτο και θα είμαστε ιδιαίτερα υπερήφανοι καθώς είναι

σχεδόν απέναντι από την Ανώτατη Σχολή Καλών Τεχνών και πρόκειται να μεταφερθούν

τμήματα της Σχολής Εφαρμοσμένων Τεχνών και Πολιτισμού.

Αναμφίβολα η δημιουργία του Πανεπιστημίου έχει αναβαθμίσει τη «δυτική όχθη». Πως το

αντιμετωπίζετε;

Και όχι μόνο θα έλεγα. Εχουμε όντως καθιερώσει πλέον το Αιγάλεω ως μια νέα

πανεπιστημιούπολη, δίνοντας νέα ζωή και κίνηση στην πόλη αλλά και προφανώς στην

ευρύτερη περιοχή. Μια περιοχή που χρήζει περαιτέρω ανάπτυξης και σίγουρα το

«οικοσύστημα της γνώσης» παίζει καθοριστικό ρόλο σε αυτό. Ο σχεδιασμός μας ήταν να

δημιουργήσουμε σε πρώτο χρόνο καλές υποδομές, με σύγχρονο εξοπλισμό. Τώρα έχει έρθει η

ώρα να επενδύσουμε στα άτομα, τους φοιτητές μας ώστε να βγάλουν τον καλύτερο εαυτό. Να

τους δώσουμε ακόμα μεγαλύτερη δυνατότητα να συμμετέχουν στην εκπαίδευση, στην έρευνα

με αναβαθμισμένο τρόπο. Να χρηματοδοτήσουμε συνέδρια, να δημιουργήσουμε καλές

επιστημονικές διαδρομές διεθνώς. Στόχος μας λοιπόν είναι να γίνει το Πανεπιστήμιο

εκπαιδευτικός προορισμός. Ομολογουμένως θα χρειαστεί και ενίσχυση στο εκπαιδευτικό

προσωπικό. Γιατί οι εκπαιδευτικοί είναι ο πλούτος του Πανεπιστημίου. Θεωρούμε  λοιπόν ότι

είμαστε ένα ίδρυμα που αναπτύσσει και την περιοχή, και σεβόμαστε το ότι είμαστε στην Δυτική

Αθήνα και θέλουμε και μπορούμε να τη βοηθήσουμε. Άλλωστε γίνεται μία κοσμογονία στο

Θριάσιο Πεδίο, στα λιμάνια, στα οποία όλα έχουμε τεχνογνωσία. 

Ενα μεγάλο ζήτημα που έχει προκύψει στα Πανεπιστήμια είναι η ασφάλεια. Είδαμε και τα

πρόσφατα παραβατικά γεγονότα σε άλλες εστίες. Εχετε εσείς ανάλογα προβλήματα;

Όχι. Δεν έχουμε τέτοιο θέμα. Βέβαια, όπως σε κάθε κοινωνία υπάρχουν ελάχιστα θα έλεγα

φαινόμενα παραβατικών συμπεριφορών, αλλά εμείς δεν έχουμε τέτοιο θέμα. Εχουμε

συντηρήσει έναν ολιστικό φωτισμό, τακτική καθαριότητα, με ήπια φύλαξη των δομών μας.

Πάνω από όλα όμως και αυτό θα έλεγα απορρέει από το εκπαιδευτικό προσωπικό, υπάρχει

σεβασμός. 

Ακούμε εδώ και πολλά χρόνια για την εξωστρέφεια των Πανεπιστημίων. Εχει γίνει πράξη εδώ;

Με τη συνδρομή όλων το Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής έχει καταφέρει να κάνει την

εξωστρέφεια πράξη. Δεν αναφέρομαι μόνο στο εκτεταμένο σύστημα ανταλλαγών Erasmus+
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που είναι ένα ευρωπαϊκό πρόγραμμα. Έχουμε πάνω από 1.000, αυτή τη στιγμή, συνεργασίες

και συντονίζουμε και άλλα δέκα πανεπιστήμια της χώρας. Έχουμε δρομολογήσει επίσης μια

νέα συνεργασία με το Πανεπιστήμιο της Σαγκάης για την κινεζική ιατρική. Ξέρετε, η όσμωση

μεταξύ των Πανεπιστημίων είναι μια συνάντηση πολιτισμών που μόνο να κερδίσουν έχουν και

οι δύο πλευρές. 

https://www.reader.gr/ellada/508752_panepistimio-dytikis-attikis-exelissetai-me-exostrefeia-kai-ependyei-stoys-foitites


https://www.esos.gr/

 Publication date: 22/02/2023 10:06

 Alexa ranking (Greece): 283

 link

ΠΑΔΑ: Σε υψηλό επίπεδο υπογραφή Συμφωνίας Συνεργασίας με το Πανεπιστήμιο της

Σαγκάης TCM

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε υψηλό επίπεδο, στο Υπουργείο Εξωτερικών, στο πλαίσιο της συνάντησης του
Αντιπροέδρου της Ελληνικής Κυβέρνησης Παναγιώτη Πικραμένου με την Αντιπρόεδρο και
Μέλος του Κρατικού Συμβουλίου της Λαϊκής Δημοκρατίας της Κίνας, Sun Chunlan, παρουσία
των Υπουργών Παιδείας Νίκης Κεραμέως Huai Jinpeng, όπως και  και των Υπουργών
Αθλητισμού  Ελλάδας Λευτέρη Αυγενάκη και Κίνας Gao Zhidan υπεγράφη συμφωνία
συνεργασίας μεταξύ του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής και του Πανεπιστημίου της Σαγκάης
(Traditional Chinese Medicine) για την Ίδρυση Ινστιτούτου Κομφούκιου στο ΠΑΔΑ.
Το κείμενο της Συμφωνίας υπέγραψαν ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής
Καθηγητής Παναγιώτης Ε. Καλδής και εκ μέρους του Πανεπιστημίου της Σαγκάης (TCΜ) ο
Secretary Cao Xikang. 
Από το  Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής παρευρέθηκαν, επίσης, η Κοσμήτορας της Σχολής
Επιστημών Υγείας και Πρόνοιας Καθηγήτρια Βασιλική Κεφαλά, ο Επιστημονικός Υπεύθυνος
του Ινστιτούτου Καθηγητής του Τμήματος Φυσικοθεραπείας  Γεώργιος Γεωργούδης, καθώς και
ο Αναπληρωτής Καθηγητής Αριστείδης Κοντογεώργης, Υπεύθυνος για τις Ακαδημαϊκές Σχέσεις
Ελλάδος-Κίνας.
Το Ινστιτούτο Κομφούκιου αποτελεί επίσημο μηχανισμό στήριξης των εκπαιδευτικών
συνεργασιών μεταξύ ακαδημαϊκών ιδρυμάτων της Κίνας και του υπόλοιπου κόσμου, που έχει
ως στόχο την υποστήριξη πολιτιστικών, και εκπαιδευτικών δράσεων. 
Στο Ινστιτούτο Κομφούκιου που ιδρύεται στο ΠΑΔΑ προγραμματίζονται δράσεις που αφορούν
την εκμάθηση της κινεζικής γλώσσας και του πολιτισμού, όπως και την εξειδικευμένη
εκπαίδευση σε προπτυχιακό, μεταπτυχιακό επίπεδο και δια βίου, εκπαιδευτικά ταξίδια,
summer schools, σεμινάρια, συνέδρια κλπ..
Ειδικότερα θέματα, που έχουν προγραμματισθεί αφορούν την εκπαίδευση επαγγελματιών
υγείας στον Βιοϊατρικό και Παραδοσιακό Βελονισμό, σε θέματα θεραπευτικής άσκησης όπως
Qipong και TaiChi, σε χειροθεραπευτική Tuiana, και σε κλινική εφαρμογή τεχνικών που
ανήκουν στις συμπληρωματικές θεραπείες συνδυάζοντας της αρχές της Ιατρικής Επιστήμης
σύμφωνα με τη Δυτική προσέγγιση αλλά και την Παραδοσιακή Κινεζική Ιατρική. 
Εκ μέρους του Πανεπιστημίου της Σαγκάης (TCΜ) απονεμήθηκαν οι τίτλοι του Επισκέπτη
Καθηγητή (Guest Professor) στον Πρύτανη του ΠΑΔΑ Καθηγητή  Παναγιώτη Ε. Καλδή  και
στον Καθηγητή Γεώργιο Γεωργούδη.
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής Παναγιώτης Καλδής Κίνα
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Συν-δημιουργώ ντας αξία για το οικοσύστημα της ογκολογίας

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Επιτακτικής σημασίας αναδεικνύεται η ενίσχυση του ρόλου του παθολόγου ογκολόγου στο
«ταξίδι» των ασθενών με καρκίνο στην Ελλάδα, σε μια περίοδο κατά την οποία ο χώρος της
υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, με κινητήριο δύναμη τις επαναστατικές εξελίξεις στο χώρο
της επιστήμης και της ψηφιακής τεχνολογίας. Η προαγωγή της συναντίληψης, κυρίως μεταξύ
ασθενών και επαγγελματιών υγείας, αλλά και η αξιοποίηση νέων ψηφιακών εργαλείων και
λύσεων, αποτελούν βασικά οχήματα, ώστε το οικοσύστημα της ογκολογίας να ανταποκριθεί
καλύτερα στις αυξημένες ανάγκες και προσδοκίες των ασθενών.
Αυτά ήταν τα κύρια συμπεράσματα που αναδείχθηκαν από τους ίδιους τους επαγγελματίες
υγείας κατά τη διάρκεια ενημερωτικής εκδήλωσης με τίτλο «Συν-δημιουργώντας αξία για το
οικοσύστημα της ογκολογίας», που διοργανώθηκε από τη Roche Hellas, με την πολύτιμη
συμβολή της Εταιρείας Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) και τη συνδρομή
συμμετεχόντων εγνωσμένης αξίας.
Στην εκδήλωση, εκπρόσωποι των παθολόγων-ογκολόγων, της Πολιτείας, της ακαδημαϊκής
κοινότητας, και της φαρμακευτικής εταιρείας Roche Hellas, συμμετείχαν σε έναν
εποικοδομητικό διάλογο γύρω από τις εξελίξεις στο χώρο της επιστήμης και της ψηφιακής
τεχνολογίας, καθώς και τις δυνατότητες, αλλά και τις προκλήσεις που αυτές παρουσιάζουν για
τους ασθενείς, τους επαγγελματίες υγείας και το ευρύτερο οικοσύστημα υγείας.
Ανοίγοντας τη συζήτηση, η Ζένια Σαριδάκη, Παθολόγος Ογκολόγος, Πρόεδρος Εταιρείας
Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) αναφέρθηκε στο πολύπλευρο έργο της ΕΟΠΕ,
αναδεικνύοντας το σημαντικό ρόλο της στην εκπαίδευση των νέων ογκολόγων. Παράλληλα,
σημείωσε ότι η ΕΟΠΕ είναι δίπλα στον ογκολογικό ασθενή, αφουγκραζόμενη τις εξελίξεις και
τις σύγχρονες ανάγκες του, οι οποίες οδηγούν στην αναγκαιότητα της συνεργασίας όλων των
φορέων, ώστε να αντιμετωπίζεται ολιστικά ο χρήστης υπηρεσιών υγείας. Τέλος, αναφέρθηκε
στον Ηλεκτρονικό Φάκελο Υγείας των ασθενών και στη σημασία του για την κλινική ογκολογία,
καθώς αποτελεί ένα εργαλείο που προάγει την καλύτερη διαχείριση θεραπειών, την ταξινόμηση
και σταδιοποίηση της νόσου, ενώ ανέδειξε το γεγονός ότι στην ολοκληρωμένη εφαρμογή του
θα υπάρχει διαλειτουργικότητα, παρέχοντας τη διασφάλιση της ιδιωτικότητας. 
Παρών στην ημερίδα ήταν και ο Γενικός Γραμματέας Υπηρεσιών Υγείας του Υπουργείου
Υγείας, Γιάννης Κωτσιόπουλος, ο οποίος τόνισε ότι σκοπός όλων των εμπλεκομένων είναι να
δημιουργήσουν από κοινού αξία για τους ασθενείς, για το σύστημα υγείας και για την ελληνική
κοινωνία, και αναφέρθηκε στην προώθηση από την πλευρά του Υπουργείου ενός
ολοκληρωμένου συστήματος φροντίδας ογκολογικών ασθενών. «Έχει ήδη αρχίσει τις εργασίες
της η Επιστημονική Ομάδα για το Εθνικό Μητρώο Καρκίνου, ενώ παράλληλα δρομολογείται η
εκπαίδευση και πιστοποίηση καταχωρητών που θα υποστηρίξουν τα ψηφιακά συστήματα. Σε
ευρωπαϊκό επίπεδο, συμμετέχουμε στο EU Beating Cancer Plan και στην πρωτοβουλία για το
European Health Data Space, καθώς η χρήση και αξιοποίηση των δεδομένων στον τομέα του
καρκίνου είναι στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος», σημείωσε ο κ. Κωτσιόπουλος,
υπενθυμίζοντας και την επικείμενη έναρξη του προγράμματος Νοσοκομείο στο Σπίτι, που
περιλαμβάνει μεταξύ άλλων και το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς «ΟΙΚΟΘΕΝ», με πρωτοβουλία του Γενικού-Αντικαρκινικού
Νοσοκομείου Αθηνών «Άγιος Σάββας».
Στο θέμα της ανάγκης προτεραιοποίησης της προληπτικής ιατρικής εστίασε κατά την
τοποθέτησή της η Γενική Γραμματέας Δημόσιας Υγείας του Υπουργείου Υγείας, Ειρήνη
Αγαπηδάκη, λέγοντας ότι «Η χώρα μας για πολλά χρόνια υπήρξε εξαιρετικά αδύναμη – έως και
απούσα θα έλεγε κανείς – από τον ευρωπαϊκό χάρτη των προγραμμάτων προσυμπτωματικού
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ελέγχου. Πλέον, αφήνουμε πίσω μας το παρελθόν και μπαίνουμε σταδιακά σε μια εποχή κατά
την οποία υλοποιείται η μεγαλύτερη επένδυση που έχει γίνει στη χώρα μας, εδώ και 40 χρόνια,
στο πεδίο της πρόληψης των κυριότερων χρόνιων νοσημάτων. Συνεργαζόμαστε ήδη με την
Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων Δημόσιας Υγείας για την κατάρτιση του καταλόγου Δεικτών
Ποιότητας για τις παρεχόμενες υπηρεσίες, προκειμένου να περάσουμε στην επόμενη ημέρα
της πρόληψης και αντιμετώπισης, αρχικά του καρκίνου του μαστού».
Η Νίκη Τσούμα, Πρόεδρος Δ.Σ. και Διευθύνουσα Σύμβουλος της Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
Κοινωνικής Ασφάλισης (ΗΔΙΚΑ Α.Ε.) αναφέρθηκε εκτενέστερα στο θέμα της διεύρυνσης των
ηλεκτρονικών υπηρεσιών υγείας μέσω του προγράμματος για τον ψηφιακό μετασχηματισμό
της διαχείρισης της περίθαλψης ογκολογικών ασθενών, σημειώνοντας ότι «το πρόγραμμα
περιλαμβάνει τρεις βασικές παρεμβάσεις: α) το Εθνικό Μητρώο Νεοπλασματικών Νοσημάτων,
το οποίο θα αποτελέσει το κεντρικό σημείο καταγραφής όλων των ασθενών με συμπαγή και
αιματολογικά νεοπλασματικά νοσήματα, β) Το Ογκολογικό Πληροφοριακό Σύστημα για 12
Νοσοκομεία που περιλαμβάνει την προμήθεια, εγκατάσταση και συντήρηση ενός ενιαίου
Πληροφοριακού Συστήματος για την υποστήριξη των ογκολογικών και αιματολογικών ασθενών
και γ) τις εφαρμογές υποστήριξης ασθενών, με στόχο τη συνεχή υποστήριξή τους, την
αναβάθμιση της παρεχόμενης φροντίδας και τελικά τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
Ο Γιώργος Κουρέπης, Principal στην εταιρεία Deloitte παρουσίασε μία ανάλυση σχετικά με τις
τάσεις του κλάδου της Υγείας στην Ελλάδα. Σύμφωνα με τα συμπεράσματα της ανάλυσης, το
περιβάλλον στη χώρα μας διαμορφώνεται γύρω από τις απαιτήσεις του νέου «χρήστη
υπηρεσιών υγείας», του πολίτη/ασθενή, που αναμένει πλέον αναβαθμισμένες εμπειρίες με
βασικά χαρακτηριστικά την προσωποποίηση, την άνεση, την ταχύτητα και την αμεσότητα στην
παροχή υπηρεσιών υγείας. Σημειώθηκε επίσης, πώς η εξωνοσοκομειακή φροντίδα
αναδεικνύεται όλο και περισσότερο ως ο επικρατέστερος τρόπος παροχής υπηρεσιών υγείας,
με την ψηφιακή και απομακρυσμένη φροντίδα να εξασφαλίζει αυξημένη πρόσβαση στον
πληθυσμό. Το νέο μοντέλο υγείας θα βασίζεται στην ψηφιοποίηση και τη συνδεσιμότητα,
υιοθετώντας μια ολιστική αντίληψη της υγείας με επίκεντρο τις ανάγκες του ανθρώπου.
Τονίστηκε, τέλος, ότι ο συνδυασμός των δεδομένων που θα συλλέγονται μέσω του
Ηλεκτρονικού Φακέλου Υγείας, αλλά και από άλλες (διασυνδεδεμένες) πηγές, θα προσφέρουν
μια καλύτερη βάση για τη λήψη κλινικών αποφάσεων, αποτελώντας ένα ακόμα σημαντικό
εργαλείο στη διάθεση των επαγγελματιών υγείας.
Λαμβάνοντας το λόγο ο Κώστας Αθανασάκης, Επίκουρος Καθηγητής Οικονομικών της Υγείας
και Αξιολόγησης Τεχνολογιών Υγείας στο Τμήμα Πολιτικών Δημόσιας Υγείας της Σχολής
Δημόσιας Υγείας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, τόνισε ότι υπάρχουν δύο βασικές έννοιες
που διέπουν τη φροντίδα υγείας: η αβεβαιότητα και η πληροφορία. «Η αβεβαιότητα διέπει
όλους μας – πρωτίστως τον πάσχοντα, αλλά και τον θεράποντα – και τα συστήματα υγείας
είναι οργανωμένα ακριβώς με στόχο τη διαχείριση της αβεβαιότητας. Οι πληροφορίες για την
υγεία και τη χρήση υπηρεσιών είναι πλέον πολύ σύνθετες και απαιτούν “μετάφραση” από έναν
ειδικό. Σήμερα αλληλεπιδρούμε με ασθενείς οι οποίοι δεν είναι πια ίδιοι: έχουν περισσότερες
δυνατότητες εκπαίδευσης, γνώσεις για τη νόσο και δυνατότητες συμμετοχής στις ρυθμιστικές
διαδικασίες του συστήματος. Την ίδια στιγμή παρατηρείται ότι τα στοιχεία της αξίας της
παρεχόμενης φροντίδας εκλαμβάνονται διαφορετικά από τους ασθενείς και τους ιατρούς τους,
γεγονός που καθιστά τις πρακτικές συναντίληψης και από κοινού λήψης της απόφασης στη
φροντίδα κάτι περισσότερο από απαραίτητες για το μέλλον».
Από την πλευρά του ο Ιωάννης Μπουκοβίνας, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιστημονικός
Υπεύθυνος Ογκολογικής Μονάδος «Βιοκλινική» Θεσσαλονίκης, σημείωσε ότι «θα πρέπει να
αντιληφθούμε το ρόλο του ογκολόγου σε συνάρτηση με τον χρήστη υγείας. Θα πρέπει να
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μεριμνήσουμε ώστε οι άνθρωποι να παραμένουν υγιείς και όχι ασθενείς εγκαινιάζοντας μία νέα
εποχή που προτάσσει τον προληπτικό έλεγχο.  Είναι, επίσης, απαραίτητο η διάγνωση να
συμπεριλαμβάνει όλες τις επιμέρους παραμέτρους -  από τις απεικονιστικές μεθόδους μέχρι το
μοριακό έλεγχο – και ο ασθενής να λαμβάνει την κατάλληλη καθοδήγηση και σωστή
κατεύθυνση. Για να επιτευχθεί αυτό απαιτείται  συνεργασία με πολλές πρωτοβάθμιες δομές και
δίκτυα και όλο το εύρος των επιστημόνων και ειδικοτήτων του οικοσυστήματος, όπως για
παράδειγμα οι νοσηλευτές». Κλείνοντας ο κ. Μπουκοβίνας επισήμανε ότι «για να μπορέσουμε
να πετύχουμε ένα βιώσιμο σύστημα υγείας, δεν θα πρέπει πια να συζητάμε το πόσα
ξοδεύουμε για την υγεία, αλλά η συζήτηση να εστιάσει στο τι αποτελεί πραγματική επένδυση.
Να εξετάσουμε δηλαδή πόσο μπορεί να ενισχυθεί το Ακαθάριστο Εθνικό Προϊόν επενδύοντας
στην υγεία».    
Ο  Μιχάλης Νικολάου, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιμελητής A’ της Α' Παθολογικής –
Ογκολογικής Κλινικής του ΓΑΟΝΑ «Άγιος Σάββας» και Ειδικός Γραμματέας της ΕΟΠΕ,
σχολιάζοντας πώς μπορούν να γίνουν πράξεις κάποιες μεγάλες ιδέες, επεσήμανε ότι πολλές
φορές οι σημαντικές θετικές εξελίξεις έρχονται μετά από κάποιο άσχημο γεγονός. «Ζούμε σε
ένα κόσμο που αλλάζει και πάντα άλλαζε, απλά εμείς δεν θέλαμε να το αντιληφθούμε. Πρέπει
να εκμεταλλευτούμε τα διδάγματα της πανδημίας COVID και να συνεχίσουμε να
αναγνωρίζουμε τα οφέλη και τις ευκαιρίες που πηγάζουν από την ψηφιοποίηση. Αξίζει να
πειραματιστούμε, να δείξουμε συνέπεια και αφοσίωση και να μη δειλιάζουμε σε ό,τι νέο κρύβει
το μέλλον. Οι άνθρωποι πλέον – δεδομένου ότι ζουν περισσότερο και πολλές άλλες νόσοι ήδη
θεραπεύονται αποτελεσματικά – νομοτελειακά θα εκτεθούν στον καρκίνο, που είναι μια νόσος
ηλικιοεξαρτώμενη. Συνεπώς, πρέπει ως Πολιτεία να δημιουργήσουμε τις υποδομές και τις
κατάλληλες συνθήκες που θα μπορούν να αντιμετωπίσουν τις ανάγκες του ογκολογικού
ασθενή και του συστήματος υγείας τώρα και στο μέλλον, μια φιλοσοφία στην οποία βασίζεται
και το πρόγραμμα “ΟΙΚΟΘΕΝ”, το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς που εμπνευστήκαμε στο νοσοκομείο μας και συν-δημιουργήσαμε με
την Roche Hellas». 
Τη δέσμευση της Roche Hellas απέναντι στους ασθενείς στην Ελλάδα, μετέφερε η Αγγελική
Αγγέλη, Chief Portfolio Value Officer της Roche Hellas, τονίζοντας ότι η εταιρεία φιλοδοξεί να
συμβάλλει ενεργά σε έναν ευρύ διάλογο για το μετασχηματισμό που συντελείται στο χώρο της
υγείας και για το πώς όλοι οι εμπλεκόμενοι στο οικοσύστημα υγείας μπορούν να
επαναπροσδιορίσουν το ρόλο τους και να ανταποκριθούν στις νέες ανάγκες. «Τα τελευταία
χρόνια, ο χώρος της υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, δημιουργώντας ευκαιρίες αλλά και
προκλήσεις. Ειδικότερα για την ογκολογία, θα πρέπει να προαχθεί η ολιστική διαχείριση της
νόσου και είναι πρωταρχικής σημασίας για την Ελλάδα να καταρτίσει ένα Εθνικό Σχέδιο
Δράσης για τον Καρκίνο. Εξίσου σημαντικό είναι να διασφαλίσουμε την έγκαιρη και ισότιμη
πρόσβαση των ασθενών στην κατάλληλη θεραπευτική αγωγή, αλλά και τον εξορθολογισμό
των οικονομικών της υγείας, που αποτελεί τη βάση για ένα βιώσιμο σύστημα να
εξασφαλίσουμε μακροπρόθεσμες λύσεις», συμπλήρωσε.
Η κα. Αγγέλη, τέλος, περιέγραψε το πλαίσιο των πρωτοβουλιών της εταιρείας Roche Hellas
που εστιάζουν στον ογκολογικό ασθενή, τονίζοντας ότι «στη Roche θέλουμε να
συνδιαμορφώσουμε περισσότερες λύσεις που προσδίδουν αξία στην ολιστική διαχείριση του
ογκολογικού ασθενή στην Ελλάδα. Δεν μπορούμε όμως να πετύχουμε το στόχο αυτό χωρίς
συνεργασία και συνένωση δυνάμεων όλων των εταίρων του συστήματος υγείας. Ως
φαρμακευτική εταιρεία στεκόμαστε δίπλα τους για να κατανοήσουμε καλύτερα τις ανάγκες του
ογκολογικού οικοσυστήματος και να συμβάλουμε από πλευράς μας στην αποτελεσματική
αντιμετώπιση της νόσου, την αναβάθμιση των υπηρεσιών υγείας που παρέχονται στους
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ασθενείς και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
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Roche Hellas: «Συν-δημιουργώντας αξία για το οικοσύστημα της ογκολογίας»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συν-δημιουργώντας αξία για το οικοσύστημα της ογκολογίας. Η συνεργασία είναι «κλειδί» για
την αντιμετώπιση των προκλήσεων στην παροχή φροντίδας στους ασθενείς με καρκίνο.
Επιτακτικής σημασίας αναδεικνύεται η ενίσχυση του ρόλου του παθολόγου ογκολόγου στο
«ταξίδι» των ασθενών με καρκίνο στην Ελλάδα, σε μια περίοδο κατά την οποία ο χώρος της
υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, με κινητήριο δύναμη τις επαναστατικές εξελίξεις στο χώρο
της επιστήμης και της ψηφιακής τεχνολογίας.
Η προαγωγή της συναντίληψης, κυρίως μεταξύ ασθενών και επαγγελματιών υγείας, αλλά και η
αξιοποίηση νέων ψηφιακών εργαλείων και λύσεων, αποτελούν βασικά οχήματα, ώστε το
οικοσύστημα της ογκολογίας να ανταποκριθεί καλύτερα στις αυξημένες ανάγκες και
προσδοκίες των ασθενών.
Αυτά ήταν τα κύρια συμπεράσματα που αναδείχθηκαν από τους ίδιους τους επαγγελματίες
υγείας κατά τη διάρκεια ενημερωτικής εκδήλωσης με τίτλο «Συν-δημιουργώντας αξία για το
οικοσύστημα της ογκολογίας», που διοργανώθηκε από τη Roche Hellas, με την πολύτιμη
συμβολή της Εταιρείας Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) και τη συνδρομή
συμμετεχόντων εγνωσμένης αξίας.
Στην εκδήλωση, εκπρόσωποι των παθολόγων-ογκολόγων, της Πολιτείας, της ακαδημαϊκής
κοινότητας, και της φαρμακευτικής εταιρείας Roche Hellas, συμμετείχαν σε έναν
εποικοδομητικό διάλογο γύρω από τις εξελίξεις στο χώρο της επιστήμης και της ψηφιακής
τεχνολογίας, καθώς και τις δυνατότητες, αλλά και τις προκλήσεις που αυτές παρουσιάζουν για
τους ασθενείς, τους επαγγελματίες υγείας και το ευρύτερο οικοσύστημα υγείας.
Ανοίγοντας τη συζήτηση, η Ζένια Σαριδάκη, Παθολόγος Ογκολόγος, Πρόεδρος Εταιρείας
Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) αναφέρθηκε στο πολύπλευρο έργο της ΕΟΠΕ,
αναδεικνύοντας το σημαντικό ρόλο της στην εκπαίδευση των νέων ογκολόγων.
Παράλληλα, σημείωσε ότι η ΕΟΠΕ είναι δίπλα στον ογκολογικό ασθενή, αφουγκραζόμενη τις
εξελίξεις και τις σύγχρονες ανάγκες του, οι οποίες οδηγούν στην αναγκαιότητα της συνεργασίας
όλων των φορέων, ώστε να αντιμετωπίζεται ολιστικά ο χρήστης υπηρεσιών υγείας.
Διαβάστε ακόμη=> Εθνικό Σχέδιο Δράσης για τον Καρκίνο: «Έρχεται» ηλεκτρονικός Φάκελος
Ογκολογικού Ασθενούς και Μητρώο Καρκίνου
Τέλος, αναφέρθηκε στον Ηλεκτρονικό Φάκελο Υγείας των ασθενών και στη σημασία του για
την κλινική ογκολογία, καθώς αποτελεί ένα εργαλείο που προάγει την καλύτερη διαχείριση
θεραπειών, την ταξινόμηση και σταδιοποίηση της νόσου, ενώ ανέδειξε το γεγονός ότι στην
ολοκληρωμένη εφαρμογή του θα υπάρχει διαλειτουργικότητα, παρέχοντας τη διασφάλιση της
ιδιωτικότητας.
Παρών στην ημερίδα ήταν και ο Γενικός Γραμματέας Υπηρεσιών Υγείας του Υπουργείου
Υγείας, Γιάννης Κωτσιόπουλος, ο οποίος τόνισε ότι σκοπός όλων των εμπλεκομένων είναι να
δημιουργήσουν από κοινού αξία για τους ασθενείς, για το σύστημα υγείας και για την ελληνική
κοινωνία, και αναφέρθηκε στην προώθηση από την πλευρά του Υπουργείου ενός
ολοκληρωμένου συστήματος φροντίδας ογκολογικών ασθενών.
«Έχει ήδη αρχίσει τις εργασίες της η Επιστημονική Ομάδα για το Εθνικό Μητρώο Καρκίνου,
ενώ παράλληλα δρομολογείται η εκπαίδευση και πιστοποίηση καταχωρητών που θα
υποστηρίξουν τα ψηφιακά συστήματα. Σε ευρωπαϊκό επίπεδο, συμμετέχουμε στο EU Beating
Cancer Plan και στην πρωτοβουλία για το European Health Data Space, καθώς η χρήση και
αξιοποίηση των δεδομένων στον τομέα του καρκίνου είναι στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος»,
σημείωσε ο κ. Κωτσιόπουλος, υπενθυμίζοντας και την επικείμενη έναρξη του προγράμματος
Νοσοκομείο στο Σπίτι, που περιλαμβάνει μεταξύ άλλων και το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον
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χορήγησης θεραπειών σε ογκολογικούς ασθενείς «ΟΙΚΟΘΕΝ», με πρωτοβουλία του
Γενικού-Αντικαρκινικού Νοσοκομείου Αθηνών «Άγιος Σάββας».
Διαβάστε σχετικά=> Ο Θ. Πλεύρης για το Hospital@home:  Τους πρώτους μήνες του 2023
ξεκινάμε το πρόγραμμα κατ' οίκον νοσηλείας από τον «Αγ. Σάββα»
Στο θέμα της ανάγκης προτεραιοποίησης της προληπτικής ιατρικής εστίασε κατά την
τοποθέτησή της η Γενική Γραμματέας Δημόσιας Υγείας του Υπουργείου Υγείας, Ειρήνη
Αγαπηδάκη, λέγοντας ότι «Η χώρα μας για πολλά χρόνια υπήρξε εξαιρετικά αδύναμη - έως και
απούσα θα έλεγε κανείς - από τον ευρωπαϊκό χάρτη των προγραμμάτων προσυμπτωματικού
ελέγχου. Πλέον, αφήνουμε πίσω μας το παρελθόν και μπαίνουμε σταδιακά σε μια εποχή κατά
την οποία υλοποιείται η μεγαλύτερη επένδυση που έχει γίνει στη χώρα μας, εδώ και 40 χρόνια,
στο πεδίο της πρόληψης των κυριότερων χρόνιων νοσημάτων. Συνεργαζόμαστε ήδη με την
Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων Δημόσιας Υγείας για την κατάρτιση του καταλόγου Δεικτών
Ποιότητας για τις παρεχόμενες υπηρεσίες, προκειμένου να περάσουμε στην επόμενη ημέρα
της πρόληψης και αντιμετώπισης, αρχικά του καρκίνου του μαστού».
Η Νίκη Τσούμα, Πρόεδρος Δ.Σ. και Διευθύνουσα Σύμβουλος της Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
Κοινωνικής Ασφάλισης (ΗΔΙΚΑ Α.Ε.) αναφέρθηκε εκτενέστερα στο θέμα της διεύρυνσης των
ηλεκτρονικών υπηρεσιών υγείας μέσω του προγράμματος για τον ψηφιακό μετασχηματισμό
της διαχείρισης της περίθαλψης ογκολογικών ασθενών, σημειώνοντας ότι «το πρόγραμμα
περιλαμβάνει τρεις βασικές παρεμβάσεις:
α) Το Εθνικό Μητρώο Νεοπλασματικών Νοσημάτων, το οποίο θα αποτελέσει το κεντρικό
σημείο καταγραφής όλων των ασθενών με συμπαγή και αιματολογικά νεοπλασματικά
νοσήματα,
β) Το Ογκολογικό Πληροφοριακό Σύστημα για 12 Νοσοκομεία που περιλαμβάνει την
προμήθεια, εγκατάσταση και συντήρηση ενός ενιαίου Πληροφοριακού Συστήματος για την
υποστήριξη των ογκολογικών και αιματολογικών ασθενών και
γ) Τις εφαρμογές υποστήριξης ασθενών, με στόχο τη συνεχή υποστήριξή τους, την
αναβάθμιση της παρεχόμενης φροντίδας και τελικά τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
Ο Γιώργος Κουρέπης, Principal στην εταιρεία Deloitte παρουσίασε μία ανάλυση σχετικά με τις
τάσεις του κλάδου της Υγείας στην Ελλάδα.
Σύμφωνα με τα συμπεράσματα της ανάλυσης, το περιβάλλον στη χώρα μας διαμορφώνεται
γύρω από τις απαιτήσεις του νέου «χρήστη υπηρεσιών υγείας», του πολίτη/ασθενή, που
αναμένει πλέον αναβαθμισμένες εμπειρίες με βασικά χαρακτηριστικά την προσωποποίηση, την
άνεση, την ταχύτητα και την αμεσότητα στην παροχή υπηρεσιών υγείας.
Σημειώθηκε επίσης, πώς η εξωνοσοκομειακή φροντίδα αναδεικνύεται όλο και περισσότερο ως
ο επικρατέστερος τρόπος παροχής υπηρεσιών υγείας, με την ψηφιακή και απομακρυσμένη
φροντίδα να εξασφαλίζει αυξημένη πρόσβαση στον πληθυσμό.
Το νέο μοντέλο υγείας θα βασίζεται στην ψηφιοποίηση και τη συνδεσιμότητα, υιοθετώντας μια
ολιστική αντίληψη της υγείας με επίκεντρο τις ανάγκες του ανθρώπου.
Τονίστηκε, τέλος, ότι ο συνδυασμός των δεδομένων που θα συλλέγονται μέσω του
Ηλεκτρονικού Φακέλου Υγείας, αλλά και από άλλες (διασυνδεδεμένες) πηγές, θα προσφέρουν
μια καλύτερη βάση για τη λήψη κλινικών αποφάσεων, αποτελώντας ένα ακόμα σημαντικό
εργαλείο στη διάθεση των επαγγελματιών υγείας.
Λαμβάνοντας το λόγο ο Κώστας Αθανασάκης, Επίκουρος Καθηγητής Οικονομικών της Υγείας
και Αξιολόγησης Τεχνολογιών Υγείας στο Τμήμα Πολιτικών Δημόσιας Υγείας της Σχολής
Δημόσιας Υγείας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, τόνισε ότι υπάρχουν δύο βασικές έννοιες
που διέπουν τη φροντίδα υγείας: η αβεβαιότητα και η πληροφορία.
«Η αβεβαιότητα διέπει όλους μας - πρωτίστως τον πάσχοντα, αλλά και τον θεράποντα - και τα
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συστήματα υγείας είναι οργανωμένα ακριβώς με στόχο τη διαχείριση της αβεβαιότητας. Οι
πληροφορίες για την υγεία και τη χρήση υπηρεσιών είναι πλέον πολύ σύνθετες και απαιτούν
“μετάφραση” από έναν ειδικό. Σήμερα αλληλεπιδρούμε με ασθενείς οι οποίοι δεν είναι πια ίδιοι:
έχουν περισσότερες δυνατότητες εκπαίδευσης, γνώσεις για τη νόσο και δυνατότητες
συμμετοχής στις ρυθμιστικές διαδικασίες του συστήματος. Την ίδια στιγμή παρατηρείται ότι τα
στοιχεία της αξίας της παρεχόμενης φροντίδας εκλαμβάνονται διαφορετικά από τους ασθενείς
και τους ιατρούς τους, γεγονός που καθιστά τις πρακτικές συναντίληψης και από κοινού λήψης
της απόφασης στη φροντίδα κάτι περισσότερο από απαραίτητες για το μέλλον».
Από την πλευρά του ο Ιωάννης Μπουκοβίνας, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιστημονικός
Υπεύθυνος Ογκολογικής Μονάδος «Βιοκλινική» Θεσσαλονίκης, σημείωσε ότι «θα πρέπει να
αντιληφθούμε το ρόλο του ογκολόγου σε συνάρτηση με τον χρήστη υγείας.
Θα πρέπει να μεριμνήσουμε ώστε οι άνθρωποι να παραμένουν υγιείς και όχι ασθενείς
εγκαινιάζοντας μία νέα εποχή που προτάσσει τον προληπτικό έλεγχο.
Είναι, επίσης, απαραίτητο η διάγνωση να συμπεριλαμβάνει όλες τις επιμέρους παραμέτρους -
από τις απεικονιστικές μεθόδους μέχρι το μοριακό έλεγχο - και ο ασθενής να λαμβάνει την
κατάλληλη καθοδήγηση και σωστή κατεύθυνση. Για να επιτευχθεί αυτό απαιτείται συνεργασία
με πολλές πρωτοβάθμιες δομές και δίκτυα και όλο το εύρος των επιστημόνων και ειδικοτήτων
του οικοσυστήματος, όπως για παράδειγμα οι νοσηλευτές».
Κλείνοντας ο κ. Μπουκοβίνας επισήμανε ότι «για να μπορέσουμε να πετύχουμε ένα βιώσιμο
σύστημα υγείας, δεν θα πρέπει πια να συζητάμε το πόσα ξοδεύουμε για την υγεία, αλλά η
συζήτηση να εστιάσει στο τι αποτελεί πραγματική επένδυση. Να εξετάσουμε δηλαδή πόσο
μπορεί να ενισχυθεί το Ακαθάριστο Εθνικό Προϊόν επενδύοντας στην υγεία».
Ο Μιχάλης Νικολάου, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιμελητής A’ της Α' Παθολογικής –
Ογκολογικής Κλινικής του ΓΑΟΝΑ «Άγιος Σάββας» και Ειδικός Γραμματέας της ΕΟΠΕ,
σχολιάζοντας πώς μπορούν να γίνουν πράξεις κάποιες μεγάλες ιδέες, επεσήμανε ότι πολλές
φορές οι σημαντικές θετικές εξελίξεις έρχονται μετά από κάποιο άσχημο γεγονός.
«Ζούμε σε ένα κόσμο που αλλάζει και πάντα άλλαζε, απλά εμείς δεν θέλαμε να το
αντιληφθούμε. Πρέπει να εκμεταλλευτούμε τα διδάγματα της πανδημίας COVID και να
συνεχίσουμε να αναγνωρίζουμε τα οφέλη και τις ευκαιρίες που πηγάζουν από την
ψηφιοποίηση. Αξίζει να πειραματιστούμε, να δείξουμε συνέπεια και αφοσίωση και να μη
δειλιάζουμε σε ό,τι νέο κρύβει το μέλλον.
Οι άνθρωποι πλέον - δεδομένου ότι ζουν περισσότερο και πολλές άλλες νόσοι ήδη
θεραπεύονται αποτελεσματικά - νομοτελειακά θα εκτεθούν στον καρκίνο, που είναι μια νόσος
ηλικιοεξαρτώμενη. Συνεπώς, πρέπει ως Πολιτεία να δημιουργήσουμε τις υποδομές και τις
κατάλληλες συνθήκες που θα μπορούν να αντιμετωπίσουν τις ανάγκες του ογκολογικού
ασθενή και του συστήματος υγείας τώρα και στο μέλλον, μια φιλοσοφία στην οποία βασίζεται
και το πρόγραμμα “ΟΙΚΟΘΕΝ”, το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς που εμπνευστήκαμε στο νοσοκομείο μας και συν-δημιουργήσαμε με
την Roche Hellas».
Τη δέσμευση της Roche Hellas απέναντι στους ασθενείς στην Ελλάδα, μετέφερε η Αγγελική
Αγγέλη, Chief Portfolio Value Officer της Roche Hellas, τονίζοντας ότι η εταιρεία φιλοδοξεί να
συμβάλλει ενεργά σε έναν ευρύ διάλογο για το μετασχηματισμό που συντελείται στο χώρο της
υγείας και για το πώς όλοι οι εμπλεκόμενοι στο οικοσύστημα υγείας μπορούν να
επαναπροσδιορίσουν το ρόλο τους και να ανταποκριθούν στις νέες ανάγκες.
«Τα τελευταία χρόνια, ο χώρος της υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, δημιουργώντας ευκαιρίες
αλλά και προκλήσεις. Ειδικότερα για την ογκολογία, θα πρέπει να προαχθεί η ολιστική
διαχείριση της νόσου και είναι πρωταρχικής σημασίας για την Ελλάδα να καταρτίσει ένα Εθνικό
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Σχέδιο Δράσης για τον Καρκίνο. Εξίσου σημαντικό είναι να διασφαλίσουμε την έγκαιρη και
ισότιμη πρόσβαση των ασθενών στην κατάλληλη θεραπευτική αγωγή, αλλά και τον
εξορθολογισμό των οικονομικών της υγείας, που αποτελεί τη βάση για ένα βιώσιμο σύστημα
να εξασφαλίσουμε μακροπρόθεσμες λύσεις», συμπλήρωσε.
Η κα. Αγγέλη, τέλος, περιέγραψε το πλαίσιο των πρωτοβουλιών της εταιρείας Roche Hellas
που εστιάζουν στον ογκολογικό ασθενή, τονίζοντας ότι «στη Roche θέλουμε να
συνδιαμορφώσουμε περισσότερες λύσεις που προσδίδουν αξία στην ολιστική διαχείριση του
ογκολογικού ασθενή στην Ελλάδα. Δεν μπορούμε όμως να πετύχουμε το στόχο αυτό χωρίς
συνεργασία και συνένωση δυνάμεων όλων των εταίρων του συστήματος υγείας. Ως
φαρμακευτική εταιρεία στεκόμαστε δίπλα τους για να κατανοήσουμε καλύτερα τις ανάγκες του
ογκολογικού οικοσυστήματος και να συμβάλουμε από πλευράς μας στην αποτελεσματική
αντιμετώπιση της νόσου, την αναβάθμιση των υπηρεσιών υγείας που παρέχονται στους
ασθενείς και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
Διαβάστε επίσης=> Συνδυασμός φαρμάκων «φάρος ελπίδας» για ασθενείς με καρκίνο του
ήπατος
Health ανα Tag: ΟΙΚΟΘΕΝ ΟΓΚΟΛΟΓΙΚΟΙ ΑΣΘΕΝΕΙΣ ROCHE HELLAS ΚΑΡΚΙΝΟΣ ΕΘΝΙΚΟ
ΣΧΕΔΙΟ ΔΡΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ
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Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής: Μια δημιουργική κοινωνία, μια κολεκτίβα γνώσης

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μιλήσαμε με τον Πρύτανη Παναγιώτη Καλδή για τη λειτουργία του τρίτου μεγαλύτερου
εκπαιδευτικού ιδρύματος της χώρας
Παναγιώτης Καλδής: Ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής μιλάει στην Athens Voice
Τις τελευταίες μέρες έμαθα δύο πράγματα για το Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, τα οποία
νομίζω ότι έχουν πολύ ενδιαφέρον: για τη συμφωνία συνεργασίας που υπογράφτηκε με το
Πανεπιστήμιο της Σαγκάης για την Ίδρυση Ινστιτούτου Κομφούκιου στο Ίδρυμα, αλλά και για το
κέντρο καινοτομίας στον τουρισμό που ετοιμάζεται να αποκτηθεί από το ΠΑΔΑ. Κοιτώντας
τους αριθμούς είδα κάτι που δεν ήξερα: ότι το Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής είναι το τρίτο
μεγαλύτερο εκπαιδευτικό Ίδρυμα της χώρας μετά το ΕΚΠΑ και το ΑΠΘ. Με αφορμή αυτά,
θέλησα να συζητήσω με τον Πρύτανη του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, τον καθηγητή
Παναγιώτη Καλδή.
Κύριε Πρύτανη, θα ξεκινήσω από τους αριθμούς. Είναι εντυπωσιακό, και μάλλον άγνωστο στον
πολύ κόσμο, ότι το Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής είναι το τρίτο μεγαλύτερο εκπαιδευτικό
ίδρυμα της χώρας.
To ίδρυμά μας είναι μια ένωση τριών ιδρυμάτων. Του τέως Τ.Ε.Ι. Αθήνας, του τέως Τ.Ε.Ι.
Πειραιά και της Εθνικής Σχολής Δημόσιας Υγείας που ιδρύθηκε από τον Ελευθέριο Βενιζέλο το
1929. Είμαστε ένα μεγάλο οικοσύστημα με 64.000 άτομα, από τα οποία 55.000 φοιτητές, 5.500
μεταπτυχιακοί, γύρω στα 800 άτομα που εκπονούν διδακτορική διατριβή, μεταδιδάκτορες,
μόνιμο και έκτακτο προσωπικό. Μια δημιουργική κοινωνία, μια κολεκτίβα γνώσης. Έχουμε
περίπου 80 μεταπτυχιακά και θεωρούμε ότι εκπαιδεύουμε με τον καλύτερο τρόπο
ενδιαφερόμενους από τη χώρα μας αλλά και διεθνώς γιατί υπάρχουν και κάποια αγγλόφωνα τα
οποία σιγά-σιγά τα αναπτύσσουμε. Προσπαθούμε να είμαστε στην αιχμή του δόρατος ώστε οι
απόφοιτοι να μπορούν να αξιοποιηθούν από την κοινωνία».
Όλο αυτό το μεγάλο που περιγράφετε, καθώς λογικά δεν έχει ομοιογένεια, θέλει ειδικό
χειρισμό.
Όπως καταλαβαίνετε υπάρχουν διαφορετικές ταχύτητες και κουλτούρες αλλά μέσα σε 3,5
χρόνια καταφέραμε να έχουμε μια καλή συλλειτουργία, μια διαδικασία που τιμά και τον έλληνα
φορολογούμενο προσφέροντας στην ελληνική κοινωνία υψηλού επιπέδου ακαδημαϊκές
υπηρεσίες. Βρισκόμαστε σε μια ταχεία ανάπτυξη. Για παράδειγμα, επειδή δεν είχαμε φοιτητικές
εστίες, κάναμε μια πολύ εποικοδομητική συνεργασία με το δήμο Φυλής, και προγραμματίσαμε
μέσω ΣΔΙΤ την κατασκευή 1.100 φοιτητικών εστιών οι οποίες θα είναι μοντέρνες, με δωμάτια
κουζίνα και τουαλέτα, με χώρους υποστήριξης, εστιατόρια, αμφιθέατρα, πολιτιστικό κέντρο.
Ξεκινούν φέτος το 2023 και ο προϋπολογισμός χρονικά είναι περίπου 2,5 με 3 χρόνια.
Θα εξασφαλίσετε ότι δεν θα καταντήσουν σαν τις περισσότερες φοιτητικές εστίες, και με όλα
αυτά που είδαμε πριν από μερικούς μήνες στην Πολυτεχνειούπολη;
Κατ’ αρχάς εμείς ως Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής θα έχουμε τη χρήση και θα τοποθετήσουμε
τους φοιτητές με τα κοινωνικοοικονομικά κριτήρια. Όμως όλη η δραστηριότητα διαχείρισης θα
είναι από την αναπτυξιακή εταιρεία του Δήμου Φυλής. Οπότε αυτή είναι μια σοβαρή
διασφάλιση.
Είπατε ότι προσπαθείτε οι απόφοιτοι να μπορούν να αξιοποιηθούν από την κοινωνία, άρα
μιλάτε για διασύνδεση με την αγορά εργασίας, η οποία στην Ελλάδα είναι ακόμα αρκετά πίσω.
Πώς το επιτυγχάνετε αυτό, ή του τουλάχιστον ποια είναι η δική σας προσπάθεια;
Να πω ότι από την πρώτη στιγμή που αναλάβαμε την ευθύνη της διακυβέρνησης του
Πανεπιστημίου διασυνδεθήκαμε έντονα με την τοπική Αυτοδιοίκηση. Αυτό σημαίνει ότι
υπάρχουν μεταπτυχιακά που χρηματοδοτούνται από τους δήμους, είναι δωρεάν για τους
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φοιτούντες αλλά καλύπτονται και τα έξοδα των διδασκόντων και των συντελεστών παραγωγής.
Αυτό μας φέρνει πολύ κοντά στις τοπικές κοινωνίες αφού θεωρούμε ότι πρέπει να υπάρχει μια
αντιπαροχή της τεχνογνωσίας που διαθέτουμε. 
Είναι πολύ σημαντικό αυτό να συμβαίνει γενικά, ιδίως όμως στη δυτική Αθήνα που χρειάζεται
πολύ την ανάπτυξη.
Άλλωστε είμαστε στη δυτική Αθήνα, με έδρα το Αιγάλεω, μια περιοχή που χρήζει περαιτέρω
ανάπτυξης και έχουμε καθιερώσει τον Δήμο του Αιγάλεω και την ευρύτερη περιοχή ως μια
πανεπιστημιούπολη που αναπτύσσεται. Έχουμε δύο μεγάλες πανεπιστημιουπόλεις, αυτή που
λέγεται Άλσος Αιγάλεω και η άλλη του Αρχαίου Ελαιώνα. Φτιάχνουμε μια καινούργια στο
Μοσχάτο και θα είμαστε ιδιαίτερα υπερήφανοι και για αυτή αφού είναι σχεδόν απέναντι από
την Ανώτατη Σχολή Καλών Τεχνών και πρόκειται να μεταφερθούν τμήματα της Σχολής
Εφαρμοσμένων Τεχνών και Πολιτισμού. Και βεβαίως μας ενδιαφέρει και η αιχμή του δόρατος
που είναι ο τουρισμός και για αυτό έχουμε βρει τους πόρους για να αποκτήσουμε ένα κτίριο για
καινοτομία στον τουρισμό.
Ο τουρισμός της Ελλάδας τα τελευταία λίγα χρόνια έχει αλλάξει εντελώς προφίλ και βοηθάει
πολύ την Ελλάδα. Την καινοτομία πώς την εννοείτε σε σχέση με τον τουρισμό;
Συσκεφθήκαμε και διαπιστώσαμε ότι ο τουρισμός δεν είναι μόνο ήλιος και θάλασσα, μήνες
τουρισμού είναι και οι δώδεκα, που σημαίνει εναλλακτικές μορφές αλλά και τουρισμό τρίτης
ηλικίας, σημαίνει νομάδες πληροφορικής, σημαίνει πολλά πράγματα. Έχουμε ένα πολύ
δυναμικό τμήμα διοίκησης τουρισμού και βλέπουμε ότι τα δυο τελευταία χρόνια οι φοιτητές που
το δηλώνουν είναι η πρώτη ή και δεύτερη επιλογή τους. Το οποίο μας κάνει και πιο
υπερήφανους αλλά και πιο υπεύθυνους στο να διαχειριστούμε αυτό το ανθρώπινο δυναμικό.
Τα παιδιά σε αυτή τη σχολή είναι πάνω από 1500.
Με δεδομένη την διαρκή ανάπτυξη του Τουρισμού στη χώρα μας, πιστεύετε ότι οι φοιτητές
αυτοί θα μπορούσαν ή θα έπρεπε να είναι ακόμη περισσότεροι;
Λειτουργούμε με αυτό που λέμε φέρουσα ικανότητα. Τον αριθμό των φοιτητών που μπορούμε
να εκπαιδεύσουμε, αυτόν εκπαιδεύουμε. Εμείς ως Πανεπιστήμιο κάθε χρόνο γενικά «ζητάμε»
τρεις χιλιάδες άτομα και το τελικό αποτέλεσμα είναι πάνω από πεντέμισι χιλιάδες. Αυτό
δημιουργεί προβλήματα και στους πόρους και στις υποδομές, όμως αναβαθμίζουμε τον
εξοπλισμό όλων των εργαστηρίων μας, με την βοήθεια του Περιφερειάρχη Αττικής Γιώργου
Πατούλη, σε ένα project που έφτασε τα δέκα εκατομμύρια ευρώ. Προσδοκούμε με την βοήθεια
από το Υπουργείο Παιδείας να αποκτήσουμε νέες υποδομές οι οποίες σε περίπου δύο χρόνια
θα μας δώσουν καινούργια προοπτική και εξωστρέφεια.
Πείτε μας κάτι για το οποίο χαίρεστε ιδιαίτερα σε σχέση με το Πανεπιστήμιό σας.
Ήδη μας εγκρίθηκε ένα «Ινστιτούτο Κομφούκιος», το οποίο τρέχουμε με το πανεπιστήμιο της
Σαγκάης, σε θέματα παραδοσιακής κινέζικης ιατρικής με έμφαση στον βελονισμό. Ενώνουμε,
αν θέλετε, την δυτική θεραπεία με την ασιατική με ένα μοναδικό τρόπο και θα έχουμε μια
εισπήδηση αν θέλετε, μια καινούργια προοπτική για τα Βαλκάνια και την Ευρώπη. Είναι ένα
project το οποίο ενθυλακώνει διδασκαλία κινέζικης γλώσσας και πολιτισμό αλλά και ειδικά
θέματα πάνω σε εναλλακτικές μορφές θεραπείας και ευεξίας. Συζητάμε με τους ανθρώπους
της αγοράς και είναι κάτι που τους ενδιαφέρει, όπως και εμάς ώστε να γίνει η χώρα μας και
ένας τέτοιου είδους εκπαιδευτικός προορισμός.
Αυτό που έμαθα από κάποιον πριν έρθω να σας συναντήσω είναι για μία συνεργασία σας με
το ΚΕΘΕΑ…
Το ΚΕΘΕΑ, όπως και όλες οι δομές αποκατάστασης, αποτελούν μία ιδιαίτερη ευαισθησία για
μας. Έχουμε ειδική πολιτική όχι μόνον σε θέματα αποτοξίνωσης από ψυχοτρόπες ουσίες, αλλά
και για τα ΑμεΑ. Είμαστε ένα συμπεριληπτικό πανεπιστήμιο και αυτόν τον αυτοπροσδιορισμό
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τον στηρίζουμε. Ειδικά με το ΚΕΘΕΑ μπορούμε να πούμε ότι ετοιμάζεται μία αθλητικού
χαρακτήρα δραστηριότητα, και μιλώ για το beach volley, με υποδομές που έχουν αποκτηθεί με
επιχορήγηση από το Υπουργείο Παιδείας. Να σας πω ότι ένα άθλημα το οποίο στηρίζουμε εδώ
και τρία χρόνια παρέχοντας χώρο και υποδομές, είναι το παραολυμπιακό άθλημα της
ξιφασκίας με καροτσάκια. Άντρες και γυναίκες μπαίνουν σε μια διαδικασία διαγωνισμού,
αναδεικνύουν τον καλύτερο εαυτό τους, και εμείς είμαστε υπερήφανοι που τους δίνουμε το
χώρο και τις υποδομές.
Ποιο είναι το κομμάτι στο οποίο λέτε ότι πρέπει άμεσα να διορθωθεί, να βελτιωθεί το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής;
Έχουμε ένα motto: «Επενδύουμε στους ανθρώπους». Αυτό σημαίνει ότι θέλουμε περισσότερο
επιστημονικό προσωπικό, καθηγητές, είμαστε υποστελεχωμένοι σε αυτόν τον τομέα και το
καλύπτουμε με ευκαιριακό τρόπο, με έκτακτο προσωπικό. Ως νέο ίδρυμα θα θέλαμε
τουλάχιστον διακόσιες πενήντα νέες θέσεις καθηγητών, προσωπικό υποστήριξης, διοικητικό
προσωπικό πιο εξειδικευμένο, για να μπορέσουμε να κάνουμε τη μόχλευση που πρέπει ώστε
να φτάσουμε στο ποιοτικό σημείο όπως το αντιλαμβανόμαστε.
Άλλωστε υπάρχει και η φράση του Ουγκώ που λέει «η επένδυση στην παιδεία δεν είναι απλά
οικονομική επένδυση, είναι επένδυση στην δόξα του ανθρώπου».
Σωστά. Να σας πω ένα παράπονό μου. Σε εκδηλώσεις αποφοίτων μας της νοσηλευτικής ή
άλλων κλάδων, βλέπω να έρχονται γραφεία που τους ζητάνε να μεταναστεύσουν για
Ολλανδία, Γερμανία και αλλού. Πληρώνει ο Έλληνας φορολογούμενος μία πολύ σοβαρή
εκπαίδευση για να την απολαύσει ο Γερμανός και ο Ολλανδός. Αυτό είναι και ένα έλλειμμα
πολιτικής για τη χώρα δεν είναι απλώς brain drain.
Με βάση αυτό που λέτε και έχοντας μπροστά μου έναν Πρύτανη ελληνικού πανεπιστημίου,
οφείλω να ρωτήσω γι’ αυτό που συμβαίνει μόνο στην Ελλάδα, και αφορά τη βία στα
πανεπιστήμια. Με αυτό το θέμα τι γίνεται εδώ σ’ εσάς;
Είμαστε ένα ίδρυμα που δεν έχει ουσιαστικά προβλήματα παραβατικότητας. Την όλη μας
ασφάλεια την στηρίζουμε στον καλό φωτισμό και τη διαδικασία «see through», με ήπια φύλαξη
των δομών μας, με συναγερμούς, με μπάρες εισόδου για τα αυτοκίνητα και με διάλογο. Θεωρώ
ότι όλοι που κινούνται στο οικοσύστημά μας το σέβονται και αυτό φαίνεται από την
καθαριότητα και την ευπρέπεια των χώρων μας, κάτι που δεν είναι δεδομένο για τα ελληνικά
πανεπιστήμια. Βεβαίως σε κάθε κοινωνία, γιατί είμαστε μία μικρή κοινωνία, υπάρχουν και
ακραίες εξαιρέσεις.
Πέρα από όλα τα άλλα το κάθε σύγχρονο και σοβαρό πανεπιστήμιο οφείλει να συνεισφέρει στα
οικολογικά θέματα. Εσείς κάνετε κάτι;
Λειτουργούμε με εξαιρετικό τρόπο τις ήπιες και εναλλακτικές μορφές ενέργειας, και γενικά από
την πρώτη στιγμή υιοθετήσαμε αυτό που λέμε πράσινο πανεπιστήμιο, και προσπαθούμε να το
εξελίσσουμε. Βάζουμε φωτοβολταϊκά και υπογειοποιημένους κάδους με την συνδρομή του
ΕΣΔΝΑ της Περιφέρειας Αττικής.
Είχα την τιμή να είμαι Προεδρεύων της Συνόδου των Πρυτάνεων τον Δεκέμβριο όπου στη
συγκεκριμένη σύνοδο υιοθετήθηκε για πρώτη φορά η Χάρτα Αειφορίας των ελληνικών
πανεπιστημίων και υπογράφηκε από τους 24 πρυτάνεις όλων των ελληνικών πανεπιστημίων.
Έχουμε και πολιτική για τα μικρά ζώα, pet policy με κτηνιατρική υποστήριξη για τις γατούλες
που έχουμε.
Χωρίς να αλλάζω θέμα, να πω ότι θεωρώ πως ο άνθρωπος πρέπει να στηρίζεται σε όλες τις
εκφάνσεις του. Γι’ αυτό είμαι ιδιαίτερα υπερήφανος που έχει επιλεγεί το Ίδρυμά μας για ένα
πιλοτικό έργο του Υπουργείου Υγείας ως «Κέντρο Ημέρας Ψυχικής Υγείας» φοιτητών όχι μόνο
του πανεπιστημίου αλλά και όλης της περιοχής του Αιγάλεω και της Δυτικής Αθήνας. Αυτό
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ξεκινά αρχές Μαρτίου με εξειδικευμένους ψυχολόγους και κοινωνιολόγους, στο Τμήμα
Κοινωνικής Εργασίας σε ένα χώρο ο οποίος διαμορφώνεται από το πανεπιστήμιο. Εκεί τα
εξειδικευμένα άτομα θα διαχειρίζονται με coaching, με καθοδήγηση, ανθρώπους με ψυχικά
προβλήματα ή επιρρεπείς προς αρνητική διάθεση. Για πρώτη φορά συντεταγμένα μπαίνουμε
σε μία υπηρεσία, δωρεάν προφανώς, και που το ελληνικό δημόσιο πανεπιστήμιο αναδεικνύει
τις δυνατότητές του
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Συν-δημιουργώ ντας αξία για το οικοσύστημα της ογκολογίας

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η συνεργασία είναι «κλειδί» για την αντιμετώπιση των προκλήσεων στην παροχή φροντίδας
στους ασθενείς με καρκίνο.
Επιτακτικής σημασίας αναδεικνύεται η ενίσχυση του ρόλου του παθολόγου ογκολόγου στο
«ταξίδι» των ασθενών με καρκίνο στην Ελλάδα, σε μια περίοδο κατά την οποία ο χώρος της
υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, με κινητήριο δύναμη τις επαναστατικές εξελίξεις στο χώρο
της επιστήμης και της ψηφιακής τεχνολογίας. Η προαγωγή της συναντίληψης, κυρίως μεταξύ
ασθενών και επαγγελματιών υγείας, αλλά και η αξιοποίηση νέων ψηφιακών εργαλείων και
λύσεων, αποτελούν βασικά οχήματα, ώστε το οικοσύστημα της ογκολογίας να ανταποκριθεί
καλύτερα στις αυξημένες ανάγκες και προσδοκίες των ασθενών.
Αυτά ήταν τα κύρια συμπεράσματα που αναδείχθηκαν από τους ίδιους τους επαγγελματίες
υγείας κατά τη διάρκεια ενημερωτικής εκδήλωσης με τίτλο «Συν-δημιουργώντας αξία για το
οικοσύστημα της ογκολογίας», που διοργανώθηκε από τη Roche Hellas, με την πολύτιμη
συμβολή της Εταιρείας Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) και τη συνδρομή
συμμετεχόντων εγνωσμένης αξίας.
Στην εκδήλωση, εκπρόσωποι των παθολόγων-ογκολόγων, της Πολιτείας, της ακαδημαϊκής
κοινότητας, και της φαρμακευτικής εταιρείας Roche Hellas, συμμετείχαν σε έναν
εποικοδομητικό διάλογο γύρω από τις εξελίξεις στο χώρο της επιστήμης και της ψηφιακής
τεχνολογίας, καθώς και τις δυνατότητες, αλλά και τις προκλήσεις που αυτές παρουσιάζουν για
τους ασθενείς, τους επαγγελματίες υγείας και το ευρύτερο οικοσύστημα υγείας.
Ανοίγοντας τη συζήτηση, η Ζένια Σαριδάκη, Παθολόγος Ογκολόγος, Πρόεδρος Εταιρείας
Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) αναφέρθηκε στο πολύπλευρο έργο της ΕΟΠΕ,
αναδεικνύοντας το σημαντικό ρόλο της στην εκπαίδευση των νέων ογκολόγων. Παράλληλα,
σημείωσε ότι η ΕΟΠΕ είναι δίπλα στον ογκολογικό ασθενή, αφουγκραζόμενη τις εξελίξεις και
τις σύγχρονες ανάγκες του, οι οποίες οδηγούν στην αναγκαιότητα της συνεργασίας όλων των
φορέων, ώστε να αντιμετωπίζεται ολιστικά ο χρήστης υπηρεσιών υγείας. Τέλος, αναφέρθηκε
στον Ηλεκτρονικό Φάκελο Υγείας των ασθενών και στη σημασία του για την κλινική ογκολογία,
καθώς αποτελεί ένα εργαλείο που προάγει την καλύτερη διαχείριση θεραπειών, την ταξινόμηση
και σταδιοποίηση της νόσου, ενώ ανέδειξε το γεγονός ότι στην ολοκληρωμένη εφαρμογή του
θα υπάρχει διαλειτουργικότητα, παρέχοντας τη διασφάλιση της ιδιωτικότητας.
Παρών στην ημερίδα ήταν και ο Γενικός Γραμματέας Υπηρεσιών Υγείας του Υπουργείου
Υγείας, Γιάννης Κωτσιόπουλος, ο οποίος τόνισε ότι σκοπός όλων των εμπλεκομένων είναι να
δημιουργήσουν από κοινού αξία για τους ασθενείς, για το σύστημα υγείας και για την ελληνική
κοινωνία, και αναφέρθηκε στην προώθηση από την πλευρά του Υπουργείου ενός
ολοκληρωμένου συστήματος φροντίδας ογκολογικών ασθενών. «Έχει ήδη αρχίσει τις εργασίες
της η Επιστημονική Ομάδα για το Εθνικό Μητρώο Καρκίνου, ενώ παράλληλα δρομολογείται η
εκπαίδευση και πιστοποίηση καταχωρητών που θα υποστηρίξουν τα ψηφιακά συστήματα. Σε
ευρωπαϊκό επίπεδο, συμμετέχουμε στο EU Beating Cancer Plan και στην πρωτοβουλία για το
European Health Data Space, καθώς η χρήση και αξιοποίηση των δεδομένων στον τομέα του
καρκίνου είναι στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος», σημείωσε ο κ. Κωτσιόπουλος,
υπενθυμίζοντας και την επικείμενη έναρξη του προγράμματος Νοσοκομείο στο Σπίτι, που
περιλαμβάνει μεταξύ άλλων και το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς «ΟΙΚΟΘΕΝ», με πρωτοβουλία του Γενικού-Αντικαρκινικού
Νοσοκομείου Αθηνών «Άγιος Σάββας».
Στο θέμα της ανάγκης προτεραιοποίησης της προληπτικής ιατρικής εστίασε κατά την
τοποθέτησή της η Γενική Γραμματέας Δημόσιας Υγείας του Υπουργείου Υγείας, Ειρήνη
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Αγαπηδάκη, λέγοντας ότι «Η χώρα μας για πολλά χρόνια υπήρξε εξαιρετικά αδύναμη - έως και
απούσα θα έλεγε κανείς - από τον ευρωπαϊκό χάρτη των προγραμμάτων προσυμπτωματικού
ελέγχου. Πλέον, αφήνουμε πίσω μας το παρελθόν και μπαίνουμε σταδιακά σε μια εποχή κατά
την οποία υλοποιείται η μεγαλύτερη επένδυση που έχει γίνει στη χώρα μας, εδώ και 40 χρόνια,
στο πεδίο της πρόληψης των κυριότερων χρόνιων νοσημάτων. Συνεργαζόμαστε ήδη με την
Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων Δημόσιας Υγείας για την κατάρτιση του καταλόγου Δεικτών
Ποιότητας για τις παρεχόμενες υπηρεσίες, προκειμένου να περάσουμε στην επόμενη ημέρα
της πρόληψης και αντιμετώπισης, αρχικά του καρκίνου του μαστού».
Η Νίκη Τσούμα, Πρόεδρος Δ.Σ. και Διευθύνουσα Σύμβουλος της Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
Κοινωνικής Ασφάλισης (ΗΔΙΚΑ Α.Ε.) αναφέρθηκε εκτενέστερα στο θέμα της διεύρυνσης των
ηλεκτρονικών υπηρεσιών υγείας μέσω του προγράμματος για τον ψηφιακό μετασχηματισμό
της διαχείρισης της περίθαλψης ογκολογικών ασθενών, σημειώνοντας ότι «το πρόγραμμα
περιλαμβάνει τρεις βασικές παρεμβάσεις: α) το Εθνικό Μητρώο Νεοπλασματικών Νοσημάτων,
το οποίο θα αποτελέσει το κεντρικό σημείο καταγραφής όλων των ασθενών με συμπαγή και
αιματολογικά νεοπλασματικά νοσήματα, β) Το Ογκολογικό Πληροφοριακό Σύστημα για 12
Νοσοκομεία που περιλαμβάνει την προμήθεια, εγκατάσταση και συντήρηση ενός ενιαίου
Πληροφοριακού Συστήματος για την υποστήριξη των ογκολογικών και αιματολογικών ασθενών
και γ) τις εφαρμογές υποστήριξης ασθενών, με στόχο τη συνεχή υποστήριξή τους, την
αναβάθμιση της παρεχόμενης φροντίδας και τελικά τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
Ο Γιώργος Κουρέπης, Principal στην εταιρεία Deloitte παρουσίασε μία ανάλυση σχετικά με τις
τάσεις του κλάδου της Υγείας στην Ελλάδα. Σύμφωνα με τα συμπεράσματα της ανάλυσης, το
περιβάλλον στη χώρα μας διαμορφώνεται γύρω από τις απαιτήσεις του νέου «χρήστη
υπηρεσιών υγείας», του πολίτη/ασθενή, που αναμένει πλέον αναβαθμισμένες εμπειρίες με
βασικά χαρακτηριστικά την προσωποποίηση, την άνεση, την ταχύτητα και την αμεσότητα στην
παροχή υπηρεσιών υγείας. Σημειώθηκε επίσης, πώς η εξωνοσοκομειακή φροντίδα
αναδεικνύεται όλο και περισσότερο ως ο επικρατέστερος τρόπος παροχής υπηρεσιών υγείας,
με την ψηφιακή και απομακρυσμένη φροντίδα να εξασφαλίζει αυξημένη πρόσβαση στον
πληθυσμό. Το νέο μοντέλο υγείας θα βασίζεται στην ψηφιοποίηση και τη συνδεσιμότητα,
υιοθετώντας μια ολιστική αντίληψη της υγείας με επίκεντρο τις ανάγκες του ανθρώπου.
Τονίστηκε, τέλος, ότι ο συνδυασμός των δεδομένων που θα συλλέγονται μέσω του
Ηλεκτρονικού Φακέλου Υγείας, αλλά και από άλλες (διασυνδεδεμένες) πηγές, θα προσφέρουν
μια καλύτερη βάση για τη λήψη κλινικών αποφάσεων, αποτελώντας ένα ακόμα σημαντικό
εργαλείο στη διάθεση των επαγγελματιών υγείας.
Λαμβάνοντας το λόγο ο Κώστας Αθανασάκης, Επίκουρος Καθηγητής Οικονομικών της Υγείας
και Αξιολόγησης Τεχνολογιών Υγείας στο Τμήμα Πολιτικών Δημόσιας Υγείας της Σχολής
Δημόσιας Υγείας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, τόνισε ότι υπάρχουν δύο βασικές έννοιες
που διέπουν τη φροντίδα υγείας: η αβεβαιότητα και η πληροφορία. «Η αβεβαιότητα διέπει
όλους μας - πρωτίστως τον πάσχοντα, αλλά και τον θεράποντα - και τα συστήματα υγείας είναι
οργανωμένα ακριβώς με στόχο τη διαχείριση της αβεβαιότητας.Οι πληροφορίες για την υγεία
και τη χρήση υπηρεσιών είναι πλέον πολύ σύνθετες και απαιτούν “μετάφραση” από έναν
ειδικό. Σήμερα αλληλεπιδρούμε με ασθενείς οι οποίοι δεν είναι πια ίδιοι: έχουν περισσότερες
δυνατότητες εκπαίδευσης, γνώσεις για τη νόσο και δυνατότητες συμμετοχής στις ρυθμιστικές
διαδικασίες του συστήματος. Την ίδια στιγμή παρατηρείται ότι τα στοιχεία της αξίας της
παρεχόμενης φροντίδας εκλαμβάνονται διαφορετικά από τους ασθενείς και τους ιατρούς τους,
γεγονός που καθιστά τις πρακτικές συναντίληψης και από κοινού λήψης της απόφασης στη
φροντίδα κάτι περισσότερο από απαραίτητες για το μέλλον».
Από την πλευρά του ο Ιωάννης Μπουκοβίνας, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιστημονικός

https://www.iatronet.gr/article/114960/syndhmioyrgontas-axia-gia-to-oikosysthma-ths-ogkologias


https://www.iatronet.gr/

 Publication date: 23/02/2023 16:58

 Alexa ranking (Greece): 755

 link

Υπεύθυνος Ογκολογικής Μονάδος «Βιοκλινική» Θεσσαλονίκης, σημείωσε ότι «θα πρέπει να
αντιληφθούμε τον ρόλο του ογκολόγου σε συνάρτηση με τον χρήστη υγείας. Θα πρέπει να
μεριμνήσουμε ώστε οι άνθρωποι να παραμένουν υγιείς και όχι ασθενείς εγκαινιάζοντας μία νέα
εποχή που προτάσσει τον προληπτικό έλεγχο.  Είναι, επίσης, απαραίτητο η διάγνωση να
συμπεριλαμβάνει όλες τις επιμέρους παραμέτρους -  από τις απεικονιστικές μεθόδους μέχρι το
μοριακό έλεγχο - και ο ασθενής να λαμβάνει την κατάλληλη καθοδήγηση και σωστή
κατεύθυνση. Για να επιτευχθεί αυτό απαιτείται  συνεργασία με πολλές πρωτοβάθμιες δομές και
δίκτυα και όλο το εύρος των επιστημόνων και ειδικοτήτων του οικοσυστήματος, όπως για
παράδειγμα οι νοσηλευτές». Κλείνοντας ο κ. Μπουκοβίνας επισήμανε ότι «για να μπορέσουμε
να πετύχουμε ένα βιώσιμο σύστημα υγείας, δεν θα πρέπει πια να συζητάμε το πόσα
ξοδεύουμε για την υγεία, αλλά η συζήτηση να εστιάσει στο τι αποτελεί πραγματική επένδυση.
Να εξετάσουμε δηλαδή πόσο μπορεί να ενισχυθεί το Ακαθάριστο Εθνικό Προϊόν επενδύοντας
στην υγεία».   
Ο  Μιχάλης Νικολάου, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιμελητής A’ της Α' Παθολογικής –
Ογκολογικής Κλινικής του ΓΑΟΝΑ «Άγιος Σάββας» και Ειδικός Γραμματέας της ΕΟΠΕ,
σχολιάζοντας πώς μπορούν να γίνουν πράξεις κάποιες μεγάλες ιδέες, επεσήμανε ότι πολλές
φορές οι σημαντικές θετικές εξελίξεις έρχονται μετά από κάποιο άσχημο γεγονός. «Ζούμε σε
ένα κόσμο που αλλάζει και πάντα άλλαζε, απλά εμείς δεν θέλαμε να το αντιληφθούμε.Πρέπει
να εκμεταλλευτούμε τα διδάγματα της πανδημίας COVID και να συνεχίσουμε να
αναγνωρίζουμε τα οφέλη και τις ευκαιρίες που πηγάζουν από την ψηφιοποίηση. Αξίζει να
πειραματιστούμε, να δείξουμε συνέπεια και αφοσίωση και να μη δειλιάζουμε σε ό,τι νέο κρύβει
το μέλλον. Οι άνθρωποι πλέον - δεδομένου ότι ζουν περισσότερο και πολλές άλλες νόσοι ήδη
θεραπεύονται αποτελεσματικά - νομοτελειακά θα εκτεθούν στον καρκίνο, που είναι μια νόσος
ηλικιοεξαρτώμενη. Συνεπώς, πρέπει ως Πολιτεία να δημιουργήσουμε τις υποδομές και τις
κατάλληλες συνθήκες που θα μπορούν να αντιμετωπίσουν τις ανάγκες του ογκολογικού
ασθενή και του συστήματος υγείας τώρα και στο μέλλον, μια φιλοσοφία στην οποία βασίζεται
και το πρόγραμμα “ΟΙΚΟΘΕΝ”, το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς που εμπνευστήκαμε στο νοσοκομείο μας και συν-δημιουργήσαμε με
την Roche Hellas».
Τη δέσμευση της Roche Hellas απέναντι στους ασθενείς στην Ελλάδα, μετέφερε η Αγγελική
Αγγέλη, Chief PortfolioValue Officer της Roche Hellas, τονίζοντας ότι η εταιρεία φιλοδοξεί να
συμβάλλει ενεργά σε έναν ευρύ διάλογο για τον μετασχηματισμό που συντελείται στο χώρο της
υγείας και για το πώς όλοι οι εμπλεκόμενοι στο οικοσύστημα υγείας μπορούν να
επαναπροσδιορίσουν τον ρόλο τους και να ανταποκριθούν στις νέες ανάγκες. «Τα τελευταία
χρόνια, ο χώρος της υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, δημιουργώντας ευκαιρίες αλλά και
προκλήσεις. Ειδικότερα για την ογκολογία, θα πρέπει να προαχθεί η ολιστική διαχείριση της
νόσου και είναι πρωταρχικής σημασίας για την Ελλάδα να καταρτίσει ένα Εθνικό Σχέδιο
Δράσης για τον Καρκίνο. Εξίσου σημαντικό είναι να διασφαλίσουμε την έγκαιρη και ισότιμη
πρόσβαση των ασθενών στην κατάλληλη θεραπευτική αγωγή, αλλά και τον εξορθολογισμό
των οικονομικών της υγείας, που αποτελεί τη βάση για ένα βιώσιμο σύστημα να
εξασφαλίσουμε μακροπρόθεσμες λύσεις», συμπλήρωσε.
Η κα. Αγγέλη, τέλος, περιέγραψε το πλαίσιο των πρωτοβουλιών της εταιρείας Roche Hellas
που εστιάζουν στον ογκολογικό ασθενή, τονίζοντας ότι «στη Roche θέλουμε να
συνδιαμορφώσουμε περισσότερες λύσεις που προσδίδουν αξία στην ολιστική διαχείριση του
ογκολογικού ασθενή στην Ελλάδα. Δεν μπορούμε όμως να πετύχουμε το στόχο αυτό χωρίς
συνεργασία και συνένωση δυνάμεων όλων των εταίρων του συστήματος υγείας. Ως
φαρμακευτική εταιρεία στεκόμαστε δίπλα τους για να κατανοήσουμε καλύτερα τις ανάγκες του
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ογκολογικού οικοσυστήματος και να συμβάλουμε από πλευράς μας στην αποτελεσματική
αντιμετώπιση της νόσου, την αναβάθμιση των υπηρεσιών υγείας που παρέχονται στους
ασθενείς και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
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Συν-δημιουργώ ντας αξία για το οικοσύστημα της ογκολογίας

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Από
Άννα Σταυράκη -
Επιτακτικής σημασίας αναδεικνύεται η ενίσχυση του ρόλου του παθολόγου ογκολόγου στο
«ταξίδι» των ασθενών με καρκίνο στην Ελλάδα, σε μια περίοδο κατά την οποία ο χώρος της
υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, με κινητήριο δύναμη τις επαναστατικές εξελίξεις στο χώρο
της επιστήμης και της ψηφιακής τεχνολογίας. Η προαγωγή της συναντίληψης, κυρίως μεταξύ
ασθενών και επαγγελματιών υγείας, αλλά και η αξιοποίηση νέων ψηφιακών εργαλείων και
λύσεων, αποτελούν βασικά οχήματα, ώστε το οικοσύστημα της ογκολογίας να ανταποκριθεί
καλύτερα στις αυξημένες ανάγκες και προσδοκίες των ασθενών.
Αυτά ήταν τα κύρια συμπεράσματα που αναδείχθηκαν από τους ίδιους τους επαγγελματίες
υγείας κατά τη διάρκεια ενημερωτικής εκδήλωσης με τίτλο «Συν-δημιουργώντας αξία για το
οικοσύστημα της ογκολογίας», που διοργανώθηκε από τη Roche Hellas, με την πολύτιμη
συμβολή της Εταιρείας Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) και τη συνδρομή
συμμετεχόντων εγνωσμένης αξίας.
Στην εκδήλωση, εκπρόσωποι των παθολόγων-ογκολόγων, της Πολιτείας, της ακαδημαϊκής
κοινότητας, και της φαρμακευτικής εταιρείας Roche Hellas, συμμετείχαν σε έναν
εποικοδομητικό διάλογο γύρω από τις εξελίξεις στο χώρο της επιστήμης και της ψηφιακής
τεχνολογίας, καθώς και τις δυνατότητες, αλλά και τις προκλήσεις που αυτές παρουσιάζουν για
τους ασθενείς, τους επαγγελματίες υγείας και το ευρύτερο οικοσύστημα υγείας.
Ανοίγοντας τη συζήτηση, η Ζένια Σαριδάκη, Παθολόγος Ογκολόγος, Πρόεδρος Εταιρείας
Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) αναφέρθηκε στο πολύπλευρο έργο της ΕΟΠΕ,
αναδεικνύοντας το σημαντικό ρόλο της στην εκπαίδευση των νέων ογκολόγων. Παράλληλα,
σημείωσε ότι η ΕΟΠΕ είναι δίπλα στον ογκολογικό ασθενή, αφουγκραζόμενη τις εξελίξεις και
τις σύγχρονες ανάγκες του, οι οποίες οδηγούν στην αναγκαιότητα της συνεργασίας όλων των
φορέων, ώστε να αντιμετωπίζεται ολιστικά ο χρήστης υπηρεσιών υγείας. Τέλος, αναφέρθηκε
στον Ηλεκτρονικό Φάκελο Υγείας των ασθενών και στη σημασία του για την κλινική ογκολογία,
καθώς αποτελεί ένα εργαλείο που προάγει την καλύτερη διαχείριση θεραπειών, την ταξινόμηση
και σταδιοποίηση της νόσου, ενώ ανέδειξε το γεγονός ότι στην ολοκληρωμένη εφαρμογή του
θα υπάρχει διαλειτουργικότητα, παρέχοντας τη διασφάλιση της ιδιωτικότητας.
Παρών στην ημερίδα ήταν και ο Γενικός Γραμματέας Υπηρεσιών Υγείας του Υπουργείου
Υγείας, Γιάννης Κωτσιόπουλος, ο οποίος τόνισε ότι σκοπός όλων των εμπλεκομένων είναι να
δημιουργήσουν από κοινού αξία για τους ασθενείς, για το σύστημα υγείας και για την ελληνική
κοινωνία, και αναφέρθηκε στην προώθηση από την πλευρά του Υπουργείου ενός
ολοκληρωμένου συστήματος φροντίδας ογκολογικών ασθενών. «Έχει ήδη αρχίσει τις εργασίες
της η Επιστημονική Ομάδα για το Εθνικό Μητρώο Καρκίνου, ενώ παράλληλα δρομολογείται η
εκπαίδευση και πιστοποίηση καταχωρητών που θα υποστηρίξουν τα ψηφιακά συστήματα. Σε
ευρωπαϊκό επίπεδο, συμμετέχουμε στο EU Beating Cancer Plan και στην πρωτοβουλία για το
European Health Data Space, καθώς η χρήση και αξιοποίηση των δεδομένων στον τομέα του
καρκίνου είναι στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος», σημείωσε ο κ. Κωτσιόπουλος,
υπενθυμίζοντας και την επικείμενη έναρξη του προγράμματος Νοσοκομείο στο Σπίτι, που
περιλαμβάνει μεταξύ άλλων και το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς «ΟΙΚΟΘΕΝ», με πρωτοβουλία του Γενικού-Αντικαρκινικού
Νοσοκομείου Αθηνών «Άγιος Σάββας».
Στο θέμα της ανάγκης προτεραιοποίησης της προληπτικής ιατρικής εστίασε κατά την
τοποθέτησή της η Γενική Γραμματέας Δημόσιας Υγείας του Υπουργείου Υγείας, Ειρήνη
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Αγαπηδάκη, λέγοντας ότι «Η χώρα μας για πολλά χρόνια υπήρξε εξαιρετικά αδύναμη – έως και
απούσα θα έλεγε κανείς – από τον ευρωπαϊκό χάρτη των προγραμμάτων προσυμπτωματικού
ελέγχου. Πλέον, αφήνουμε πίσω μας το παρελθόν και μπαίνουμε σταδιακά σε μια εποχή κατά
την οποία υλοποιείται η μεγαλύτερη επένδυση που έχει γίνει στη χώρα μας, εδώ και 40 χρόνια,
στο πεδίο της πρόληψης των κυριότερων χρόνιων νοσημάτων. Συνεργαζόμαστε ήδη με την
Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων Δημόσιας Υγείας για την κατάρτιση του καταλόγου Δεικτών
Ποιότητας για τις παρεχόμενες υπηρεσίες, προκειμένου να περάσουμε στην επόμενη ημέρα
της πρόληψης και αντιμετώπισης, αρχικά του καρκίνου του μαστού».
Η Νίκη Τσούμα, Πρόεδρος Δ.Σ. και Διευθύνουσα Σύμβουλος της Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
Κοινωνικής Ασφάλισης (ΗΔΙΚΑ Α.Ε.) αναφέρθηκε εκτενέστερα στο θέμα της διεύρυνσης των
ηλεκτρονικών υπηρεσιών υγείας μέσω του προγράμματος για τον ψηφιακό μετασχηματισμό
της διαχείρισης της περίθαλψης ογκολογικών ασθενών, σημειώνοντας ότι «το πρόγραμμα
περιλαμβάνει τρεις βασικές παρεμβάσεις: α) το Εθνικό Μητρώο Νεοπλασματικών Νοσημάτων,
το οποίο θα αποτελέσει το κεντρικό σημείο καταγραφής όλων των ασθενών με συμπαγή και
αιματολογικά νεοπλασματικά νοσήματα, β) Το Ογκολογικό Πληροφοριακό Σύστημα για 12
Νοσοκομεία που περιλαμβάνει την προμήθεια, εγκατάσταση και συντήρηση ενός ενιαίου
Πληροφοριακού Συστήματος για την υποστήριξη των ογκολογικών και αιματολογικών ασθενών
και γ) τις εφαρμογές υποστήριξης ασθενών, με στόχο τη συνεχή υποστήριξή τους, την
αναβάθμιση της παρεχόμενης φροντίδας και τελικά τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
Ο Γιώργος Κουρέπης, Principal στην εταιρεία Deloitte παρουσίασε μία ανάλυση σχετικά με τις
τάσεις του κλάδου της Υγείας στην Ελλάδα. Σύμφωνα με τα συμπεράσματα της ανάλυσης, το
περιβάλλον στη χώρα μας διαμορφώνεται γύρω από τις απαιτήσεις του νέου «χρήστη
υπηρεσιών υγείας», του πολίτη/ασθενή, που αναμένει πλέον αναβαθμισμένες εμπειρίες με
βασικά χαρακτηριστικά την προσωποποίηση, την άνεση, την ταχύτητα και την αμεσότητα στην
παροχή υπηρεσιών υγείας. Σημειώθηκε επίσης, πώς η εξωνοσοκομειακή φροντίδα
αναδεικνύεται όλο και περισσότερο ως ο επικρατέστερος τρόπος παροχής υπηρεσιών υγείας,
με την ψηφιακή και απομακρυσμένη φροντίδα να εξασφαλίζει αυξημένη πρόσβαση στον
πληθυσμό. Το νέο μοντέλο υγείας θα βασίζεται στην ψηφιοποίηση και τη συνδεσιμότητα,
υιοθετώντας μια ολιστική αντίληψη της υγείας με επίκεντρο τις ανάγκες του ανθρώπου.
Τονίστηκε, τέλος, ότι ο συνδυασμός των δεδομένων που θα συλλέγονται μέσω του
Ηλεκτρονικού Φακέλου Υγείας, αλλά και από άλλες (διασυνδεδεμένες) πηγές, θα προσφέρουν
μια καλύτερη βάση για τη λήψη κλινικών αποφάσεων, αποτελώντας ένα ακόμα σημαντικό
εργαλείο στη διάθεση των επαγγελματιών υγείας.
Λαμβάνοντας το λόγο ο Κώστας Αθανασάκης, Επίκουρος Καθηγητής Οικονομικών της Υγείας
και Αξιολόγησης Τεχνολογιών Υγείας στο Τμήμα Πολιτικών Δημόσιας Υγείας της Σχολής
Δημόσιας Υγείας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, τόνισε ότι υπάρχουν δύο βασικές έννοιες
που διέπουν τη φροντίδα υγείας: η αβεβαιότητα και η πληροφορία. «Η αβεβαιότητα διέπει
όλους μας – πρωτίστως τον πάσχοντα, αλλά και τον θεράποντα – και τα συστήματα υγείας
είναι οργανωμένα ακριβώς με στόχο τη διαχείριση της αβεβαιότητας. Οι πληροφορίες για την
υγεία και τη χρήση υπηρεσιών είναι πλέον πολύ σύνθετες και απαιτούν “μετάφραση” από έναν
ειδικό. Σήμερα αλληλεπιδρούμε με ασθενείς οι οποίοι δεν είναι πια ίδιοι: έχουν περισσότερες
δυνατότητες εκπαίδευσης, γνώσεις για τη νόσο και δυνατότητες συμμετοχής στις ρυθμιστικές
διαδικασίες του συστήματος. Την ίδια στιγμή παρατηρείται ότι τα στοιχεία της αξίας της
παρεχόμενης φροντίδας εκλαμβάνονται διαφορετικά από τους ασθενείς και τους ιατρούς τους,
γεγονός που καθιστά τις πρακτικές συναντίληψης και από κοινού λήψης της απόφασης στη
φροντίδα κάτι περισσότερο από απαραίτητες για το μέλλον».
Από την πλευρά του ο Ιωάννης Μπουκοβίνας, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιστημονικός
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Υπεύθυνος Ογκολογικής Μονάδος «Βιοκλινική» Θεσσαλονίκης, σημείωσε ότι «θα πρέπει να
αντιληφθούμε το ρόλο του ογκολόγου σε συνάρτηση με τον χρήστη υγείας. Θα πρέπει να
μεριμνήσουμε ώστε οι άνθρωποι να παραμένουν υγιείς και όχι ασθενείς εγκαινιάζοντας μία νέα
εποχή που προτάσσει τον προληπτικό έλεγχο.  Είναι, επίσης, απαραίτητο η διάγνωση να
συμπεριλαμβάνει όλες τις επιμέρους παραμέτρους –  από τις απεικονιστικές μεθόδους μέχρι το
μοριακό έλεγχο – και ο ασθενής να λαμβάνει την κατάλληλη καθοδήγηση και σωστή
κατεύθυνση. Για να επιτευχθεί αυτό απαιτείται  συνεργασία με πολλές πρωτοβάθμιες δομές και
δίκτυα και όλο το εύρος των επιστημόνων και ειδικοτήτων του οικοσυστήματος, όπως για
παράδειγμα οι νοσηλευτές». Κλείνοντας ο κ. Μπουκοβίνας επισήμανε ότι «για να μπορέσουμε
να πετύχουμε ένα βιώσιμο σύστημα υγείας, δεν θα πρέπει πια να συζητάμε το πόσα
ξοδεύουμε για την υγεία, αλλά η συζήτηση να εστιάσει στο τι αποτελεί πραγματική επένδυση.
Να εξετάσουμε δηλαδή πόσο μπορεί να ενισχυθεί το Ακαθάριστο Εθνικό Προϊόν επενδύοντας
στην υγεία».
Ο  Μιχάλης Νικολάου, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιμελητής A’ της Α’ Παθολογικής –
Ογκολογικής Κλινικής του ΓΑΟΝΑ «Άγιος Σάββας» και Ειδικός Γραμματέας της ΕΟΠΕ,
σχολιάζοντας πώς μπορούν να γίνουν πράξεις κάποιες μεγάλες ιδέες, επεσήμανε ότι πολλές
φορές οι σημαντικές θετικές εξελίξεις έρχονται μετά από κάποιο άσχημο γεγονός. «Ζούμε σε
ένα κόσμο που αλλάζει και πάντα άλλαζε, απλά εμείς δεν θέλαμε να το αντιληφθούμε. Πρέπει
να εκμεταλλευτούμε τα διδάγματα της πανδημίας COVID και να συνεχίσουμε να
αναγνωρίζουμε τα οφέλη και τις ευκαιρίες που πηγάζουν από την ψηφιοποίηση. Αξίζει να
πειραματιστούμε, να δείξουμε συνέπεια και αφοσίωση και να μη δειλιάζουμε σε ό,τι νέο κρύβει
το μέλλον. Οι άνθρωποι πλέον – δεδομένου ότι ζουν περισσότερο και πολλές άλλες νόσοι ήδη
θεραπεύονται αποτελεσματικά – νομοτελειακά θα εκτεθούν στον καρκίνο, που είναι μια νόσος
ηλικιοεξαρτώμενη. Συνεπώς, πρέπει ως Πολιτεία να δημιουργήσουμε τις υποδομές και τις
κατάλληλες συνθήκες που θα μπορούν να αντιμετωπίσουν τις ανάγκες του ογκολογικού
ασθενή και του συστήματος υγείας τώρα και στο μέλλον, μια φιλοσοφία στην οποία βασίζεται
και το πρόγραμμα “ΟΙΚΟΘΕΝ”, το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς που εμπνευστήκαμε στο νοσοκομείο μας και συν-δημιουργήσαμε με
την Roche Hellas».
Τη δέσμευση της Roche Hellas απέναντι στους ασθενείς στην Ελλάδα, μετέφερε η Αγγελική
Αγγέλη, Chief Portfolio Value Officer της Roche Hellas, τονίζοντας ότι η εταιρεία φιλοδοξεί να
συμβάλλει ενεργά σε έναν ευρύ διάλογο για το μετασχηματισμό που συντελείται στο χώρο της
υγείας και για το πώς όλοι οι εμπλεκόμενοι στο οικοσύστημα υγείας μπορούν να
επαναπροσδιορίσουν το ρόλο τους και να ανταποκριθούν στις νέες ανάγκες. «Τα τελευταία
χρόνια, ο χώρος της υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, δημιουργώντας ευκαιρίες αλλά και
προκλήσεις. Ειδικότερα για την ογκολογία, θα πρέπει να προαχθεί η ολιστική διαχείριση της
νόσου και είναι πρωταρχικής σημασίας για την Ελλάδα να καταρτίσει ένα Εθνικό Σχέδιο
Δράσης για τον Καρκίνο. Εξίσου σημαντικό είναι να διασφαλίσουμε την έγκαιρη και ισότιμη
πρόσβαση των ασθενών στην κατάλληλη θεραπευτική αγωγή, αλλά και τον εξορθολογισμό
των οικονομικών της υγείας, που αποτελεί τη βάση για ένα βιώσιμο σύστημα να
εξασφαλίσουμε μακροπρόθεσμες λύσεις», συμπλήρωσε.
Η κα. Αγγέλη, τέλος, περιέγραψε το πλαίσιο των πρωτοβουλιών της εταιρείας Roche Hellas
που εστιάζουν στον ογκολογικό ασθενή, τονίζοντας ότι «στη Roche θέλουμε να
συνδιαμορφώσουμε περισσότερες λύσεις που προσδίδουν αξία στην ολιστική διαχείριση του
ογκολογικού ασθενή στην Ελλάδα. Δεν μπορούμε όμως να πετύχουμε το στόχο αυτό χωρίς
συνεργασία και συνένωση δυνάμεων όλων των εταίρων του συστήματος υγείας. Ως
φαρμακευτική εταιρεία στεκόμαστε δίπλα τους για να κατανοήσουμε καλύτερα τις ανάγκες του
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ογκολογικού οικοσυστήματος και να συμβάλουμε από πλευράς μας στην αποτελεσματική
αντιμετώπιση της νόσου, την αναβάθμιση των υπηρεσιών υγείας που παρέχονται στους
ασθενείς και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
#########
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Συν-δημιουργώ ντας αξία για το οικοσύστημα της ογκολογίας. Η συνεργασία είναι

«κλειδί» για την αντιμετώ π ιση τω ν π ροκλήσεω ν στην π αροχή φροντίδας στους

ασθενείς με καρκίνο

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Επιτακτικής σημασίας αναδεικνύεται η ενίσχυση του ρόλου του παθολόγου ογκολόγου στο
«ταξίδι» των ασθενών με καρκίνο στην Ελλάδα, σε μια περίοδο κατά την οποία ο χώρος της
υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, με κινητήριο δύναμη τις επαναστατικές εξελίξεις στο χώρο
της επιστήμης και της ψηφιακής τεχνολογίας. Η προαγωγή της συναντίληψης, κυρίως μεταξύ
ασθενών και επαγγελματιών υγείας, αλλά και η αξιοποίηση νέων ψηφιακών εργαλείων και
λύσεων, αποτελούν βασικά οχήματα, ώστε το οικοσύστημα της ογκολογίας να ανταποκριθεί
καλύτερα στις αυξημένες ανάγκες και προσδοκίες των ασθενών.
Αυτά ήταν τα κύρια συμπεράσματα που αναδείχθηκαν από τους ίδιους τους επαγγελματίες
υγείας κατά τη διάρκεια ενημερωτικής εκδήλωσης με τίτλο «Συν-δημιουργώντας αξία για το
οικοσύστημα της ογκολογίας», που διοργανώθηκε από τη Roche Hellas, με την πολύτιμη
συμβολή της Εταιρείας Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) και τη συνδρομή
συμμετεχόντων εγνωσμένης αξίας.
Στην εκδήλωση, εκπρόσωποι των παθολόγων-ογκολόγων, της Πολιτείας, της ακαδημαϊκής
κοινότητας, και της φαρμακευτικής εταιρείας Roche Hellas, συμμετείχαν σε έναν
εποικοδομητικό διάλογο γύρω από τις εξελίξεις στο χώρο της επιστήμης και της ψηφιακής
τεχνολογίας, καθώς και τις δυνατότητες, αλλά και τις προκλήσεις που αυτές παρουσιάζουν για
τους ασθενείς, τους επαγγελματίες υγείας και το ευρύτερο οικοσύστημα υγείας.
Ανοίγοντας τη συζήτηση, η Ζένια Σαριδάκη, Παθολόγος Ογκολόγος, Πρόεδρος Εταιρείας
Ογκολόγων Παθολόγων Ελλάδας (ΕΟΠΕ) αναφέρθηκε στο πολύπλευρο έργο της ΕΟΠΕ,
αναδεικνύοντας το σημαντικό ρόλο της στην εκπαίδευση των νέων ογκολόγων. Παράλληλα,
σημείωσε ότι η ΕΟΠΕ είναι δίπλα στον ογκολογικό ασθενή, αφουγκραζόμενη τις εξελίξεις και
τις σύγχρονες ανάγκες του, οι οποίες οδηγούν στην αναγκαιότητα της συνεργασίας όλων των
φορέων, ώστε να αντιμετωπίζεται ολιστικά ο χρήστης υπηρεσιών υγείας. Τέλος, αναφέρθηκε
στον Ηλεκτρονικό Φάκελο Υγείας των ασθενών και στη σημασία του για την κλινική ογκολογία,
καθώς αποτελεί ένα εργαλείο που προάγει την καλύτερη διαχείριση θεραπειών, την ταξινόμηση
και σταδιοποίηση της νόσου, ενώ ανέδειξε το γεγονός ότι στην ολοκληρωμένη εφαρμογή του
θα υπάρχει διαλειτουργικότητα, παρέχοντας τη διασφάλιση της ιδιωτικότητας. 
Παρών στην ημερίδα ήταν και ο Γενικός Γραμματέας Υπηρεσιών Υγείας του Υπουργείου
Υγείας, Γιάννης Κωτσιόπουλος, ο οποίος τόνισε ότι σκοπός όλων των εμπλεκομένων είναι να
δημιουργήσουν από κοινού αξία για τους ασθενείς, για το σύστημα υγείας και για την ελληνική
κοινωνία, και αναφέρθηκε στην προώθηση από την πλευρά του Υπουργείου ενός
ολοκληρωμένου συστήματος φροντίδας ογκολογικών ασθενών. «Έχει ήδη αρχίσει τις εργασίες
της η Επιστημονική Ομάδα για το Εθνικό Μητρώο Καρκίνου, ενώ παράλληλα δρομολογείται η
εκπαίδευση και πιστοποίηση καταχωρητών που θα υποστηρίξουν τα ψηφιακά συστήματα. Σε
ευρωπαϊκό επίπεδο, συμμετέχουμε στο EU Beating Cancer Plan και στην πρωτοβουλία για το
European Health Data Space, καθώς η χρήση και αξιοποίηση των δεδομένων στον τομέα του
καρκίνου είναι στο επίκεντρο του ενδιαφέροντος», σημείωσε ο κ. Κωτσιόπουλος,
υπενθυμίζοντας και την επικείμενη έναρξη του προγράμματος Νοσοκομείο στο Σπίτι, που
περιλαμβάνει μεταξύ άλλων και το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς «ΟΙΚΟΘΕΝ», με πρωτοβουλία του Γενικού-Αντικαρκινικού
Νοσοκομείου Αθηνών «Άγιος Σάββας».
Στο θέμα της ανάγκης προτεραιοποίησης της προληπτικής ιατρικής εστίασε κατά την
τοποθέτησή της η Γενική Γραμματέας Δημόσιας Υγείας του Υπουργείου Υγείας, Ειρήνη
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Αγαπηδάκη, λέγοντας ότι «Η χώρα μας για πολλά χρόνια υπήρξε εξαιρετικά αδύναμη - έως και
απούσα θα έλεγε κανείς - από τον ευρωπαϊκό χάρτη των προγραμμάτων προσυμπτωματικού
ελέγχου. Πλέον, αφήνουμε πίσω μας το παρελθόν και μπαίνουμε σταδιακά σε μια εποχή κατά
την οποία υλοποιείται η μεγαλύτερη επένδυση που έχει γίνει στη χώρα μας, εδώ και 40 χρόνια,
στο πεδίο της πρόληψης των κυριότερων χρόνιων νοσημάτων. Συνεργαζόμαστε ήδη με την
Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων Δημόσιας Υγείας για την κατάρτιση του καταλόγου Δεικτών
Ποιότητας για τις παρεχόμενες υπηρεσίες, προκειμένου να περάσουμε στην επόμενη ημέρα
της πρόληψης και αντιμετώπισης, αρχικά του καρκίνου του μαστού».
Η Νίκη Τσούμα, Πρόεδρος Δ.Σ. και Διευθύνουσα Σύμβουλος της Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
Κοινωνικής Ασφάλισης (ΗΔΙΚΑ Α.Ε.) αναφέρθηκε εκτενέστερα στο θέμα της διεύρυνσης των
ηλεκτρονικών υπηρεσιών υγείας μέσω του προγράμματος για τον ψηφιακό μετασχηματισμό
της διαχείρισης της περίθαλψης ογκολογικών ασθενών, σημειώνοντας ότι «το πρόγραμμα
περιλαμβάνει τρεις βασικές παρεμβάσεις: α) το Εθνικό Μητρώο Νεοπλασματικών Νοσημάτων,
το οποίο θα αποτελέσει το κεντρικό σημείο καταγραφής όλων των ασθενών με συμπαγή και
αιματολογικά νεοπλασματικά νοσήματα, β) Το Ογκολογικό Πληροφοριακό Σύστημα για 12
Νοσοκομεία που περιλαμβάνει την προμήθεια, εγκατάσταση και συντήρηση ενός ενιαίου
Πληροφοριακού Συστήματος για την υποστήριξη των ογκολογικών και αιματολογικών ασθενών
και γ) τις εφαρμογές υποστήριξης ασθενών, με στόχο τη συνεχή υποστήριξή τους, την
αναβάθμιση της παρεχόμενης φροντίδας και τελικά τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
Ο Γιώργος Κουρέπης, Principal στην εταιρεία Deloitte παρουσίασε μία ανάλυση σχετικά με τις
τάσεις του κλάδου της Υγείας στην Ελλάδα. Σύμφωνα με τα συμπεράσματα της ανάλυσης, το
περιβάλλον στη χώρα μας διαμορφώνεται γύρω από τις απαιτήσεις του νέου «χρήστη
υπηρεσιών υγείας», του πολίτη/ασθενή, που αναμένει πλέον αναβαθμισμένες εμπειρίες με
βασικά χαρακτηριστικά την προσωποποίηση, την άνεση, την ταχύτητα και την αμεσότητα στην
παροχή υπηρεσιών υγείας. Σημειώθηκε επίσης, πώς η εξωνοσοκομειακή φροντίδα
αναδεικνύεται όλο και περισσότερο ως ο επικρατέστερος τρόπος παροχής υπηρεσιών υγείας,
με την ψηφιακή και απομακρυσμένη φροντίδα να εξασφαλίζει αυξημένη πρόσβαση στον
πληθυσμό. Το νέο μοντέλο υγείας θα βασίζεται στην ψηφιοποίηση και τη συνδεσιμότητα,
υιοθετώντας μια ολιστική αντίληψη της υγείας με επίκεντρο τις ανάγκες του ανθρώπου.
Τονίστηκε, τέλος, ότι ο συνδυασμός των δεδομένων που θα συλλέγονται μέσω του
Ηλεκτρονικού Φακέλου Υγείας, αλλά και από άλλες (διασυνδεδεμένες) πηγές, θα προσφέρουν
μια καλύτερη βάση για τη λήψη κλινικών αποφάσεων, αποτελώντας ένα ακόμα σημαντικό
εργαλείο στη διάθεση των επαγγελματιών υγείας.
Λαμβάνοντας το λόγο ο Κώστας Αθανασάκης, Επίκουρος Καθηγητής Οικονομικών της Υγείας
και Αξιολόγησης Τεχνολογιών Υγείας στο Τμήμα Πολιτικών Δημόσιας Υγείας της Σχολής
Δημόσιας Υγείας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, τόνισε ότι υπάρχουν δύο βασικές έννοιες
που διέπουν τη φροντίδα υγείας: η αβεβαιότητα και η πληροφορία. «Η αβεβαιότητα διέπει
όλους μας - πρωτίστως τον πάσχοντα, αλλά και τον θεράποντα - και τα συστήματα υγείας είναι
οργανωμένα ακριβώς με στόχο τη διαχείριση της αβεβαιότητας. Οι πληροφορίες για την υγεία
και τη χρήση υπηρεσιών είναι πλέον πολύ σύνθετες και απαιτούν “ μετάφραση” από έναν
ειδικό. Σήμερα αλληλεπιδρούμε με ασθενείς οι οποίοι δεν είναι πια ίδιοι: έχουν περισσότερες
δυνατότητες εκπαίδευσης, γνώσεις για τη νόσο και δυνατότητες συμμετοχής στις ρυθμιστικές
διαδικασίες του συστήματος. Την ίδια στιγμή παρατηρείται ότι τα στοιχεία της αξίας της
παρεχόμενης φροντίδας εκλαμβάνονται διαφορετικά από τους ασθενείς και τους ιατρούς τους,
γεγονός που καθιστά τις πρακτικές συναντίληψης και από κοινού λήψης της απόφασης στη
φροντίδα κάτι περισσότερο από απαραίτητες για το μέλλον».
Από την πλευρά του ο Ιωάννης Μπουκοβίνας, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιστημονικός
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Υπεύθυνος Ογκολογικής Μονάδος «Βιοκλινική» Θεσσαλονίκης, σημείωσε ότι «θα πρέπει να
αντιληφθούμε το ρόλο του ογκολόγου σε συνάρτηση με τον χρήστη υγείας. Θα πρέπει να
μεριμνήσουμε ώστε οι άνθρωποι να παραμένουν υγιείς και όχι ασθενείς εγκαινιάζοντας μία νέα
εποχή που προτάσσει τον προληπτικό έλεγχο.  Είναι, επίσης, απαραίτητο η διάγνωση να
συμπεριλαμβάνει όλες τις επιμέρους παραμέτρους -  από τις απεικονιστικές μεθόδους μέχρι το
μοριακό έλεγχο - και ο ασθενής να λαμβάνει την κατάλληλη καθοδήγηση και σωστή
κατεύθυνση. Για να επιτευχθεί αυτό απαιτείται  συνεργασία με πολλές πρωτοβάθμιες δομές και
δίκτυα και όλο το εύρος των επιστημόνων και ειδικοτήτων του οικοσυστήματος, όπως για
παράδειγμα οι νοσηλευτές». Κλείνοντας ο κ. Μπουκοβίνας επισήμανε ότι «για να μπορέσουμε
να πετύχουμε ένα βιώσιμο σύστημα υγείας, δεν θα πρέπει πια να συζητάμε το πόσα
ξοδεύουμε για την υγεία, αλλά η συζήτηση να εστιάσει στο τι αποτελεί πραγματική επένδυση.
Να εξετάσουμε δηλαδή πόσο μπορεί να ενισχυθεί το Ακαθάριστο Εθνικό Προϊόν επενδύοντας
στην υγεία».    
Ο  Μιχάλης Νικολάου, Παθολόγος Ογκολόγος, Επιμελητής A’ της Α' Παθολογικής -
Ογκολογικής Κλινικής του ΓΑΟΝΑ «Άγιος Σάββας» και Ειδικός Γραμματέας της ΕΟΠΕ,
σχολιάζοντας πώς μπορούν να γίνουν πράξεις κάποιες μεγάλες ιδέες, επεσήμανε ότι πολλές
φορές οι σημαντικές θετικές εξελίξεις έρχονται μετά από κάποιο άσχημο γεγονός. «Ζούμε σε
ένα κόσμο που αλλάζει και πάντα άλλαζε, απλά εμείς δεν θέλαμε να το αντιληφθούμε. Πρέπει
να εκμεταλλευτούμε τα διδάγματα της πανδημίας COVID και να συνεχίσουμε να
αναγνωρίζουμε τα οφέλη και τις ευκαιρίες που πηγάζουν από την ψηφιοποίηση. Αξίζει να
πειραματιστούμε, να δείξουμε συνέπεια και αφοσίωση και να μη δειλιάζουμε σε ό,τι νέο κρύβει
το μέλλον. Οι άνθρωποι πλέον - δεδομένου ότι ζουν περισσότερο και πολλές άλλες νόσοι ήδη
θεραπεύονται αποτελεσματικά - νομοτελειακά θα εκτεθούν στον καρκίνο, που είναι μια νόσος
ηλικιοεξαρτώμενη. Συνεπώς, πρέπει ως Πολιτεία να δημιουργήσουμε τις υποδομές και τις
κατάλληλες συνθήκες που θα μπορούν να αντιμετωπίσουν τις ανάγκες του ογκολογικού
ασθενή και του συστήματος υγείας τώρα και στο μέλλον, μια φιλοσοφία στην οποία βασίζεται
και το πρόγραμμα “ ΟΙΚΟΘΕΝ”, το πρότυπο πρόγραμμα κατ’ οίκον χορήγησης θεραπειών σε
ογκολογικούς ασθενείς που εμπνευστήκαμε στο νοσοκομείο μας και συν-δημιουργήσαμε με
την Roche Hellas». 
Τη δέσμευση της Roche Hellas απέναντι στους ασθενείς στην Ελλάδα, μετέφερε η Αγγελική
Αγγέλη, Chief Portfolio Value Officer της Roche Hellas, τονίζοντας ότι η εταιρεία φιλοδοξεί να
συμβάλλει ενεργά σε έναν ευρύ διάλογο για το μετασχηματισμό που συντελείται στο χώρο της
υγείας και για το πώς όλοι οι εμπλεκόμενοι στο οικοσύστημα υγείας μπορούν να
επαναπροσδιορίσουν το ρόλο τους και να ανταποκριθούν στις νέες ανάγκες. «Τα τελευταία
χρόνια, ο χώρος της υγείας μετασχηματίζεται διεθνώς, δημιουργώντας ευκαιρίες αλλά και
προκλήσεις. Ειδικότερα για την ογκολογία, θα πρέπει να προαχθεί η ολιστική διαχείριση της
νόσου και είναι πρωταρχικής σημασίας για την Ελλάδα να καταρτίσει ένα Εθνικό Σχέδιο
Δράσης για τον Καρκίνο. Εξίσου σημαντικό είναι να διασφαλίσουμε την έγκαιρη και ισότιμη
πρόσβαση των ασθενών στην κατάλληλη θεραπευτική αγωγή, αλλά και τον εξορθολογισμό
των οικονομικών της υγείας, που αποτελεί τη βάση για ένα βιώσιμο σύστημα να
εξασφαλίσουμε μακροπρόθεσμες λύσεις», συμπλήρωσε.
Η κα. Αγγέλη, τέλος, περιέγραψε το πλαίσιο των πρωτοβουλιών της εταιρείας Roche Hellas
που εστιάζουν στον ογκολογικό ασθενή, τονίζοντας ότι «στη Roche θέλουμε να
συνδιαμορφώσουμε περισσότερες λύσεις που προσδίδουν αξία στην ολιστική διαχείριση του
ογκολογικού ασθενή στην Ελλάδα. Δεν μπορούμε όμως να πετύχουμε το στόχο αυτό χωρίς
συνεργασία και συνένωση δυνάμεων όλων των εταίρων του συστήματος υγείας. Ως
φαρμακευτική εταιρεία στεκόμαστε δίπλα τους για να κατανοήσουμε καλύτερα τις ανάγκες του
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ογκολογικού οικοσυστήματος και να συμβάλουμε από πλευράς μας στην αποτελεσματική
αντιμετώπιση της νόσου, την αναβάθμιση των υπηρεσιών υγείας που παρέχονται στους
ασθενείς και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής τους».
Λεπτομέρειες στη συνδρομητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευματικά δικαιώματα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
Tweets από ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Σε υψηλό επίπεδο υπογραφή Συμφωνίας Συνεργασίας του ΠΑΔΑ με το Πανεπιστήμιο

της Σαγκάης TCM

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε υψηλό επίπεδο υπογραφή Συμφωνίας Συνεργασίας του ΠΑΔΑ με το Πανεπιστήμιο της
Σαγκάης TCM
Σε υψηλό επίπεδο, στο Υπουργείο Εξωτερικών, στο πλαίσιο της συνάντησης του
Αντιπροέδρου της Ελληνικής Κυβέρνησης Παναγιώτη Πικραμένου με την Αντιπρόεδρο και
Μέλος του Κρατικού Συμβουλίου της Λαϊκής Δημοκρατίας της Κίνας, Sun Chunlan, παρουσία
των Υπουργών Παιδείας Νίκης Κεραμέως Huai Jinpeng, όπως και και των Υπουργών
Αθλητισμού Ελλάδας Λευτέρη Αυγενάκη και Κίνας Gao Zhidan υπεγράφη συμφωνία
συνεργασίας μεταξύ του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής και του Πανεπιστημίου της Σαγκάης
(Traditional Chinese Medicine) για την Ίδρυση Ινστιτούτου Κομφούκιου στο ΠΑΔΑ.
Το κείμενο της Συμφωνίας υπέγραψαν ο Πρύτανης του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής
Καθηγητής Παναγιώτης Ε. Καλδής και εκ μέρους του Πανεπιστημίου της Σαγκάης (TCΜ) ο
Secretary Cao Xikang. 
Ακολούθησε τα Φοιτητικά Νέα και στο Viber! Πατήστε εδώ για να μπείτε στην ομάδα μας!
Ακόμη, μην ξεχνάς να επισκέπτεσαι καθημερινά τα Φοιτητικά Νέα πατώντας
www.foititikanea.gr για να μην σου ξεφεύγει κανένα νέο.
Από το Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής παρευρέθηκαν, επίσης, η Κοσμήτορας της Σχολής
Επιστημών Υγείας και Πρόνοιας Καθηγήτρια Βασιλική Κεφαλά, ο Επιστημονικός Υπεύθυνος
του Ινστιτούτου Καθηγητής του Τμήματος Φυσικοθεραπείας Γεώργιος Γεωργούδης, καθώς και
ο Αναπληρωτής Καθηγητής Αριστείδης Κοντογεώργης, Υπεύθυνος για τις Ακαδημαϊκές Σχέσεις
Ελλάδος-Κίνας.
Το Ινστιτούτο Κομφούκιου αποτελεί επίσημο μηχανισμό στήριξης των εκπαιδευτικών
συνεργασιών μεταξύ ακαδημαϊκών ιδρυμάτων της Κίνας και του υπόλοιπου κόσμου, που έχει
ως στόχο την υποστήριξη πολιτιστικών, και εκπαιδευτικών δράσεων. 
Στο Ινστιτούτο Κομφούκιου που ιδρύεται στο ΠΑΔΑ προγραμματίζονται δράσεις που αφορούν
την εκμάθηση της κινεζικής γλώσσας και του πολιτισμού, όπως και την εξειδικευμένη
εκπαίδευση σε προπτυχιακό, μεταπτυχιακό επίπεδο και δια βίου, εκπαιδευτικά ταξίδια,
summer schools, σεμινάρια, συνέδρια κλπ..
Ειδικότερα θέματα, που έχουν προγραμματισθεί αφορούν την εκπαίδευση επαγγελματιών
υγείας στον Βιοϊατρικό και Παραδοσιακό Βελονισμό, σε θέματα θεραπευτικής άσκησης όπως
Qipong και TaiChi, σε χειροθεραπευτική Tuiana, και σε κλινική εφαρμογή τεχνικών που
ανήκουν στις συμπληρωματικές θεραπείες συνδυάζοντας της αρχές της Ιατρικής Επιστήμης
σύμφωνα με τη Δυτική προσέγγιση αλλά και την Παραδοσιακή Κινεζική Ιατρική. 
Εκ μέρους του Πανεπιστημίου της Σαγκάης (TCΜ) απονεμήθηκαν οι τίτλοι του Επισκέπτη
Καθηγητή (Guest Professor) στον Πρύτανη του ΠΑΔΑ Καθηγητή Παναγιώτη Ε. Καλδή και στον
Καθηγητή Γεώργιο Γεωργούδη.
Φοιτητικά Νέα/Foititikanea.gr
 

https://www.foititikanea.gr/%CF%80%CE%B1%CE%BD%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B9%CE%B1/%CF%80%CE%B1%CE%BD%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B9%CE%BF-%CE%B4%CF%85%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82-%CE%B1%CF%84%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82/28533-%CF%83%CE%B5-%CF%85%CF%88%CE%B7%CE%BB%CF%8C-%CE%B5%CF%80%CE%AF%CF%80%CE%B5%CE%B4%CE%BF-%CF%85%CF%80%CE%BF%CE%B3%CF%81%CE%B1%CF%86%CE%AE-%CF%83%CF%85%CE%BC%CF%86%CF%89%CE%BD%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CF%83%CF%85%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%B3%CE%B1%CF%83%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%80%CE%B1%CE%B4%CE%B1-%CE%BC%CE%B5-%CF%84%CE%BF-%CF%80%CE%B1%CE%BD%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B9%CE%BF-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CF%83%CE%B1%CE%B3%CE%BA%CE%AC%CE%B7%CF%82-tcm?tmpl=component_print&print=1&layou
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Ξεκινά ο Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός Ψηφιακής Φωτογραφίας

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Η καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023.
Radar Team
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμό Ψηφιακής Φωτογραφίας -εγκεκριμένο από το Υπουργείο
Παιδείας- διοργανώνει και φέτος η Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία, συνεχίζοντας μια πολυετή
προσπάθεια για ευαισθητοποίηση και ενημέρωση των μαθητών για το κάπνισμα, το παθητικό
κάπνισμα και τις πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομο και την κοινωνία. Ο διαγωνισμός κάθε
χρόνο πραγματοποιείται με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κατά του Καπνίσματος (31 Μαΐου).
Κύριος στόχος του διαγωνισμού είναι η ενεργός συμμετοχή μαθητών Δημοτικών σχολείων και
η ανάδειξη πολλαπλών μηνυμάτων κατά του καπνίσματος, έχοντας ως μέσο την καλλιτεχνική
δημιουργία. Με αυτόν τον τρόπο επιδιώκεται να προφυλαχτούν τα παιδιά -από μικρή ηλικία-
τόσο από τη βλαβερή συνήθεια του καπνίσματος όσο και από το παθητικό κάπνισμα.
Ένας ακόμη στόχος είναι να ευαισθητοποιήσουν τους μεγαλύτερους για ένα μείζον κοινωνικό
πρόβλημα, με ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομικό σύστημα.
Οι φωτογραφίες των μαθητών θα μπορούν να αποτυπωθούν από όποιο μέσο θελήσουν, π.χ.
ψηφιακή φωτογραφική μηχανή, κινητό τηλέφωνο, tablet κ.ά.
Τα δημοτικά σχολεία μπορούν να στέλνουν το ενδιαφέρον τους για συμμετοχή στο διαγωνισμό
με ένα απλό email στο [email protected] μέχρι τις 31 Μαρτίου 2023.
Με την αποστολή ενδιαφέροντος, θα στέλνεται απαντητικό email μαζί με την προκήρυξη του
διαγωνισμού και τις λεπτομέρειές του, καθώς και μία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να
συμπληρωθεί από το σχολείο και τον κηδεμόνα κάθε συμμετέχοντα μαθητή και να αποσταλεί
μαζί με το έργο του.
Η καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023. Τα
έργα θα αποστέλλονται σε ψηφιακή μορφή και μόνο στο [email protected]
Ο διαγωνισμός έχει την υποστήριξη του Τμήματος Φωτογραφίας και Οπτικοακουστικών
Τεχνών του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, καθώς δύο καθηγητές του τμήματος συμμετέχουν
στην κριτική επιτροπή. Στις τρεις καλύτερες επιλεγμένες φωτογραφίες θα δοθεί ως έπαθλο
χρηματικό ποσό, ενώ θα δοθούν έπαινοι σε όλους τους συμμετέχοντες. Μετά το τέλος του
διαγωνισμού και σε ημερομηνία που θα ανακοινωθεί πολύ σύντομα, θα πραγματοποιηθεί
εκδήλωση βράβευσης όλων των μαθητών, των εκπαιδευτικών και των σχολείων που θα
συμμετάσχουν στον διαγωνισμό.
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση μπορείτε να επικοινωνήσετε στο [email protected] ή στο
τηλέφωνο 2107258006.
Διαβάστε περισσότερα
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Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία: Μαθητικός Διαγωνισμός «Για μια Ζωή χωρίς

Κάπνισμα»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
από HS Team
Με στόχο την ευαισθητοποίηση για το κάπνισμα η ανακοινώνει τον ετήσιο μαθητικό
διαγωνισμό φωτογραφίας. Ο Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός Ψηφιακής Φωτογραφίας
έχει σκοπό να κινητοποιήσει μικρούς και μεγάλους ώστε να προστατεύονται από τη βλαπτική
συνήθεια. Επιδίωξη είναι οι μαθητές να αφυπνιστούν για το κάπνισμα, το παθητικό κάπνισμα
και τις πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομο και την κοινωνία. Η διοργάνωση του διαγωνισμού
υλοποιείται με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κατά του Καπνίσματος (31 Μαΐου). Μέσα από
τον διαγωνισμό και την καλλιτεχνική έκφραση οι συμμετέχοντες θα μπορέσουν να στείλουν
μηνύματα και ταυτόχρονα θα ενεργοποιηθούν ώστε να προφυλαχτούν τα παιδιά τόσο από τη
βλαβερή συνήθεια του καπνίσματος όσο και από το παθητικό κάπνισμα. Με τη δική τους
κίνηση θα παραδειγματίσουν τους μεγαλύτερους για ένα μείζον κοινωνικό πρόβλημα, με
ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομικό σύστημα. Οι φωτογραφίες
των μαθητών θα μπορούν να αποτυπωθούν από όποιο μέσο θελήσουν, π.χ. ψηφιακή
φωτογραφική μηχανή, κινητό τηλέφωνο, tablet κ.ά. Τα δημοτικά σχολεία μπορούν να στέλνουν
το ενδιαφέρον τους για συμμετοχή στο διαγωνισμό με ένα απλό email στο μέχρι τις 31 Μαρτίου
2023. Τα σχολεία θα λαμβάνουν απαντητικό email μαζί με την προκήρυξη του διαγωνισμού και
τις λεπτομέρειές του, καθώς και μία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να συμπληρωθεί από το
σχολείο και τον κηδεμόνα κάθε συμμετέχοντα μαθητή και να αποσταλεί μαζί με το έργο του. Η
καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων έχει οριστεί στις 2 Μαΐου
2023. Τα έργα θα αποστέλλονται σε ψηφιακή μορφή και μόνο στο Αξίζει να αναφερθεί πως ο
διαγωνισμός στηρίζεται από το Τμήμα Φωτογραφίας και Οπτικοακουστικών Τεχνών του
Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, καθώς δύο καθηγητές του τμήματος συμμετέχουν στην κριτική
επιτροπή. Στις τρεις καλύτερες επιλεγμένες φωτογραφίες θα δοθεί ως έπαθλο χρηματικό ποσό,
ενώ θα δοθούν έπαινοι σε όλους τους συμμετέχοντες. Μετά το τέλος του διαγωνισμού και σε
ημερομηνία που θα ανακοινωθεί πολύ σύντομα, θα πραγματοποιηθεί εκδήλωση βράβευσης
όλων των μαθητών, των εκπαιδευτικών και των σχολείων που θα συμμετάσχουν στον
διαγωνισμό.
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Το σχέδιο της Περιφέρειας Αττικής για το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α. Τρίτσης»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τον νέο σχεδιασμό του μητροπολιτικού πάρκου «Αντώνης Τρίτσης», στη δυτική Αθήνα,
παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής, Γιώργος Πατούλης. 
Στο πλαίσιο ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου, καθώς και η
έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων. 
Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το Πανεπιστήμιο
Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε δίμηνη
διαβούλευση, προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις τους οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής. 
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin'sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit'sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα. 
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 - 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας», σημείωσε.Ο περιφερειάρχης
αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το πάρκο σε οκτώ ζώνες
παρέμβασης: 
1. ΖΩΝΗ ΚΑΝΑΛΙΟΥ - ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
2. ΖΩΝΗ ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ - ΖΩΝΗ ΤΡΕΝΟΥ
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να διατρέχει την
περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής πάρκου,
αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου τριάντα χρόνια,
την λειτουργία του.
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3. ΖΩΝΗ ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά.
4. ΖΩΝΗ ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Θα μετατραπεί σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων.
5. ΖΩΝΗ ΔΑΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά «πόδια» που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα. Προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
6. ΖΩΝΗ ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Στόχος είναι η αξιοποίησή τους και η μετατροπή
της Οθωνικής αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης.
7. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
8. ΖΩΝΗ ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ
Νοτιοδυτικά του πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου, όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
Χαιρετισμό πραγματοποίησαν μεταξύ άλλων, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου
Αθηνών,  Σπ. Κίντζιος, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Δ. Αττικής Π. Καλδής, η πρόεδρος του
Φορέα Διαχείρισης και διδάκτωρ του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών Σ. Μαυρίκου, ο
δήμαρχος Αγίων Αναργύρων Καματερού Στ. Τσίρμπας, ο Μητροπολίτης Ιλίου, Αχαρνών και
Πετρουπόλεως κ. Αθηναγόρας και ο αντιδήμαρχος Ιλίου Φ. Μαρκόπουλος, ο οποίος
εκπροσώπησε τον δήμαρχο Ν. Ζενέτο, κ.α. 
 
 
ΑΠΕ ΜΠΕ
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Φοιτητούπολη στα Άνω Λιόσια

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τα Ανω Λιόσια θα γίνουν φοιτητούπολη, καθώς στο Πάρκο Πόλης εκτός από τις εστίες του
Γεωπονικού Πανεπιστημ ίου Αθηνών έχει δρομ ολογηθεί η ανέγερση εστιών για τους φοιτητές
του Πανεπιστημ ίου Δυτικής Αττικής.
Τα Ανω Λιόσια θα μ ετατραπούν σε φοιτητούπολη, παίρνοντας θέση δίπλα
στην Πανεπιστημ ιούπολη και στην Πολυτεχνειούπολη του Ζωγράφου, όπου ήδη υπάρχουν
εστίες. Στην περιοχή της Δυτικής Αττικής θα δημ ιουργηθούν φοιτητικές εστίες για δύο μ εγάλα
πανεπιστήμ ια της χώρας, αλλάζοντας την κοινωνική σύνθεση των κατοίκων της περιοχής,
φέρνοντας νεανικό αέρα και δημ ιουργώντας συνθήκες για οικονομ ική ανάπτυξη.
Ειδικότερα, την Τετάρτη (22/2) ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημ ίου Αθηνών Σπύρος
Κίντζιος υποδέχτηκε στην πρυτανεία του ιδρύμ ατος τον δήμ αρχο Φυλής, Χρήστο Παππού, για
τη δημ οσιοποίηση της συμ φωνίας τους για τη δημ ιουργία φοιτητικής εστίας στο Πάρκο Πόλης
του Δήμ ου Φυλής. Με δεδομ ένο ότι το πανεπιστήμ ιο ήθελε να δώσει λύση στο αίτημ α για στέγη
στους φοιτητές του, αναζητώντας τα απαραίτητα χρημ ατοδοτικά εργαλεία, η προεργασία μ ε τον
Δήμ ο Φυλής είχε ξεκινήσει εδώ και καιρό.
Καθώς, σύμ φωνα μ ε πληροφορίες της «Κ», έγιναν οι απαραίτητες συζητήσεις μ ε την τοπική
αυτοδιοίκηση και τα υπουργεία Παιδείας και Ανάπτυξης, προχώρησε η συμ φωνία του
Γεωπονικού, του τρίτου κατά σειράν αρχαιότητας πανεπιστημ ιακού ιδρύμ ατος της Ελλάδας
μ ετά το Παν. Αθηνών και το ΕΜΠ, μ ε τον δήμ ο. Ο πρύτανης κ. Κίντζιος δήλωσε στην «Κ» ότι
«μ ε την κατασκευή μ ιας φοιτητικής εστίας υλοποιείται ένας στόχος δεκαετιών για το ίδρυμ ά
μ ας. Πρόκειται για νέα σελίδα για τη φοιτητική κοινότητα του Γεωπονικού Πανεπιστημ ίου, το
οποίο ιδρύθηκε το 1920 στην περιοχή του Βοτανικού».
Τα Ανω Λιόσια θα γίνουν φοιτητούπολη, καθώς στο Πάρκο Πόλης εκτός από τις εστίες του
Γεωπονικού έχει δρομ ολογηθεί η ανέγερση εστιών για τους φοιτητές του Παν. Δυτικής Αττικής.
Οπως ανέφερε χθες στην «Κ» ο κ. Παππούς, το έργο αυτό έχει εγκριθεί από την κυβερνητική
επιτροπή και το επόμ ενο βήμ α είναι η διενέργεια διαγωνισμ ών. Το έργο θα κατασκευαστεί μ ε
σύμ πραξη ιδιωτικού και δημ όσιου τομ έα. Η φοιτητική εστία του ΠΑΔΑ θα έχει δυναμ ικότητα
1.100 κλινών.
Η δυναμ ικότητα της εστίας του Γεωπονικού θα αποφασιστεί από τη Σύγκλητο του ιδρύμ ατος.
«Θα αλλάξει η ανθρωπογεωγραφία της περιοχής. Η παρουσία των φοιτητών θα προσφέρει
στην οικονομ ική δραστηριότητα, και κατ’ επέκταση ανάπτυξη, του δήμ ου μ ας», τόνισε χθες
στην «Κ» ο κ. Παππούς.
Διαβάστε ακόμ η:
Πηγή: kathimerini
Πηγή εικόνας: Intime
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Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός της Ελληνικής Καρδιολογικής Εταιρείας «Για μια

Ζωή χωρίς Κάπνισμα»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κύριος στόχος του διαγωνισμού είναι η ενεργός συμμετοχή μαθητών Δημοτικών σχολείων και
η ανάδειξη πολλαπλών μηνυμάτων κατά του καπνίσματος, έχοντας ως μέσο την καλλιτεχνική
δημιουργία.
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμό Ψηφιακής Φωτογραφίας -εγκεκριμένο από το Υπουργείο
Παιδείας- διοργανώνει και φέτος η Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία, συνεχίζοντας μια πολυετή
προσπάθεια για ευαισθητοποίηση και ενημέρωση των μαθητών για το κάπνισμα, το παθητικό
κάπνισμα και τις πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομο και την κοινωνία. Ο διαγωνισμός κάθε
χρόνο πραγματοποιείται με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κατά του Καπνίσματος (31 Μαΐου).
Κύριος στόχος του διαγωνισμού είναι η ενεργός συμμετοχή μαθητών Δημοτικών σχολείων και
η ανάδειξη πολλαπλών μηνυμάτων κατά του καπνίσματος, έχοντας ως μέσο την καλλιτεχνική
δημιουργία. Με αυτόν τον τρόπο επιδιώκεται να προφυλαχτούν τα παιδιά -από μικρή ηλικία-
τόσο από τη βλαβερή συνήθεια του καπνίσματος όσο και από το παθητικό κάπνισμα.
Ένας ακόμη στόχος είναι να ευαισθητοποιήσουν τους μεγαλύτερους για ένα μείζον κοινωνικό
πρόβλημα, με ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομικό σύστημα.
Οι φωτογραφίες των μαθητών θα μπορούν να αποτυπωθούν από όποιο μέσο θελήσουν, π.χ.
ψηφιακή φωτογραφική μηχανή, κινητό τηλέφωνο, tablet κ.ά.
Τα δημοτικά σχολεία μπορούν να στέλνουν το ενδιαφέρον τους για συμμετοχή στο διαγωνισμό
με ένα απλό email στο [email protected]  μέχρι τις 31 Μαρτίου 2023. 
Με την αποστολή ενδιαφέροντος, θα στέλνεται απαντητικό email μαζί με την προκήρυξη του
διαγωνισμού και τις λεπτομέρειές του, καθώς και μία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να
συμπληρωθεί από το σχολείο και τον κηδεμόνα κάθε συμμετέχοντα μαθητή και να αποσταλεί
μαζί με το έργο του.
Η καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023. Τα
έργα θα αποστέλλονται σε ψηφιακή μορφή και μόνο στο [email protected]
Ο διαγωνισμός έχει την υποστήριξη του Τμήματος Φωτογραφίας και Οπτικοακουστικών
Τεχνών του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, καθώς δύο καθηγητές του τμήματος συμμετέχουν
στην κριτική επιτροπή. Στις τρεις καλύτερες επιλεγμένες φωτογραφίες θα δοθεί ως έπαθλο
χρηματικό ποσό, ενώ θα δοθούν έπαινοι σε όλους τους συμμετέχοντες. Μετά το τέλος του
διαγωνισμού και σε ημερομηνία που θα ανακοινωθεί πολύ σύντομα, θα πραγματοποιηθεί
εκδήλωση βράβευσης όλων των μαθητών, των εκπαιδευτικών και των σχολείων που θα
συμμετάσχουν στον διαγωνισμό.
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση μπορείτε να επικοινωνήσετε στο [email protected] ή στο
τηλέφωνο 2107258006.
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Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός της Ελληνικής Καρδιολογικής Εταιρείας «Για μια

Ζωή χωρίς Κάπνισμα»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμ ό Ψηφιακής Φωτογραφίας -εγκεκριμ ένο από το Υπουργείο
Παιδείας- διοργανώνει και φέτος η Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία, συνεχίζοντας μ ια πολυετή
προσπάθεια για ευαισθητοποίηση και ενημ έρωση των μ αθητών για το κάπνισμ α, το παθητικό
κάπνισμ α και τις πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομ ο και την κοινωνία. Ο διαγωνισμ ός κάθε
χρόνο πραγμ ατοποιείται μ ε αφορμ ή την Παγκόσμ ια Ημ έρα Κατά του Καπνίσμ ατος (31 Μαΐου).
Κύριος στόχος του διαγωνισμ ού είναι η ενεργός συμ μ ετοχή μ αθητών Δημ οτικών σχολείων και
η ανάδειξη πολλαπλών μ ηνυμ άτων κατά του καπνίσμ ατος, έχοντας ως μ έσο την καλλιτεχνική
δημ ιουργία. Με αυτόν τον τρόπο επιδιώκεται να προφυλαχτούν τα παιδιά -από μ ικρή ηλικία-
τόσο από τη βλαβερή συνήθεια του καπνίσμ ατος όσο και από το παθητικό κάπνισμ α. 
Ένας ακόμ η στόχος είναι να ευαισθητοποιήσουν τους μ εγαλύτερους για ένα μ είζον κοινωνικό
πρόβλημ α, μ ε ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομ ικό σύστημ α.
Οι φωτογραφίες των μ αθητών θα μ πορούν να αποτυπωθούν από όποιο μ έσο θελήσουν, π.χ.
ψηφιακή φωτογραφική μ ηχανή, κινητό τηλέφωνο, tablet κ.ά.
Τα δημ οτικά σχολεία μ πορούν να στέλνουν το ενδιαφέρον τους για συμ μ ετοχή στο διαγωνισμ ό
μ ε ένα απλό email στο lignos@hcs.gr μ έχρι τις 31 Μαρτίου 2023.  
Με την αποστολή ενδιαφέροντος, θα στέλνεται απαντητικό email μ αζί μ ε την προκήρυξη του
διαγωνισμ ού και τις λεπτομ έρειές του, καθώς και μ ία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να
συμ πληρωθεί από το σχολείο και τον κηδεμ όνα κάθε συμ μ ετέχοντα μ αθητή και να αποσταλεί
μ αζί μ ε το έργο του. 
Η καταληκτική ημ ερομ ηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023. Τα
έργα θα αποστέλλονται σε ψηφιακή μ ορφή και μ όνο στο lignos@hcs.gr. 
Ο διαγωνισμ ός έχει την υποστήριξη του Τμ ήμ ατος Φωτογραφίας και Οπτικοακουστικών
Τεχνών του Πανεπιστημ ίου Δυτικής Αττικής, καθώς δύο καθηγητές του τμ ήμ ατος συμ μ ετέχουν
στην κριτική επιτροπή. Στις τρεις καλύτερες επιλεγμ ένες φωτογραφίες θα δοθεί ως έπαθλο
χρημ ατικό ποσό, ενώ θα δοθούν έπαινοι σε όλους τους συμ μ ετέχοντες. Μετά το τέλος του
διαγωνισμ ού και σε ημ ερομ ηνία που θα ανακοινωθεί πολύ σύντομ α, θα πραγμ ατοποιηθεί
εκδήλωση βράβευσης όλων των μ αθητών, των εκπαιδευτικών και των σχολείων που θα
συμ μ ετάσχουν στον διαγωνισμ ό.
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση μ πορείτε να επικοινωνήσετε στο lignos@hcs.gr ή στο τηλέφωνο
2107258006.
Λεπτομ έρειες στη συνδρομ ητική σελίδα του ΑΠΕ-ΜΠΕ.
© ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ. Τα πνευμ ατικά δικαιώμ ατα ανήκουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ΑΕ.
Απαγορεύεται η αναπαραγωγή από επισκέπτες της ιστοσελίδας.
Tweets από ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός της Ελληνικής Καρδιολογικής Εταιρείας «Για μια

Ζωή χωρίς Κάπνισμα»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμό Ψηφιακής Φωτογραφίας διοργανώνει και φέτος η Ελληνική
Καρδιολογική Εταιρεία
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμό Ψηφιακής Φωτογραφίας -εγκεκριμένο από το Υπουργείο
Παιδείας- διοργανώνει και φέτος η Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία, συνεχίζοντας μια πολυετή
προσπάθεια για ευαισθητοποίηση και ενημέρωση των μαθητών για το κάπνισμα, το παθητικό
κάπνισμα και τις πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομο και την κοινωνία. Ο διαγωνισμός κάθε
χρόνο πραγματοποιείται με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κατά του Καπνίσματος (31 Μαΐου).
Κύριος στόχος του διαγωνισμού είναι η ενεργός συμμετοχή μαθητών Δημοτικών σχολείων και
η ανάδειξη πολλαπλών μηνυμάτων κατά του καπνίσματος, έχοντας ως μέσο την καλλιτεχνική
δημιουργία. Με αυτόν τον τρόπο επιδιώκεται να προφυλαχτούν τα παιδιά -από μικρή ηλικία-
τόσο από τη βλαβερή συνήθεια του καπνίσματος όσο και από το παθητικό κάπνισμα.
Ένας ακόμη στόχος είναι να ευαισθητοποιήσουν τους μεγαλύτερους για ένα μείζον κοινωνικό
πρόβλημα, με ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομικό σύστημα.
Οι φωτογραφίες των μαθητών θα μπορούν να αποτυπωθούν από όποιο μέσο θελήσουν, π.χ.
ψηφιακή φωτογραφική μηχανή, κινητό τηλέφωνο, tablet κ.ά.
Τα δημοτικά σχολεία μπορούν να στέλνουν το ενδιαφέρον τους για συμμετοχή στο διαγωνισμό
με ένα απλό email στο lignos@hcs.gr μέχρι τις 31 Μαρτίου 2023.  
Με την αποστολή ενδιαφέροντος, θα στέλνεται απαντητικό email μαζί με την προκήρυξη του
διαγωνισμού και τις λεπτομέρειές του, καθώς και μία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να
συμπληρωθεί από το σχολείο και τον κηδεμόνα κάθε συμμετέχοντα μαθητή και να αποσταλεί
μαζί με το έργο του.
Η καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023. Τα
έργα θα αποστέλλονται σε ψηφιακή μορφή και μόνο στο lignos@hcs.gr.
Ο διαγωνισμός έχει την υποστήριξη του Τμήματος Φωτογραφίας και Οπτικοακουστικών
Τεχνών του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, καθώς δύο καθηγητές του τμήματος συμμετέχουν
στην κριτική επιτροπή. Στις τρεις καλύτερες επιλεγμένες φωτογραφίες θα δοθεί ως έπαθλο
χρηματικό ποσό, ενώ θα δοθούν έπαινοι σε όλους τους συμμετέχοντες. Μετά το τέλος του
διαγωνισμού και σε ημερομηνία που θα ανακοινωθεί πολύ σύντομα, θα πραγματοποιηθεί
εκδήλωση βράβευσης όλων των μαθητών, των εκπαιδευτικών και των σχολείων που θα
συμμετάσχουν στον διαγωνισμό.
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση μπορείτε να επικοινωνήσετε στο lignos@hcs.gr ή στο τηλέφωνο
2107258006.
Ετικέτες: Ελληνική Καρδιολογική ΕταιρείαΜΑΘΗΤΙΚΟΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΣ
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Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός Ψηφιακής Φωτογραφίας για το κάπνισμα

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμό Ψηφιακής Φωτογραφίας -εγκεκριμένο από το Υπουργείο
Παιδείας- διοργανώνει και φέτος η Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία, συνεχίζοντας μια πολυετή
προσπάθεια για ευαισθητοποίηση και ενημέρωση των μαθητών για το κάπνισμα, το παθητικό
κάπνισμα και τις πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομο και την κοινωνία. Ο διαγωνισμός κάθε
χρόνο πραγματοποιείται με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κατά του Καπνίσματος (31 Μαΐου).
Κύριος στόχος του διαγωνισμού είναι η ενεργός συμμετοχή μαθητών Δημοτικών σχολείων και
η ανάδειξη πολλαπλών μηνυμάτων κατά του καπνίσματος, έχοντας ως μέσο την καλλιτεχνική
δημιουργία. Με αυτόν τον τρόπο επιδιώκεται να προφυλαχτούν τα παιδιά -από μικρή ηλικία-
τόσο από τη βλαβερή συνήθεια του καπνίσματος όσο και από το παθητικό κάπνισμα.
Ένας ακόμη στόχος είναι να ευαισθητοποιήσουν τους μεγαλύτερους για ένα μείζον κοινωνικό
πρόβλημα, με ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομικό σύστημα.
Οι φωτογραφίες των μαθητών θα μπορούν να αποτυπωθούν από όποιο μέσο θελήσουν, π.χ.
ψηφιακή φωτογραφική μηχανή, κινητό τηλέφωνο, tablet κ.ά.
Τα δημοτικά σχολεία μπορούν να στέλνουν το ενδιαφέρον τους για συμμετοχή στο διαγωνισμό
με ένα απλό email στο lignos@hcs.gr μέχρι τις 31 Μαρτίου 2023.
Με την αποστολή ενδιαφέροντος, θα στέλνεται απαντητικό email μαζί με την προκήρυξη του
διαγωνισμού και τις λεπτομέρειές του, καθώς και μία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να
συμπληρωθεί από το σχολείο και τον κηδεμόνα κάθε συμμετέχοντα μαθητή και να αποσταλεί
μαζί με το έργο του.
Η καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023. Τα
έργα θα αποστέλλονται σε ψηφιακή μορφή και μόνο στο lignos@hcs.gr.
Ο διαγωνισμός έχει την υποστήριξη του Τμήματος Φωτογραφίας και Οπτικοακουστικών
Τεχνών του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, καθώς δύο καθηγητές του τμήματος συμμετέχουν
στην κριτική επιτροπή. Στις τρεις καλύτερες επιλεγμένες φωτογραφίες θα δοθεί ως έπαθλο
χρηματικό ποσό, ενώ θα δοθούν έπαινοι σε όλους τους συμμετέχοντες. Μετά το τέλος του
διαγωνισμού και σε ημερομηνία που θα ανακοινωθεί πολύ σύντομα, θα πραγματοποιηθεί
εκδήλωση βράβευσης όλων των μαθητών, των εκπαιδευτικών και των σχολείων που θα
συμμετάσχουν στον διαγωνισμό.
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση μπορείτε να επικοινωνήσετε στο lignos@hcs.gr ή στο τηλέφωνο
2107258006.
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Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός της Ελληνικής Καρδιολογικής Εταιρείας «Για μια

Ζωή χωρίς Κάπνισμα»

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμό Ψηφιακής Φωτογραφίας -εγκεκριμένο από το Υπουργείο
Παιδείας- διοργανώνει και φέτος η Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία, συνεχίζοντας μια πολυετή
προσπάθεια για ευαισθητοποίηση και ενημέρωση των μαθητών για το κάπνισμα, το παθητικό
κάπνισμα και τις πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομο και την κοινωνία. Ο διαγωνισμός κάθε
χρόνο πραγματοποιείται με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Κατά του Καπνίσματος (31 Μαΐου).
Κύριος στόχος του διαγωνισμού είναι η ενεργός συμμετοχή μαθητών Δημοτικών σχολείων και
η ανάδειξη πολλαπλών μηνυμάτων κατά του καπνίσματος, έχοντας ως μέσο την καλλιτεχνική
δημιουργία. Με αυτόν τον τρόπο επιδιώκεται να προφυλαχτούν τα παιδιά -από μικρή ηλικία-
τόσο από τη βλαβερή συνήθεια του καπνίσματος όσο και από το παθητικό κάπνισμα.
Ένας ακόμη στόχος είναι να ευαισθητοποιήσουν τους μεγαλύτερους για ένα μείζον κοινωνικό
πρόβλημα, με ανυπολόγιστες επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομικό σύστημα.
Οι φωτογραφίες των μαθητών θα μπορούν να αποτυπωθούν από όποιο μέσο θελήσουν, π.χ.
ψηφιακή φωτογραφική μηχανή, κινητό τηλέφωνο, tablet κ.ά.
Τα δημοτικά σχολεία μπορούν να στέλνουν το ενδιαφέρον τους για συμμετοχή στο διαγωνισμό
με ένα απλό email στο lignos@hcs.gr μέχρι τις 31 Μαρτίου 2023.
Με την αποστολή ενδιαφέροντος, θα στέλνεται απαντητικό email μαζί με την προκήρυξη του
διαγωνισμού και τις λεπτομέρειές του, καθώς και μία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να
συμπληρωθεί από το σχολείο και τον κηδεμόνα κάθε συμμετέχοντα μαθητή και να αποσταλεί
μαζί με το έργο του.
Η καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023. Τα
έργα θα αποστέλλονται σε ψηφιακή μορφή και μόνο στο lignos@hcs.gr.
Ο διαγωνισμός έχει την υποστήριξη του Τμήματος Φωτογραφίας και Οπτικοακουστικών
Τεχνών του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής, καθώς δύο καθηγητές του τμήματος συμμετέχουν
στην κριτική επιτροπή. Στις τρεις καλύτερες επιλεγμένες φωτογραφίες θα δοθεί ως έπαθλο
χρηματικό ποσό, ενώ θα δοθούν έπαινοι σε όλους τους συμμετέχοντες. Μετά το τέλος του
διαγωνισμού και σε ημερομηνία που θα ανακοινωθεί πολύ σύντομα, θα πραγματοποιηθεί
εκδήλωση βράβευσης όλων των μαθητών, των εκπαιδευτικών και των σχολείων που θα
συμμετάσχουν στον διαγωνισμό.
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση μπορείτε να επικοινωνήσετε στο lignos@hcs.gr ή στο τηλέφωνο
2107258006.
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Πώ ς θα είναι το Μητροπολιτικό Πάρκο «Α. Τρίτσης» (video)

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το όραμα της Περιφέρειας Αττικής για τη δημιουργία ενός σύγχρονου Μητροπολιτικού Πάρκου
με βάση τις ευρωπαϊκές και παγκόσμιες τάσεις σε επίπεδο αειφορικού σχεδιασμού,
λειτουργικότητας, άθλησης και αναψυχής, παρουσίασε ο περιφερειάρχης Αττικής. Ο Γιώργος
Πατούλης σε ειδική ημερίδα που πραγματοποιήθηκε στο Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης», έκανε αναλυτική αναφορά στο νέο σχεδιασμό με στόχο να δημιουργηθούν οκτώ
ζώνες παρέμβασης. Στο νέο σχεδιασμό συμπράττουν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, το
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής, ενώ το πλάνο ανάπτυξης που παρουσιάστηκε θα τεθεί σε
δίμηνη διαβούλευση προκειμένου να καταθέσουν τις προτάσεις και τις παρατηρήσεις οι φορείς
και οι κάτοικοι της περιοχής.
Στο πλαίσιο της ημερίδας πραγματοποιήθηκε η παρουσίαση της μακέτας του πάρκου καθώς
και η έκθεση με τις 32 μελέτες των σπουδαστών του τμήματος Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής του
Πανεπιστημίου Δ. Αττικής. Η ημερίδα ολοκληρώθηκε με την βράβευση των τριών καλύτερων
προτάσεων.
Οι προτάσεις που διακρίθηκαν 
Το πρώτο βραβείο απέσπασε η πρόταση της ομάδας GreenRibon η οποία αποτελείται από
τους Λαρίσσα Ρούση, Νικόλαο Ρούση και Επιφανία Ζήνωνος, το δεύτερο βραβείο κέρδισε η
πρόταση της ομάδας Mandarin’sPark των Δήμητρα Γαζή και Σπύρο Σελιώτη και το τρίτο
βραβείο η ομάδα Rabbit’sTracks η οποία αποτελείται από τους Ασμάτογλου Ελέσα,
Χατζημανώλη Βασιλεία και Χαρά Τζεβελέκου. Τα βραβεία συνοδεύτηκαν από χρηματικά
έπαθλα. 
Απολογισμός πεπραγμένων
Στην ομιλία του ο κ. Πατούλης υπογράμμισε πως από το Μητροπολιτικό Πάρκο «Αντώνης
Τρίτσης» έκτασης περίπου 1.200 στρεμμάτων με σχέδιο και όραμα και μετά από μία τριετία
εντατικών προσπαθειών άφησε μια για πάντα στο παρελθόν τις εικόνες απαξίωσης και
εγκατάλειψης που το χαρακτήριζαν ως το 2020. Στη συνέχεια προσδιορίζοντας τους 3
βασικούς άξονες πάνω στους οποίους βασίστηκε ο σχεδιασμός της Περιφέρειας για τη
μεταμόρφωση του πάρκου εστίασε στην προσπάθεια εξεύρεσης χρηματοδοτήσεων, στην
προτεραιοποίηση των δράσεων αλλά και στην οργανωτική ανασυγκρότηση καθώς και στη
στελέχωση του Φορέα. «Οι επισκέπτες του κατά τη διάρκεια του Σαββατοκύριακου φτάνουν
τους 15.000 – 16.000 και δεν περιορίζονται στα όρια των γύρω Δήμων. Και αυτό είναι ήδη μια
σημαντική αναγνώριση της πετυχημένης μας προσπάθειας» σημείωσε.
Οι οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυπο Περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό Πάρκο 
Ο Περιφερειάρχης Γ. Πατούλης κατά τη διάρκεια της τοποθέτησης του αναφέρθηκε στο όραμα
για τη νέα εποχή στο πάρκο της Ζώης μας όπως το χαρακτήρισε και επισήμανε ότι σε
διάστημα 12 μηνών από σήμερα «θα έχουν γίνει σημαντικά βήματα προόδου». Στη συνέχεια
τόνισε: «πιστεύουμε στο Πάρκο «Α. Τρίτση» όχι μόνο σαν μια όαση πρασίνου και ηρεμίας,
αλλά και σαν καταλύτη παρέμβασης στις τοπικές κοινωνίες που θα συνδυάζει την αισθητική
του φυσικού περιβάλλοντος με τη βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών σε όλα τα
επίπεδα. Η στοχοθεσία μας είναι να μεταμορφωθεί το Πάρκο Τρίτση, σε Ένα Πρότυπο
Περιβαλλοντικό Πάρκο και χρειάζεται, να γίνουν ενέργειες, δράσεις, εργασίες και έργα, με
σκοπό την ανάδειξη του υπερτοπικού χαρακτήρα του πάρκου. Δεν υπάρχει σχέδιο διαχείρισης
χωρίς όραμα, αλλά και κανένα όραμα δεν μπορεί να υλοποιηθεί χωρίς συγκεκριμένα βήματα.
Για να πετύχουμε αυτούς τους στόχους πρέπει άμεσα να υλοποιηθούν μια σειρά από
συγκεκριμένες δράσεις. Μεταξύ άλλων η ενίσχυση των υφιστάμενων χρήσεων και η ένταξη
νέων χρήσεων, η εγκατάσταση ποικίλων χρήσεων με ταυτόχρονη ενίσχυση του χαρακτήρα του
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πάρκου ως κέντρο ευαισθητοποίησης για περιβαλλοντικά θέματα, και ένταξη νέων λειτουργιών,
η ανάδειξη και εκμετάλλευση των υφιστάμενων κτισμάτων, η λειτουργική και διοικητική
ενοποίηση των χώρων του πάρκου, η διαμόρφωση σύγχρονου δικτύου μεταφορών εντός του
πάρκου, η εγκατάσταση τεχνολογικά “έξυπνου” εξοπλισμού και οι αναγκαίες Φυτοτεχνικές
μελέτες με νέο σχεδιασμό».  
Ο Περιφερειάρχης αναφέρθηκε επίσης στο νέο σχεδιασμό και το στόχο να χωριστεί το Πάρκο
σε οκτώ ζώνες παρέμβασης:
Η ζώνη αυτή, περιλαμβάνει όλον τον επιμήκη άξονα του καναλιού, από την πύλη της Νότιας
Φυλής έως και την μεγάλη πλατεία που ήταν το παραμελημένο σιντριβάνι. Εκατέρωθεν του
καναλιού ο άξονας μετατρέπεται στον κύριο «εμπορικό» δρόμο του πάρκου με χρήσεις
εμπορικές και εστίασης, ενώ σύγχρονος αστικός εξοπλισμός πλαισιώνει την πορεία.
Από τη δυτική πλευρά του καναλιού δημιουργείται μια υπαίθρια αγορά, ενώ στην ανατολική
πλευρά του καναλιού  κατασκευάζονται κτήρια-pavillions είτε ως χώροι παιχνιδιού, είτε ως
εμπορικές χρήσεις είτε ως βοηθητικές χρήσεις.
Στην περιοχή βρίσκεται η έκταση με τις καλλιέργειες φιστικιάς, όπου απαγορεύεται
οποιαδήποτε παρέμβαση. Εναλλακτικά, προκειμένου να μην επηρεαστεί η υφιστάμενη
χλωρίδα, προτείνεται η κατασκευή εναέριου ποδηλατοδρόμου, κατά τα ευρωπαϊκά
πρότυπα. Θα μπορούσε να διασχίζει υπέργεια, τη ζώνη με τις καλλιέργειες φιστικιάς και να
διατρέχει την περιοχή δίπλα στο κανάλι μέχρι την κεντρική πλατεία.
Οι υπάρχουσες γραμμές του τρένου, το οποίο δεν λειτούργησε ποτέ, από κατασκευής
Πάρκου, αξιοποιούνται και ένα τουριστικό τρένο ψυχαγωγίας, αρχίζει, μετά από περίπου
τριάντα χρόνια, την λειτουργία του.
Στα πλαίσια της αρχής της προσβασιμότητας για όλους, τα υφιστάμενα δάπεδα θεωρούνται
ακατάλληλα για την απρόσκοπτη διέλευση πεζών, δρομέων και ποδηλάτων. Προτείνεται η
αντικατάστασή τους από σύγχρονα υλικά, όπου η βόλτα όλων των πληθυσμιακών ομάδων, θα
γίνεται εύκολα και ανεμπόδιστα.
Δίπλα στη δυτική είσοδο, επί Της Λ. Φυλής, σήμερα βρίσκεται το μεγάλο κτηριακό συγκρότημα
του Πάρκου, ανενεργό και ανεκμετάλλευτο. Η μετατροπή του σε ένα πολυδύναμο χώρο
αναψυχής, εκπαίδευσης και περιβαλλοντικών δράσεων, είναι επιβεβλημένη.
Η βόρεια πλευρά του πάρκου, με την πλούσια χλωρίδα, μπορεί να λειτουργήσει ως πεδίο
εξερεύνησης, των μικρών και μεγάλων επισκεπτών, με μονοπάτια και περιπατητικές
διαδρομές. Ανάμεσα σε αυτές τις διαδρομές, θα κρύβονται κρυμμένες  πασσαλόπηκτες
κατασκευές, στηριζόμενες σε ψηλά μεταλλικά “πόδια” που θα προσομοιάζουν με υψίκορμα
δέντρα, προτείνεται η κατασκευή του μοναδικού στην Ελλάδα ξενοδοχείου δεντρόσπιτων.
Στην καρδιά του πάρκου, κοντά στην κεντρική πλατεία βρίσκεται η ζώνη των ιστορικών,
διατηρητέων κτηρίων της Οθωνικής Αυλής. Η αξιοποίηση τους και η μετατροπή της Οθωνικής
αυλής σε κέντρο τέχνης και εκπαίδευσης, αναδεικνύοντας ταυτόχρονα και την ιστορία του
τόπου, είναι ο στόχος μας.
Στον χώρο μπροστά από το υπαίθριο θέατρο του Πάρκου, η μεγάλη έκταση που φιλοξενεί κατά
καιρούς πλήθος πολιτιστικών εκδηλώσεων, παραμένει κέντρο πολιτιστικών και άλλων
εκδηλώσεων περιβαλλοντικού, ψυχαγωγικού και εκπαιδευτικού χαρακτήρα. Στο πλαίσιο αυτό,
η αναβάθμιση και ίσως και επέκταση του υπαίθριου θεάτρου, κρίνεται απαραίτητη.
Νοτιοδυτικά του Πάρκου, πλησίον της νότιας εισόδου από την Λ. Φυλής, προτείνεται η
διαμόρφωση μεγάλης έκτασης καλλιεργειών και βοτανικού κήπου , όπου σε συνεργασία με
ακαδημαϊκά ιδρύματα αλλά και σχολεία, θα μπορούν οι μαθητές και οι φοιτητές, να
εντρυφήσουν στην περιβαλλοντική εκπαίδευση. Παράλληλα, στο σημείο αυτό, θα δύναται
κανείς να εμπορευτεί ποικιλία φυτών και προϊόντων.
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ΠΑΡΚΟ «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ»

0 πνεύμονας
της Δυτικής Αθήνας

καιρός να γίνει αυτό
που του αξίζει

Ενταγμένος στη συλλογική προσπάθεια για ένα

καλύτερο Πάρκο στη διάθεση των πολιτών, εξαντλώ 

κάθε δυνατότητά μου για τη σωστή λειτουργία
του και τη δρομολόγηση σχεδίων για την παραπέρα
ανάπτυξη και αναβάθμισή του.

Όντας κάτοικος στη Δυτική Αθήνα έχω άμεση
αντίληψη της ιδιαίτερα βαρύνουσας σημασίας του

Πάρκου για την περιοχή μας, με την πυκνή δόμη-

Γράφει ο Γιώργος Κώττης
μέλος Δ. Σ του Μηιροπολιτικου Πάρκου,

αιρετό μέλος της ΠΕ. τομεαρχης Βιώσιμης

Επιχειρηματικότητας της ΝΔ

ση και την έλλειψη ελεύθερων χώρων πρασίνου.
Για τούτο και ως Πρόεδρος Νομαρχιακής το 2016,
και με την πολύτιμη συνεργασία φίλου (ευχαριστίες), 

καλού γνώστη του Πάρκου, έλαβα ενημερωτική
πρωτοβουλία παρέμβαση ώστε η Νέα Δημοκρατία
να συμμετέχει επαρκώς, ολοκληρωμένα και αποτελεσματικά, 

ψηφίζοντας επί της αρχής ΝΑΙ στον τότε
υπό ψήφιση εκσυγχρονιστικό νόμο για το Πάρκο.

Η διοίκηση του Μητροπολιτικού Περιβαλλοντικού 

Πάρκου δεν είναι τόσο εύκολη όσο θα περίμενε
κανείς. Στο διάβα των δεκαετιών, από την ίδρυσή
του, δοκιμάστηκαν σε αυτό κυβερνήσεις και διοικήσεις 

και αρκετό δημόσιο χρήμα. Οι σωρευμένες
χρονίζουσες εκκρεμότητες, παθογένειες και εμπλοκές 

συνθέτουν ένα δύσκολο στη διαχείριση φάκελο. 

Πέραν τούτων, το Πάρκο «Τρίτσης» είναι και το
μοναδικό αστικό Πάρκο ευρωπαϊκής πρωτεύουσας
που, στους δύο θεσμοθετημένους υγροτόπους του,

φιλοξενεί αξιόλογη ενδημική και αποδημητική ορ-
νιθοπανίδα, προσδίδοντάς του διακριτό περιβαλλοντικό 

χαρακτήρα που ανεβάζει την όλη απαίτηση
διαχείρισής του.

Ήδη διανύω την τιμητική για εμένα δεύτερη θητεία 

στη Διοίκηση του Πάρκου.

Καιρός να γίνει αυτό που του αξίζει.
Πάνω στα συγκριτικά του πλεονεκτήματα ο Φορέας 

Διαχείρισης, η εποπτεύουσα και στηρίζουσα
Περιφέρεια και με τη σύμπραξη των έγκριτων Γεωπονικού 

Πανεπιστημίου Αθηνών και του Πανεπιστημίου 

Δυτικής Αττικής, συνέταξαν και προτείνουν για
διάλογο «οκτώ ζώνες παρέμβασης για ένα πρότυπο

Περιβαλλοντικό Μητροπολιτικό Πάρκο» (ΚΑΝΑΛΙΟΥ
- ΠΕΡΙΠΑΤΟΥ-ΠΟΔΗΛΑΤΟΔΡΟΜΟΥ - ΖΩΝΗ ΤΡΕ-

ΝΟΥ-ΣΚΛΗΡΩΝ ΔΑΠΕΔΩΝ-ΚΤΙΡΙΑΚΟΥ ΟΓΚΟΥ-ΔΑ-

ΣΙΚΩΝ ΠΕΡΙΟΧΩΝ-ΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ-ΥΠΑΙΘΡΙ-

ΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ-ΥΠΑΙΘΡΙΑΣ ΑΓΟΡΑΣ), μέσα
από ένα «Σχεδιασμό και σύνταξη προτάσεων για την
ανάδειξη του Μητροπολιτικού Πάρκου «Αντώνης
Τρίτσης» σε υπερτοπικό πόλο πρασίνου, εκπαίδευσης, 

πολιτισμού, ιστορίας και αναψυχής».
Κάποιοι, χωρίς καν απλή ανάγνωση, βιάστηκαν να

διαφωνήσουν μηδενίζοντας. Το προτεινόμενο σχέδιο 

σύντομα θα τεθεί στη βάσανο της πρωτογενούς

διαβούλευσηςτης κοινωνίας των πολιτών, των χιλιάδων 

και χιλιάδων κόσμου του Πάρκου.
Καλώ τους συγκατοίκους στη Δυτική Αθήνα, τους

φίλους του Πάρκου μας, να συμμετέχουμε στο διάλογο, 

εξαντλώντας κάθε σκέψη και ιδέα για την
αναβάθμισή του.
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ΠΑΔΑ: Μνημόνιο Συνεργασίας με ΚΕΘΕΑ και διασύνδεσης του αθλητισμού με την

πρόληψη και τη θεραπεία των εξαρτήσεων

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Το Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής εκπροσωπούμενο  από τον Πρύτανη, Καθηγητή Παναγιώτη
Ε. Καλδή και το Κέντρο Θεραπείας Εξαρτημένων Ατόμων (ΚΕΘΕΑ), εκπροσωπούμενο  από
τον Πρόεδρο Δρ. Χρήστο Λιάπη, σε συνέχεια της ήδη αγαστής τους συνεργασίας 
προχώρησαν σε υπογραφή Μνημονίου Συνεργασίας, με στόχο την ανάπτυξη εξειδικευμένων
σταθερών δράσεων των δύο φορέων και ιδίως διασύνδεσης του αθλητισμού με την πρόληψη
και τη θεραπεία των εξαρτήσεων.
Αναφέρεται ότι το ΚΕΘΕΑ είναι το μεγαλύτερο δίκτυο υπηρεσιών απεξάρτησης και κοινωνικής
επανένταξης στην Ελλάδα.
Στο πλαίσιο του συγκεκριμένου Μνημονίου, παραχωρούνται για χρήση στο ΚΕΘΕΑ οι
αθλητικές εγκαταστάσεις και υποδομές του ΠΑΔΑ σε συγκεκριμένες ώρες και ημέρες που δεν
παρακωλύεται η αθλητική δραστηριότητα της ακαδημαϊκής κοινότητας του Πανεπιστημίου. Η
διεξαγωγή των δραστηριοτήτων στις αθλητικές εγκαταστάσεις θα πραγματοποιείται υπό την
επίβλεψη του αρμόδιου του προσωπικού του Ιδρύματος.
Την εποπτεία έχει συντονιστική ομάδα, με επικεφαλής τον Προϊστάμενο Διεύθυνσης Διεθνών
και Δημοσίων Σχέσεων, κ. Ιωάννη Αγριτέλλη, από την πλευρά του ΠΑΔΑ και τον Δρ. Φώτη
Παναγιωτούνη του Τμήματος Εκπαίδευσης και Κατάρτισης Μελών του Θεραπευτικού
Οργανισμού ΚΕΘΕΑ, από την πλευρά του Κέντρου Θεραπείας Εξαρτημένων Ατόμων.
Ο Πρύτανης του ΠΑΔΑ, Καθηγητής Παναγιώτης Ε. Καλδής αναφερόμενος στην υπογραφή του
Μνημονίου δήλωσε ότι η ενεργή υποστήριξη του ΚΕΘΕΑ όπως και  των λοιπών δομών
απεξάρτησης, αποτελεί ιδιαίτερη προτεραιότητα ευαισθησίας για όλη την Πανεπιστημιακή
κοινότητα. Επιπλέον, τόνισε ότι, το ΠΑΔΑ επιδεικνύει συμπεριληπτική πολιτική όχι μόνον σε
θέματα αποτοξίνωσης από ψυχοτρόπες ουσίες, τυχερά παιχνίδια, αλκοόλ, διαδίκτυο κλπ. αλλά
και για άτομα με ιδιαίτερες ικανότητες. Επιπρόσθετα, εξέφρασε την ικανοποίησή του για τον
επικείμενο προγραμματισμό συνδιοργάνωσης δράσης αθλητικού χαρακτήρα με το ΚΕΘΕΑ,
όπως είναι το beach volley στις σύγχρονες εγκαταστάσεις του.
Αντίστοιχα, ο Πρόεδρος του Κέντρου Θεραπείας Εξαρτημένων Ατόμων (ΚΕΘΕΑ), Δρ. Χρήστος
Λιάπης χαιρέτησε την καινοτόμα πρωτοβουλία του ΠΑΔΑ και εξέφρασε την ιδιαίτερη
ικανοποίησή του για την αμέριστη συμπαράστασή του στο ΚΕΘΕΑ ευχαριστώντας τον
 Πρύτανη του ΠΑΔΑ, Καθηγητή Παναγιώτη Ε. Καλδή.
Κατά την υπογραφή του Μνημονίου παρευρέθηκαν η Αντιπρύτανις Οικονομικού
Προγραμματισμού και Ανάπτυξης, Καθηγήτρια Κλειώ Σγουροπούλου, η Κοσμήτορας της
Σχολής Επιστημών Υγείας και Πρόνοιας, Καθηγήτρια Βασιλική Κεφαλά και η Κοσμήτορας της
Σχολής Δημόσιας Υγείας, Καθηγήτρια Ελπίδα Πάβη.
Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας
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Πανελλήνιος Μαθητικός Διαγωνισμός

της Ελληνικής Καρδιολογικής Εταιρείας

Για μια Ζωή χωρίς Κάπνισμα
Πανελλήνιο Μαθητικό Διαγωνισμό Ψηφιακής Φωτογραφία

s εγκεκριμένο από το Υπουργείο Παιδείας διοργανώνει
και φέτος η Ελληνική Καρδιολογική Εταιρεία συνεχίζοντας

μια πολυετή προσπάθεια για ευαισθητοποίηση και ενημέρωση
των μαθητών για το κάπνισμα το παθητικό κάπνισμα και

us πολλαπλές επιπτώσεις του στο άτομο και την κοινωνία
Ο διαγωνισμός κάθε χρόνο πραγματοποιείται με αφορμή την

Παγκόσμια Ημέρα Κατά του Καπνίσματος 31 Μαΐου

Κύριος στόχος του διαγωνισμού είναι η ενεργός συμμετοχή

μαθητών Δημοτικών σχολείων και η ανάδειξη πολλαπλών
μηνυμάτων

κατά του καπνίσματος έχοντας ως μέσο την καλλιτεχνική

δημιουργία Με αυτόν τον τρόπο επιδιώκεται να προφυλαχτούν

τα παιδιά από μικρή ηλικία τόσο από τη βλαβερή συνήθεια

του καπνίσματος όσο και από το παθητικό κάπνισμα
Ένας ακόμη στόχος είναι να ευαισθητοποιήσουν τους μεγαλύτερους

για ένα μείζον κοινωνικό πρόβλημα με ανυπολόγιστες
επιπτώσεις στην ανθρώπινη υγεία και το υγειονομικό σύστημα
Οι φωτογραφίες των μαθητών θα μπορούν να αποτυπωθούν από

όποιο μέσο θελήσουν π.χ ψηφιακή φωτογραφική μηχανή
κινητό τηλέφωνο tablet κ.ά

Τα δημοτικά σχολεία μπορούν να στέλνουν το ενδιαφέρον
τους για συμμετοχή στο διαγωνισμό με ένα απλό email στο lig

ηοςΡΙκς.ςΓ μέχρι τις 31 Μαρτίου 2023

Με την αποστολή ενδιαφέροντος θα στέλνεται απαντητικό e

mail μαζί με την προκήρυξη του διαγωνισμού και τις λεπτομέ

ρειές του καθώς και μία υπεύθυνη δήλωση που πρέπει να συμπληρωθεί

από το σχολείο και τον κηδεμόνα κάθε συμμετέχοντα

μαθητή και να αποσταλεί μαζί με το έργο του

Η καταληκτική ημερομηνία για την ηλεκτρονική αποστολή

των έργων είναι η 2 Μαΐου 2023 Τα έργα θα αποστέλλονται σε

ψηφιακή μορφή και μόνο στο ΝςηοςβΊκς.ςΓ
Ο διαγωνισμός έχει την υποστήριξη του Τμήματος Φωτογραφίας

και Οπτικοακουστικών Τεχνών του Πανεπιστημίου Δυτικής

Αττικής καθώς δύο καθηγητές του τμήματος συμμετέχουν στην

κριτική επιτροπή Στις τρεις καλύτερες επιλεγμένες φωτογραφίες

θα δοθεί ως έπαθλο χρηματικό ποσό ενώ θα δοθούν έπαινοι

σε όλους τους συμμετέχοντες
Μετά το τέλος του διαγωνισμού και σε ημερομηνία που θα ανακοινωθεί

πολύ σύντομα θα πραγματοποιηθεί εκδήλωση

βράβευσης όλων των μαθητών των εκπαιδευτικών και των

σχολείων που θα συμμετάσχουν στον διαγωνισμό
Για οποιαδήποτε διευκρίνιση μπορείτε να επικοινωνήσετε στο

ΙίςηοςίΦΙκς.ςΐ ή στο τηλέφωνο 2107258006
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Επανεκπαίδευση των εργαζομένων στην Α’θμια φροντίδα υγείαςαπό υπ. Υγείαςκαι

ΕΚΠΑ

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Προγραμματική Συμφωνία για την υλοποίηση μέρους του έργου: «Εκπαιδευτικό Πρόγραμμα –
Επανεκπαίδευση και Κατάρτιση Προσωπικού» στο πλαίσιο της δράσης «Μεταρρύθμιση της
Πρωτοβάθμιας Υγειονομικής Περίθαλψης» του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας,
Ελλάδα 2.0 υπέγραψαν σήμερα στο Υπουργείο Υγείας ο Υπουργός Υγείας Θάνος Πλεύρης και
ο Πρύτανης του Εθνικού Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών καθηγητής Αθανάσιος
Δημόπουλος.
Το έργο αφορά στην υλοποίηση προγραμμάτων κατάρτισης και επανεκπαίδευσης των
εργαζομένων στις μονάδες πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας και στις υποστηρικτικές δομές
τους.
“Το ανθρώπινο δυναμικό αναμένεται να παίξει καθοριστικό ρόλο στη μεταρρύθμιση της
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας που έχει αναπτύξει το Υπουργείο Υγείας.
Σκοπός είναι να σχεδιαστεί και να παραδοθεί ένα πλήρες εκπαιδευτικό πρόγραμμα για την
αναβάθμιση δεξιοτήτων του ιατρικού και λοιπού προσωπικό καθώς και ένα πλαίσιο ανάπτυξης
πλήρως εναρμονισμένο με τις τελευταίες τάσεις στην ψηφιακή διάσταση και στις σύγχρονες
τάσεις διοίκησης και αποτελεσματικών υπηρεσιών υγείας”, αναφέρεται σε ανακοίνωση του
υπουργείου Υγείας.
Στο μεταξύ εγκαινιάζεται αύριο Τετάρτη από την Υφυπουργό Υγείας Ζωή Ράπτη και τον
Πρύτανη του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής Παναγιώτη Καλδή το Κέντρο Ημέρας για την
πρόληψη και προαγωγή της Ψυχικής Υγείας των φοιτητών, στο Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής.
Πρόκειται για πρόγραμμα υποστήριξης της Ψυχικής Υγείας των φοιτητών, που εφαρμόζεται για
πρώτη φορά στη χώρα μας και πρόκειται να επεκταθεί και σε άλλα Πανεπιστημιακά Ιδρύματα.
Η τελετή των εγκαινίων θα πραγματοποιηθεί αύριο 1η Μαρτίου, στις 11.00 το πρωί, στο Κτίριο
της Ε’ Πανεπιστημιούπολης Αρχαίου Ελαιώνα, (Π. Ράλλη και Θηβών, Είσοδος και από τις 2
οδούς).
 
Νίνα Κομνηνού
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Νέα πανεπιστημιούπολη στα Άνω Λιόσια

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τα Άνω Λιόσια θα μετατραπούν σε φοιτητούπολη, παίρνοντας θέση δίπλα στην
Πανεπιστημιούπολη και στην Πολυτεχνειούπολη του Ζωγράφου, όπου ήδη υπάρχουν εστίες.
Στην περιοχή της Δυτικής Αττικής θα δημιουργηθούν φοιτητικές εστίες για δύο μεγάλα
πανεπιστήμια της χώρας, αλλάζοντας την κοινωνική σύνθεση των κατοίκων της περιοχής,
φέρνοντας νεανικό αέρα και δημιουργώντας συνθήκες για οικονομική ανάπτυξη.
Ειδικότερα, ο πρύτανης του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών, Σπύρος Κίντζιος υποδέχθηκε
στην πρυτανεία του ιδρύματος τον δήμαρχο Φυλής, Χρήστο Παππού για τη δημοσιοποίηση της
συμφωνίας τους για τη δημιουργία φοιτητικής εστίας στο Πάρκο της πόλης του δήμου Φυλής.
Με δεδομένο ότι το πανεπιστήμιο ήθελε να δώσει λύση στο αίτημα για στέγη στους φοιτητές
του, αναζητώντας τα απαραίτητα χρηματοδοτικά εργαλεία, η προεργασία με τον Δήμο Φυλής
είχε ξεκινήσει εδώ και καιρό.
Τα Άνω Λιόσια αναμένεται να γίνουν φοιτητούπολη, καθώς στο Πάρκο Πόλης εκτός από τις
εστίες του Γεωπονικού έχει δρομολογηθεί η ανέγερση εστιών για τους φοιτητές του
Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής. Η φοιτητική εστία του ΠΑΔΑ θα έχει δυναμικότητα 1100
κλινών.

https://timeline.gr/ellada/paideia/nea-panepistimioypoli-sta-ano-liosia/

